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.   התקציבים  אגף ומנהלת

    בשעה  ניפתחה 16:20הישיבה

המועצה   מזכירת
סטנוגרמה  רשמה

-   חורין  בן  גלילה
אגמון  ישראלה
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6 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 מס.  כספים ועדת ' 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7 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 עמ.  האהבה מצעד לקיום )106התקשרות

8 ' ) ;     עמ.  עירוניות בוועדות )117שינויים

9 ' ) ;           עמ.  תאגידים של מנהלים במועצות ושינויים )122מינויים

10    )            כהצעה.  הועלה הנושא ובעליהם לכלבים הניתנים בתנאים ושיפורים  הקלות

 ' ) .(       עמ  במועצה לדיון ואושר יום )124לסדר

"  - ר  היו שומר מר

 '             מס  המניין מן המועצה ישיבת את פותח  24אני       המועצה,  לישיבת היום סדר  לפי

.9.1.2004מיום 

.          ,     הספד  דברי פה אומר אני לעמוד מהחברים מבקש אני

הרץ'  גב

.   פותח  שאתה לפני

וולוך  מר
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.   פתח  כבר הוא

הרץ'  גב

      .            ,       לדעת  רוצה אני במעמד לפגוע רוצה לא אני ההספד בדברי פותח שהוא  לפני

?            ,             המועצה  חברי שולחן על יושב שהוא מועצה חבר להיות הפך ארי בן אחז האם

"  - ר  היו שומר מר

,   ארי  בן אחז

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

.          ,     להפוך  כוונה לי אין גם הפכתי לא רק לא

 "  - ר  היו שומר מר

     ,         -       אותו  שנשמע כדי ידינו על ישב המשפטי שהיועץ שלי ודרישה בקשה היתה  זאת

.        . והנכונה  האמיתית התשובה זו קרוב יותר

הרץ'  גב
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: פתיחת  של בעניין דברו את לומר עכשיו המשפטי מהיועץ מבקשת אני שני  דבר

              ,           על. העולה ככל עושים פעם אחר ופעם ישיבה פה שתזומן יתכן לא  הישיבה

   ,          ,    ,     שלך  התפקיד מתבטא ולא מים פיך ממלא יושב ואתה הקובעים של ורוחם  רוחכם

 .   לענות  בדיוק הוא

       :   לשעה  ישיבה נקבעה לדעת רוצה .16.00אני         הקוורום,  עם מחכים מתי עד

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

,16.20השעה             ,   זמן,  כמה שקובעת דין הוראת אין נפתחה הישיבה

הרץ'  גב

.      ,       דין  הוראת שאין בפרוטוקול יירשם שזה רוצה אני

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

 .              להמתין  צריך זמן כמה שקובעת דין הוראת .16.20אין       הסביר  בגבול עדיין זה

הספד.    155   דברי

"  - ר  היו שומר מר

         , ל  הספד דברי אקרא אני המועצה .3חברי     -       שנפטרו-  יפו אביב תל העיר יקירי אישים
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. בקימה       הנפטרים זכר את מכבדים המועצה חברי

"  - ר  היו שומר מר

: "   ל  ז בליי בצלאל

  ב   1912נולד  , ב-  נפטר -.16.12.2004באוקראינה

  ב  לישראל .1932עלה     הראשונה-  המכביה מבאי

.              -   " בטבריה  שוויצר חולים בית ובניהול סניף כמנהל כללית ח קופ איש

-         "    ,      ," " ראשי  רפואה לקצין וסייע ל לצה התגייס הבריטי לצבא התנדב הגנה ה  מוותיקי

           .      -   והקים" חולים בתי למנהלי סמינרים ארגן והאפסנאות החייל בארגון שיבא ר  ד

    "         .     הכלכלה  ועדת ר ויו הגימלאים הסתדרות ממייסדי ואספקה רכש מנהלי  ארגון

שלה.

.   ברוך  זכרו יהי

: " ל   ז כהן חיים

  בשנת   1925נולד ב,  "23.12.2004נפטר "    . -       הגנה-  ב שרת אביב בתל שלום נווה  בשכונת

-          . -          , מגוריו" שכונות בוועדי בפעילותו בלט אביב תל דרום שכונות על בהגנה ש  ובחי

.     הטייסים  ורמת מוניס שייח

     ,               " רבות  פעל שבה ההסתדרות ושל שלה הדתיים החוגים ממקימי היה י מפא  כחבר

 . העלייה  לקליטת

                    המועצה  ראש כסגן בעירנו הדתית במועצה כיהן ושנים שונות בוועדות חבר  היה

.              . בישראל  הספרדיות הקהילות של הפדרציה הנהלת מחברי אחרים ובתפקידים
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.   ברוך  זכרו יהי

 : " ל   ז מנחם לילי

.         בספרד  ששורשיה דתית למשפחה בסלוניקי נולדה

      .   "   ב " ארצה עלתה ביוון הצעיר החלוץ .1935ממייסדי         ביפו- שלום נווה  לשכונת

   .          .       את  ניהלה ארוך ליום ילדים גן הקימה העובדות האמהות ארגון מטעם  פעילה

        וב  התקווה בשכונת החייל למשפחת  1953האגף       של- הפעילה למזכירות  נבחרה

              .   ונשלחה  הספרדית הפדרציה לנשיאות נבחרה כן כמו עובדות אמהות  ארגון

 .     ב  אפריקה בדרום ציונית  1982לפעילות  . "     כחברת-  כיהנה ת נעמ כמזכירת  נבחרה

 ,         -   וב  קדנציות שש במשך יפו אביב תל עיריית -1989מועצת       תל-  העיר ליקירת נבחרה

. יפו  אביב

ב  -.2.1.2005נפטרה

.   ברוך  זכרה יהי
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 "  - ר  היו שומר מר

.   "    ,       העירייה  ל מנכ קורא לוינטל רון מר של שאילתא

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר
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 ' מס  מתאריך         12שאילתא לוינטל רון מר המועצה חבר .13.12.2004של

( העירייה(       ראש תשובת ואת השאילתא את קורא

 ' מס  המועצה   12שאילתא חבר של

מתאריך     לוינטל רון   13/12/2004  מר

1.                    מבניין  עבודתם מבצעים אינם תורנית לתרבות המחלקה עובדי לפיו מידע לי  נמסר

    .                       נובעת, מכאן עבודתם שעות על לפקח ניתן לא כאילו שנדמה כך  העירייה

. זו  שאילתא

2.  ,                   : למעט  תורנית לתרבות המחלקה עובדי כי הדבר נכון האם השאלה  להלן

          ?             , עובדים  אלה אי יש האם קבע דרך העירייה לבניין מחוץ עובדים  המנהלת

                      שעות?  ועל עבודתם על עליהם הממונה או העירייה מפקחת כיצד כן ואם  כאלה

?                     העירייה?  עובדי שאר עם הנהוג מההסדר השונה זה הסדר קיים מדוע  העבודה

?                 עבודתם  ימי במהלך פיזית תורנית לתרבות המחלקה עובדי מצויים היכן

העירייה   ראש תשובת

                מבנה  מתוך פועלים תורנית לתרבות המחלקה במסגרת הפועלים השכונות  רכזי

       "   ההגנה " בדרך הנמצא ציון שערי  106עירוני         כתוצאה.  רבות שנים כבר קיים  ההסדר

.     העירייה  בבניין מקום מאילוצי

       ,             ,  בעלי  לגבי בעירייה כמקובל עבודה שעות על ידני דיווח מגישים אלה  עובדים

.             נוכחות  שעוני מותקנים לא בהם במקומות הפועלים תפקידים
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-    העירייה  בשלוחות נוכחות שעוני התקנת כדאיות את בוחנת יפו אביב תל  עיריית

. עובדים  מועטות

.               העירייה  בבניין הממוקמים במשרדים פועלים המחלקה עובדי שאר כל

לוינטל  מר

.     שאלה  לשאול לי מותר

 .                ,         אתה  עליהם לפקח אפשר איך מבין לא עדיין אני פה לי עונה שאתה מה  לאור

,        ,          ,       המנהלת  ליד לא הם שעון שם שאין אומר אתה מביאים שהם דפים על  מסתמך

?              .       עליך  עובדים לא שהם מפקח אתה איך ידני דיווח בעצמם מגישים הם

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

            -   ח  פיקו עליו שם לא שאתה עובד כל -24כמו         . יכול  שעון שחותם עובד גם  שעות

     .          ,       שאתה  אומר זה האפשר במידת כמנהל מפקח אתה עליו מפקח לא ואתה  ללכת

,  .    ,      ,      ,   כלומר  הדברים אלה מטלות מבצע שהוא לך מדווח שהוא טלפוני בקשר  נמצא

          ,             שהמנהל  ידני דיווח הוא והדיווח שעון מחתימים שלא עובדים מעט לא לנו  יש

.    .        .    ,           כאלה  יש חריג משהו לא זה הכל זה הדיווח נכונות את ידנית לבדוק ויכול  מוודא

.      -               נוכחות,  שעוני להכניס שניתן מקום בכל כמעט לעשות מנסים שאנו מה ועכשיו

"  - ר  היו שומר מר
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.           -    -     השעונים  התקנת כדאיות את בוחנת אביב תל עיריית כתוב שבתשובה חושב  אני

.      . ההמשך  את קראתי בחיוב כלומר

לוינטל  מר

. לעתיד  זה

"  - ר  היו שומר מר

.            ,         שעה.  בעוד היום גם זה העתיד מחר רק לא זה העתיד בסדר

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.   מקומות  עוד יש

157  - היום.   סדר   אישור

: היום   לסדר הצעות

"  - ר  היו שומר מר

.             המניין  מן העירייה מועצת בישיבת היום לסדר הצעות

:  ,    '   בבקשה  הרץ גילה הגב המועצה חברת
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1: ובכירים.           נבחרים ידי על העירייה של והכנסות הוצאות על פיקוח

הרץ'   גב

: "    , ר  היו אדוני המועצה חברי

        ,         - קטנה  קופה הייתה כאילו והוצאותיה הכנסותיה את מנהלת אביב תל  עיריית

     .        ,         בכך  מתחיל זה עליה לפקח באמת אבל באמת שאפשר ומבלי מישהו של  פרטית

 ,                 " ממשיך  בדין מפורשות להוראות בניגוד נבחר ממנים ביקורת ועדת ר יו  שלתפקיד

    -   ,             להוראות  בניגוד ושוב ניתנת לא נבחרים ידי על נדרשת שאינפורמציה  בכך

    -        ,        .     יש  כאשר עכבר חתול משחקי מנהלים אז בזאת די לא וכאילו דין פי על  הקבועות

,               באופוזיציה  שסיעתו מועצה לחבר הדרושים רלבנטיים חמרים לקבל  נסיון

     ."   " -    ,         ספר  פי על הציבור זכות יחיד סיעת ויחידה אחת בסיעה מדובר הזאת  בקדנציה

  לשנת   2005התקציב  ,    ,         יום  מעונות ספריות תיסגרנה חלב טיפות סגרו כי  נתבשרנו

:    ,      ,           אמר,  איך העירייה ראש כי בעירייה עליהם עמלו ששנים מפעלים ועוד  לקשישים

,          ,    -      .   אותו  מנתבים לאן השאלה רק כסף יש האומרת הרווחת הקלישאה כסף לי  אין

  ,           -       אז  מקורב אגף במנהל מדובר שכאשר מסתבר כאשר אחרת משמעות  מקבל

           .      ,         אתכם  לעדכן רוצה אני למשל כך והרבה לי יש להיות הופכת כסף לי אין  הזימרה

 -            ,       כולל  האגף מנהל של האישי בתיקו אשר האגף מנהל של ולימודים  בהשתלמויות

       ,   בשנים  לו ואושרו ומענקים השתלמות -.1998-2004ימי

מסלאוי  מר
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? אגף  איזה

הרץ'   גב

.       לי  להפריע לא מבקשת אני

          בשנים  כי עולה ההשתלמויות אישורי  1999-2004מבדיקת     האגף  למנהל  245אושרו

   .   בשנת  בשכר לימודים  1999-2004ימי  83,350שולמו       ' מנהל  של לימודים למטרת  שח

  בשנת.   2000האגף    ,         ב  הסתכמה שעלותו באיטלקית קורס האגף למנהל  -750אושר

      -               זה'.  המדוברת השפה שבסיציליה לו אומרת הייתי פה היה העירייה ראש אם  שח

                   , קשרי  בשביל איטלקית ללמוד היום כדאי שלא לי נראה ולא הסיציליאנית  העגה

.           סיציליאנית,  ללמוד שצריכים יסתבר כך ואחר חוץ

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

?   "             הביקורת  ח דו של המימצאים טיוטת מתוך קוראת את האם

הרץ'   גב

?      ?   קוראת  אני האם אותי שאלת מה

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

?   "       הביקורת  ח דו של המימצאים טיוטת מתוך
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הרץ'  גב

        "      ,           ולא.  ביקורת של מימצאים ח דו לא שהוא אלי שהגיע מסמך מתוך קוראת אני  לא

                      , מכיר  ואתה ביקורת דוח שיש טוען המשפטי היועץ אדוני אם אבל ביקורת  דוח

.              ,   ומכופלת  גדולה היא שהשערוריה חושבת אני אז מתוכם כאלה מימצאים

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

.   "   מימצאים  ח דו טיוטת יש

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

 .        ,      להתייחסות  מימצאים טיוטת זה טיוטה לא אפילו זה

המשפטי"   –   היועץ ארי בן ד עו

              ,      ,   את  ההופכת בחוק הוראה שיש מזכיר ואני לחלוטין חסוי זה מימצאים טיוטת  יש

.                    , במועצה  לדיון הגיע לא עדיין זה כאשר זה את לגלות לעבירה זה

הרץ'  גב

.                 לי  יפריע המשפטי שהיועץ מבלי שלי בדיון להמשיך מבקשת אני
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 "  - ר  היו שומר מר

.        ,      ! להתערב  משפטי ליועץ מותר כלום קרה לא רגע רגע

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

                      על  חוזרת ואת הזאת ההתנהגות על לך העיר כבר לממשלה המשפטי שהיועץ  בגלל

 .              ,   זה  את לך להגיד מצטער נורא אני נוספת פעם זה

הרץ'   גב

    ,                       אני, אז מנדל יעקב של העניין עם פה שהיה למה מתייחס אתה אם  ראשית

-          .         המשפטי  ליועץ תלונה שלחת אתה לעירייה המשפטי היועץ אדוני עליך  מתפלאה

     ,   "      ,  .       ואני  אמרתי ואני הביקורת ח מדו היה כשזה ואז לדין אועמד אני שאולי  בתקווה

 .                ,   "   ואני  סיבה שום רואה לא שהוא המשפטי היועץ אמר ביקורת ח מדו שזה  הקראתי

 ,     "                   אני  אלוני בעניין ץ בג של פסיקה עם משפט לבית מגיעים היינו שאם לך  מודיעה

  ,                     הייתי  נגדי אישומים שום נמצאים היו שלא וודאי בלבד רק שלא לך  מודיעה

    .                   אני  אז לשבח ראוי ציבורי מעשה היה שעשיתי שמה משפט בבית גם  מוכיחה

.           לי,  להפריע לא באמת אפשר אם מבקשת

–       ,           כשדיברנו  הקודם בדיון ואני העירייה של והוצאותיה הכנסותיה על מדברת  אני

    .             -   , מסתבר  ואז העירייה לתוך כספים נכנסים בעצם איך אמרתי התקציב  בנושא

           ,       - פה  שהתושבים בקנסות די לא וכאילו פיקוח לתושביה שולחת אביב תל  שעיריית
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.             בהסכמים,  הוחלט הנהלה לעובדי פיקוח מאמץ תוספת שנותנים מסתבר  מקבלים

 ,   -                   הוחלט  יפו אביב תל עיריית לבין הפיקוח אגף עובדי וועד העובדים ארגון בין  שיש

             .           את  להחזיק ארנונה משלמים שאנו רק לא פיקוח מאמץ בגין לשכר תוספת מתן  על

  .                 , מסתבר  המאמץ תוספות את שלנו מהקנסות משלמים גם אנו פקידים  אותם

                הישירים  עובדיהם פעילות הערכת טופס הישירים המנהלים ממלאים חודש  שמידי

       .         משוקללים  הפעילות הערכת לצורך פיקוח מאמץ לתוספת הזכאות לגבי  וממליצים

 ,    ,    ,    ,    : ומספר  בשכר העדרויות מחלה ימי חופשה ימי נוספות שעות הבאים  הגורמים

          ,     .       העובדים  מי רואים אנו כאשר לזה מעבר העובד שהגיש שונים מסוגים  דוחות

  ,         , "   "        סגן  האגף מנהל שזה מסתבר סופה מטה כוננות בגין שכר תוספות  שקיבלו

        ,      ,     ,   תנועה  חוקי אכיפת מנהל אדם וכח משק מינהלה ממונה הפיקוח אגף  מנהל

    , '             ,    ,   אינה,  אשר ב כוננות על מקבלים אלה וכל מרחב מנהל תפעול מנהל  וחנייה

 ,    .                 לא  לכך אי התפעול חטיבת של העירוני לנוהל בהתאם שכר בתוספת כלל  מזכה

.      -             לשכרם  תוספת קיבלו שלעיל ברשימה המוזכרים העובדים מדוע אחד לאף ברור

        .               המעשים  מכל שנגבים הכספים מיוחד פיקוח על תוספת איזה עוד יש כך  אחר

,        ,    .'        -   אנשים  בעיר יושבים כאשר זה כל שח אלפי למאות מגיעים התושבים כנגד  הללו

 ,        ,        - סוגרים  קשישים מעונות להם סוגרים חלב טיפות להם סוגרים שאמרתי  שכמו

ספריות. 

. -      -             אביב  תל ובדרום אביב תל במרכז שסוגרים הספריות על לדבר רוצה ואני

מהקהל  קריאה
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.   - במיוחד  אביב תל בדרום

הרץ'  גב

. בדרום  גם

         .      -         על  לדבר גם רוצה אני אותה לסגור שהחליטו שלום במגדל ספריה שיש יודעת  אני

  "       ה  מאז ברחוב הספריה של -.7-9הנושא

וולוך  מר

?     שלך  היום בסדר זה

הרץ'  גב

בוודאי.

           ,    -       את  בדיוק בה שקבעו ספריה שלוקחים ציבורי נכס הספריה על לדבר רוצה  ואני

 ,            .    ,     איזה  בספריה פרוט של כזאת לדרגה הגענו ריהוט כולל בה שיהיו הפונקציות  כל

-           .           ,   תחתונה  בקומה ספרייה על מדובר חדר בכל שם יהיה מה שם יהיה  ריהוט

          ,     .       ספריית  על דובר העליונות בקומות כך אחר ענק ספרים אוצר על  שמדברת

.   שמע,  מערכת תקליטים

"  - ר  היו שומר מר
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,                 מה,  בין הקשר יש ואם עליו מצביעה שאת לנושא להתייחס יכולה את אם רק  גילה

 ,                  ,       כי  לך ויפריעו שאלות ישאלו שלא כדי זה את תצייני שלך הנושא לבין אומרת  שאת

.   מתקצר  קצת זמנך

ברשותך.

הרץ'   גב

.                  .      . הדיבור.  בזמן פה לי יפריעו שלא מבקשת באמת ואני מתקצר לא זמני א לא

"  - ר  היו שומר מר

.   לך  יפריעו לא

הרץ'  גב

     ,        ,           סיפור  כבר זה מדברת אני מה על העירייה וראש המועצה חברי מבינים שלא  זה

.5של  שנים 

 "  - ר  היו שומר מר

. וחלילה  חס

הרץ'  גב
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,     אני  מה על הבינו המשפטי והיועץ המשטרה לפחות החניונים בנושא שלמשל  מזל

 ,                  .     כאשר,  אותם מבינה שאני כפי הדברים את אביא אני אז חקירה היום ויש  מדברת

 -        .               שאם  תושבים פה שיש מזל מדברת אני מה על יבין שמישהו מקווה באמת  אני

     .                     מבקשת  אני אז מדברת אני מה על בדיוק לך ויגידו לך יסבירו הם אותם  תשאל

.   לי  להפריע שלא

"  - ר  היו שומר מר

.       הזמן.  במסגרת שתעמדי רק טוב

הרץ'  גב

  "   '        , ה  מאז ברח ציבורי נכס יש שאמרתי  7-9כפי       שנחתם,  לאחר יזם מכספי  ששופץ

     –     ,      ,     לשפץ  היתה חובתו היזם כאשר העירייה מעורבת בו תושבים ועד עם  הסכם

              ,       שהוא  הציבור כספי את להעביר במקום כי ציבור כספי בעצם שהם  מכספים

  ,                 העבירו  מיזם באותו להשקיע צריכים שהיו ואגרות הטלים מיני מכל  מחוייב

          .         , את  להפעיל התחייבה מצידה העירייה העירייה דרישת פי על המבנה  לשיפוץ

.'      ,             , שח.  במליוני שיפץ ההסכמים בכל עמד מפתיע באופן לשיטתי היזם  הספרייה

,     ,         ,       לחוק  בניגוד במועצה פה העבירו עכשיו סגורה שנה כבר עומדת  הספרייה

   -          ,       של  שימוש הוא המוצע השימוש במכרז כאשר פרטי ליזם אותה להפריט  החלטה

   .    ,    ,       תתפלאו.  אל פנימה מסעדות החוצה ספריות לשיטתי חולדאי רון כלומר  מסעדה

           ,        - או  מסעדה בתור אותה יפעילו מחר לכם שסוגרים מהספרייה אם יקרים  תושבים
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,                ,   שאנו  וספרייה ומסעדות קפה בתי מספיק בסביבה אין שלנו כאילו קפה בית  עוד

     ,      ,  ,    - הללו  הדברים את המבוגרים בשביל גם ותתפלאו הילדים בשביל צריכים  באמת

סוגרים.

( הקהל(    של כפיים מחיאות

"  - ר  היו שומר מר

.  , בסדר  תודה רבותי

.     דקה  ממש לך יש

הרץ'  גב

. מבקשת  אני

"  - ר  היו שומר מר

.        ,         זמנך  על הקפידי אנא אחרים דברים על מקפידה שאת כמו

הרץ'  גב

      ,                   היתה  לא זו הספרייה של העניין על פה שהוצע שבמכרז לכם לומר רוצה  אני

  -           ,         . היועץ  מזוז למני שלי ממכתב וזה וחוייב שסוכם כל חרף היחידה  העבירה

      , -           , של  המשפטי היועץ ארי בן לאחז מכתבים שכתבתי אחרי לממשלה  המשפטי



      עשרה  השמונה המועצה ישיבות פרוטוקול
 '     מס   המניין מן 24ישיבה
)  "     " ה  תשס טבת ח כ )9/1/2005מתאריך

 -19- 

         ,               איזושהי,  לעשות כדאי באמת רק הרגלו זה כי לי השיב לא הוא וכמובן  העירייה

.       אלי  פונה הוא מתי סטטיסטיקה

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

, לך  הודעתי

הרץ'  גב

.         התושבים  עם וחוייב שסוכם כל חרף

  ,           ,         ,     לא  זה את אומרת אני ובצער באמת לך אומרת אני אדוני ממך מבקשת  אני

  ,       ,             הם  סלקטיביים הם כי פה לי נותן שאתה המשפטיים הייעוצים את  מקבלת

                   .     של  נאמן שאתה לפני הציבור של נאמן כל קודם אתה הציבור טובת את  נוגדים

. העירייה  ראש

                    במכרז  היחיד ההצעה שמגיש העובדה וחרף התושבים עם וחוייב שסוכם כל  חרף

        ,           בישיבת  הועברה מפתיע באופן מכרזים בוועדת המשפטי היועץ ידי על  נפסל

    ה  בתאריך העירייה  5.12מועצת       "       שנפסל- ההצעה מגיש עם מ מו לקיים  החלטה

  .       ,       מבדיקה  המכרז לתוצאות ובניגוד ידועים בלתי נוספים פוטנציאליים  וגורמים

      ,   , ך  בתארי כי התברר עוד ,5.7שערכתי               לנכס- העירייה ראש ידי על מכרז  פורסם

   .               למשל  כך העירייה התחייבה להם אלה אינם במכרז שפורסמו השימושים  ואשר

,            ,         קפה  בית שימוש נדרש שנייה ובקומה מסעדה שימוש במכרז נדרש הקרקע  בקומת

   .               פונה  אני ומבוססים מוכרים אמנים שתשמש גלרייה לשימוש נדרש שלישית  קומה
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,          ,  ,       תיק,  את רצו כך שכל לגברות רואה אני דיין יעל את כן אותן רואה לא אני  לגברות

     ,      ,         - לכם,  גם אבל ליבן לתשומת לקחת להן אותו משחרר לא העירייה ושראש  החינוך

    .       .        , במקום  וזה קפה בתי לטובת מסעדות לטובת ספריות שסוגרים המועצה  חברי

.      ,  .          , מתוקצב,  כבר הכל עכשיו בספרייה לשבת ללכת לאן אין לילדים שלנוער

 "  - ר  היו שומר מר

.     לסיים,  צריכה את גילה

הרץ'  גב

לא.

"  - ר  היו שומר מר

.   לסיים  צריכה את

הרץ'  גב

.     אסיים,  לא אני לא

 "  - ר  היו שומר מר

  ה  את .10עברנו דקות- 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הרץ'  גב

,       אשר  עד אסיים לא אני

"  - ר  היו שומר מר

. תסיימי  את

הרץ'  גב

   .  .        .  :         גוזלים  איך ב שלהם בכספים עושים מה א ידעו פה שיושבים התושבים אשר  עד

     .                .   שיעמוד  יתכן לא ספריה לו שתהיה בעיר תושב של זכויות וזה שלהם הזכויות  את

     ,        ,      -       יעשו  לא ואנשים הכסף את יש כאשר כסף לי אין ויגיד וישקר העירייה ראש  פה

כלום.

"  - ר  היו שומר מר

.    , סיימת  בזה גילה תודה

( הקהל(     של וקריאות כפיים מחיאות

 "  - ר  היו שומר מר
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תודה.

"  - ר  היו שומר מר

    ה,  את עברת .10גילה דקות- 

. מסיימת  את

הרץ'  גב

,         אשר,  עד אסיים לא אני אדוני

 "  - ר  היו שומר מר

       .     ה  את גמרת את דיין יעל המועצה .10חברת   שלך-  דקות

הרץ'  גב

.               לציבור  שלי הדיווח את סיימתי לא אני אדוני סליחה

"  - ר  היו שומר מר

.      , להצבעה  ניגש אני סיימנו אנחנו

הרץ'   גב
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,                 והמירמה  ההטעיה דרך הדרך עם להתמודד כיצד ידע פה אזרח שכל רוצה  אני

                .     ותשלמו  קשישים של מעונות תסגרו שאתם יתכן לא כנגדם שלטוני גוף  שפועל

!    !    !     פה  לא יתכן לא לימודים שנת שלכם לחברים

( הקהל(     של וקריאות כפיים מחיאות

הרץ'  גב

! יתכן  לא

"  - ר  היו שומר מר

.  ,   בסדר,  בסדר רגע רבותי

.      ,     עכשיו  מדבר אני עכשיו לדבר לי תני

הרץ'  גב

.          ,     שלי  הדברים את אסיים אני לי תפריעו לא אם

"  - ר  היו שומר מר

.      ,         מדבר,  עכשיו אני עכשיו לדבר לי תתני את לא
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הרץ'  גב

.               בישיבה  להמשיך תוכל ואתה שלי הדברים את אסיים אני

"  - ר  היו שומר מר

,    ,      ,    .  , עושה,  את טוב לי תקשיבי שלי הזכות לא לא לא

הרץ'  גב

.      ,             שנה  כל שמעלים הארנונה כסף הולך לאן בדיוק ידעו פה אנשים

קריאה

. פופוליזם  איזה

הרץ'  גב

? פופוליזם  זה

"  - ר  היו שומר מר

.    ,     " אחת  דקה העירייה ראש מ מ אדוני
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הרץ'  גב

?       פופוליזם  זה קשישים מועדון לסגור

קריאה

. סגרו  לא

הרץ'  גב

.          ? מהבית  טלביזיה קשישים לזוג הוציאו סגרו לא

    לפני  של .9קנס            . המליונים  את לך אראה אני בוא שנים

"  - ר  היו שומר מר

 ,                  ,     תתני  עכשיו פה שיושב לקהל גם לומר משהו רוצה אני הרץ גילה המועצה  חברת

.    , זכותי  זו לדבר לי

הרץ'  גב
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,          .    ,     שפה  בכסף מממנים שהם באולם פה לשבת זכותם זו התושבים זה הזה  הקהל

.   ידם  על ממומן

"  - ר  היו שומר מר

   :          ,       משקרת  את מלכתחילה התנצלותך את אבקש ואני יפה לא במילה אשתמש  אני

            .               את  אמרתי לא פעם אף אני מדוע לך אגיד ואני לפניך פה שיושב הציבור  את

               ,    . המועצה  לחברי חשוב הוא כאן שיושב הזה והציבור שלך הנושא האלה  הדברים

,  ,        , ספריות  עליו מדברים שהם והנושא פחות לא

מהקהל  קריאה

.   לך  מאמינים לא

"  - ר  היו שומר מר

!      ,                  ,    - בשקט  תהיה אז אותך מכיר לא ואני אני מי יודע לא אתה מאמינים לא תגיד אל

          ,     -     -     ' של  נושא על היה זה לדבר ביקשה המועצה חברת הרץ גילה שהגב  הנושא

     .                 הנאום  כדי תוך ובכירים נבחרים ידי על העירייה של והכנסות הוצאות על  פיקוח

                הוא  הנוהל ולפי החוק לפי מועצה חבר לכל  10שמוקצב      , את  עברה כבר היא  דקות

 10ה ב-  .3דקות דקות- 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הרץ'  גב

?   הפרעות  כולל זה

 "  - ר  היו שומר מר

 ,        ,                 גם  שתבינו רוצה אני אבל לסיים דקה עוד לדבר לה לתת מהכלל כיוצא מוכן  אני

             ,       חבר  לכל ומקשיבים מבינים העיר מועצת שחברי כאן שיושב הנוער וגם  האזרחים

.                ,     הדברים,  את שמגלה היא האופוזיציה רק לא זה הדברים לכל ומודעים מועצה

הרץ'  גב

.   מצביעים  אתם אבל

"  - ר  היו שומר מר

.     לי  תפריעי לא את

הרץ'   גב

.             שלי  הנאום באמצע לנאום יכול לא אתה אבל

"  - ר  היו שומר מר
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.     לי  מפריעה לא את

הרץ'  גב

.             שלי  הנאום באמצע לנאום יכול לא אתה אבל

"  - ר  היו שומר מר

       .                 דקה  לך נותן אני אליהם חייבת משאת פחות לא תשובה העיר לתושבי חייבים  אנו

 .          ,             אני  הכפיים מחיאות על גם אולי ההקשבה על לכם מודה ואני הנושא את  לסיים

.              , הנושא  את לסיים לנו תנו אנא אבל לכם מודה

הרץ'  גב

?       כפיים  לך שימחאו רוצה אתה

"  - ר  היו שומר מר

.    ימחאו.  שלך לא

          ,     ,       ,   , זה  את להעביר מנסה ואני מקשיב ואני בישיבה נהלים יש אנא רבותי  תודה

.   ומכובדת  מסודרת בצורה
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הרץ'  גב

       ,                ,   את  בידם מספקת אני העיר תושבי את משקרת לא שאני רק לא ידידי שומר  מר

האינפורמציה,

"  - ר  היו שומר מר

.       משקרת  מהמילה בי חוזר אני

הרץ'  גב

   -            .     הם  שאם למאבק חשובה אינפורמציה בידם מספקת אני לך מוחלת מראש  אני

 ,            ,      ,   וכל  בכירים מיני לכל לתת שבמקום בכדי אותו עושים ושהם אותו לעשות  ירצו

  ,     ,         ,       שיכניסו  המליונים את חולדאי רון של חברים שליטה לנו שאין הוצאות  מיני

 ,      ,      , שישקיעו  חלב בטפות שישקיעו לקשישים במעונות שישקיעו בספריות  ושישקיעו

           -      ,     כסף  לכם חסר כי אותם שסוגרים מרפאות מיני לכל מתבגר נוער של  במקומות

.     שלכם  המוטבים בין לחלק

( הקהל(     של וקריאות כפיים מחיאות

"  - ר  היו שומר מר

?     היום  לסדר הצעתך מה
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.  .   תודה.  רבותי שמענו תודה

?    ?     ההצעה  מה היום לסדר הצעתך מה

הרץ'  גב

.  ,  .   רגע  רגע אסיים עוד אני

 ,   ב  שתדעו בכדי ,28רק    , -     "         ביקשתי-  שבו ארי בן אחז ד לעו במכתב פניתי אני  בדצמבר

              ,     הגורמים  כל רשימת את לקבל לדעת ביקשתי הספרייה בעניין עדיין  וזה

    , "           - לקבל  וביקשתי מ מו לנהל מתכוונת העירייה אתם האחרים  הפוטנציאליים

   ,     –              אתו  מקיים הנכסים אגף מנהל לוי ושאלי ידו על שנפסל הגורם לגבי  אינפורמציה

,        ,      :          . נסיון" שום לה שאין תרבות לענייני עמותה כמו משהו שנקרא גוף זהו מ מו

"  - ר  היו שומר מר

. סיימי  אנא

הרץ'  גב

.        .        ,    , ומעבירים  עירוני נכס לוקחים זה מי יודעים לא כתובת אין מספר אין

וולוך  מר

.     ככה,  אפשר אי אריה
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"  - ר  היו שומר מר

.    .   רבה,  תודה סיימי אנא גילה

הרץ'  גב

.          ,  ,   הצבעה.  עכשיו לקיים צריך אתה רגע מבקשת אני רגע

"  - ר  היו שומר מר

. מבקשת  אני

הרץ'  גב

.        .             היום  לסדר ההצעה זו העיר במועצת הזה בנושא דיון לקיים מבקשת אני

 "  - ר  היו שומר מר

.         דבריך.  על לך מודה אני תודה

.       " בבקשה  העירייה ראש מ מ אדוני

( הקהל(    של כפיים מחיאות

וולוך  מר
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:       הרץ  גילה המועצה חברת של לסדר הצעה הועלתה שונים נושאים שני כאן  הועלו

. הוצאות  בעניין

הרץ'  גב

       ,      .      .       לפרש  יכול לא אתה מתנגד אני תגיש אחד נושא זה שלי הדברים את תפרש  אל

.   שלי  הדברים את

וולוך  מר

.        .     אותך  שאלתי לא אני לדבר לי תני את

הרץ'  גב

.             שלי  הדברים את לפרש יכול לא אתה אבל

"  - ר  היו שומר מר

.     מפרש,  לא הוא גילה

הרץ'  גב

.        ,    - אחד  נושא העלתי ואני נושאים שני אומר הוא
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"  - ר  היו שומר מר

?    ,  .      . קרה  מה גמרנו שניים טוען הוא טענתך לפי

וולוך  מר

                   ,     נבחרים  הצעות על לך וישיב העירייה ראש שיבוא מציע אני גילה של הנושא  את

.       בזה',  בקיא לא אני וכד

                    המחאה  של האקטואלי הנושא על עלתה הרץ גילה המועצה שחברת מכיוון  אבל

     ,               הזה  הנושא שגם הספריות סגירת בעניין כאן שנמצאים הנוער ובני המבוגרים  של

      .             ,   את  הבאתם אתם ייבדק שהנושא לכם להבטיח יכול אני לנו מוכר  איננו

     ,        ,         שוב,  יובא וזה מהנושא אכפת לנו גם שלכם הרגישות את מבינים אנו  מחאתכם

, לשולחנו  פעם

מהקהל  קריאות

"  - ר  היו שומר מר

. רבותי  רבותי

וולוך  מר

.       דברים,  פותרים לא ככה אדוני
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.     פותרים,  לא ככה חברים

הרץ'  גב

סגרתם.

מהקהל  קריאה

סגרתם.

"  - ר  היו שומר מר

. שמענו,  שמענו

מהקהל  קריאה

               ,       אופוזיציה  של לעניין יהפוך לא הזה שהסיפור בתנאי לדבר לכם לתת נשמח  אנו

               - אלימות.  מאותתים אתם מאנשים ספרים לוקחים אתם כאשר תבינו  וקואליציה

.     האלה,  הדברים וכל ברחובות

( הקהל(     של וקריאות כפיים מחיאות

"  - ר  היו שומר מר



      עשרה  השמונה המועצה ישיבות פרוטוקול
 '     מס   המניין מן 24ישיבה
)  "     " ה  תשס טבת ח כ )9/1/2005מתאריך

 -35- 

?          .    .  , אותך,  אוציא שאני רוצה אתה בבקשה שב תודה שמענו תודה

מהקהל  קריאה

כן.

 "  - ר  היו שומר מר

.  ,    .     שמענו.  מכירים אנחנו תפריע לא אתה שב

וולוך  מר

.     נשמעה,  שלך הזעקה אדוני

הרץ'  גב

.    ?     להם  תבטיח זה עם תעשה מה

וולוך   מר

.   ותשתקי  תשבי את

"  - ר  היו שומר מר
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.      ,       "   הסוף  עד תקשיבו להסביר העירייה ראש מ למ תתני את

. מהקהל  קריאות

 "  - ר  היו שומר מר

 ,          , משהו  להשיג רוצים אתם הרי תראו רבותי

מהקהל  קריאה

.     זה  את נשיג אנו

וולוך  מר

. כך  לא

"  - ר  היו שומר מר

.  .     תקשיבו  כזאת בצורה לא אבל

הרץ'  גב

.   משיגים  ככה רק

"  - ר  היו שומר מר

.   מפריעה,  את גילה
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וולוך  מר

      ,           ,       את, מכיר אני ממך וותיק מועצה חבר אני פופוליסטית להיות תפסיקי  גילה

.        ,     שלך  הפופוליזם עם ותפסיקי ממך פחות לא הבעיות

הרץ'  גב

      ה  א י ר ק

וולוך  מר

      ,                   רוצה, שאת או העירייה ראש לתשובת ימתין שלך שהנושא מקבלת את  גילה

        .         ?       רוצה  את אם שאלתי השאלה על לי תעני עליו לדון האם הצבעה  שנקיים

.              ,     העירייה  ראש לתשובת להמתין רוצה שאת או להצבעה יבוא שלך שהנושא

הרץ'  גב

להצבעה.

"  - ר  היו שומר מר

.     " העיר  ראש מ מ אדוני
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להבי'  גב

?            ,       לקהל,  שלנו התשובה מה הבנתי לא לקהל שלך התשובה מה נתן

וולוך  מר

 -            ,           גם,  שלהם הזעקה את כולם שמענו אנו הנושא את מכירים לא שאנו כיוון  מיטל

.           נראית  לא או נראית כן ההתנהגות אם

הרץ'  גב

      ה  א י ר ק

וולוך  מר

תשבי.

         ,          ,   העירייה  ראש לתשובת שתמתיני או להצבעה יבוא שזה רוצה את שואל אני  גילה

? יגיע  כשהוא

.    ,   נצביע  בואו להצביע רוצה היא

"  - ר  היו שומר מר
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 ,     ?             מהאורחים, מבקש ואני שהועלה הנושא רגע לדבר לי לתת רוצה את  גילה

.   בסבלנות  להתאזר ומהתושבים

  ,    ,     '           בנושא  המועצה חברת הרץ גילה הגב המועצה חברת ידי על שהועלה  הנושא

     -                 זה  את להעלות ובכירים נבחרים ידי על העירייה של והכנסות הוצאות על  פיקוח

.         להצבעה,  זה את מעלה אני במועצה

שכנאי'  גב

?             העלתה  שהיא הנושא של לשם קשור זה מה

"  - ר  היו שומר מר

?        , לי.  לתת רוצים אתם הדס שמעתי

.      , לספריות  אתייחס אני רבותי רגע

.   לספריות  אתייחס אני

          -           של  והכנסות הוצאות על פיקוח היום לסדר פה שהועלה לנושא מבקש  אני

?              ,       במועצה  לדיון הנושא את להעלות בעד מי ובכירים נבחרים ידי על העירייה

? בעד  מי

הרץ'  גב

שמית.
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"  - ר  היו שומר מר

                      ידי  על העירייה של והכנסות הוצאות על פיקוח הוא היום לסדר שהועלה  הנושא

 .                . מי  מועצה בישיבת הנושא את להעלות המועצה חברת מבקשת ובכירים  נבחרים

בעד?

ה         ע ב צ ה

  : " ה  ה : בעד " ה  ה :נגד " ה  ה נמנעים

שומרספיר   הרץ.1

להבימזרחילוינטל.2

וולוךוירשובסקי .3

דייןשכנאי.4

כחלון.5

חשן.6

פנקס.7

אמינוב.8

טיומקין.9

ויסנר.10

,  – 4בעד –  נגד   מועצה - 10חברי  , נמנעים   מועצה מועצה  2חברי חברי

.   -    ' התקבלה:   לא היום לסדר הרץ הגב הצעת החלטה

"  - ר  היו שומר מר

.           הספריות,  של לנושא רגע עובר אני רבותי
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 "      ,   בימים  בנושא דיון להתקיים העירייה ל מנכ אצל מתוכנן מהתושבים אבקש  אני

.              -    . הבא  שבוע תחילת או השבוע מתכוון אני הקרובים בימים ביותר הקרובים

מהקהל  קריאה

.  , לא,  לא לא

 "  - ר  היו שומר מר

?                  .     לך,  לעזור רוצה שאני או לי לעזור רוצה אתה רגע לי תן רבותי

מהקהל  קריאה

.         אותך  אחליף ואני שתלך רוצה אני

( הקהל(     של וקריאות כפיים מחיאות

"  - ר  היו שומר מר

.    ,      ,        .         עליך  נראה ספר איש אתה ספר איש הלו אתה לך אענה שאני רוצה לא  אתה

 .      .          ,  .       רבותי  מבקש אני בכלל ספר איש לא אתה לא ספר איש שאתה עליך נראה

מהקהל  קריאה
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.      .      , צועק  סתם הוא משלנו לא הוא תתרגש אל

"  - ר  היו שומר מר

   ,  .              ?     דבר.  גש שמעת אמר שהוא מה את אמרתי אני לא התשובה את שמעת  תודה

. בחוץ  איתו

,                  ,      , שתיים  או אחת ספרייה סגירת של מעשה קרה ואם בנושא דיון יש רבותי  יוקם

      "  -           דיון  מקיים העירייה ל שמנכ העיר מועצת לחברי בפרוטוקול כאן רושמים  אנחנו

          ,         , תקבלו  מחרתיים שמחר לי האמינו הקרובים בימים אומר ואני בנושא  אצלו

                 .   קרוב  וזה הספרייה של זה הנושא בראש שעומדים והאנשים התאריך על  תשובה

לליבם,

מהקהל  קריאה

.   מכתבים  עשרות נשלחו

"  - ר  היו שומר מר

         ,          ,     ואל  כהמלצה זה את קבל ספר איש שאתה לך אמרתי באמצע תפריע לא  אתה

! שתוק.  תפריע
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מהקהל  קריאה

  מייצג  .150אני          . המועצה  לחברי ופקסים מכתבים נשלחו איש

"  - ר  היו שומר מר

.          .  ,          , אחד  אף מייצג לא אתה שמעת אחד אף מייצג לא אתה תפריע אל

 .      .              .  , אתה  תפריע לא אתה הנושא את לסכם כדי לדבר לי תנו תפסיקי גילה  תפסיקי

?     אותך  אוציא שאני רוצה

הרץ'  גב

.     אותו  תוציא לא אתה

"  - ר  היו שומר מר

.    ,      ?       תפריע  אל בשקט שב אז אותך אוציא שאני רוצה אתה

מהקהל  קריאה

.   תשובה  רוצה אני

"  - ר  היו שומר מר
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.            . עדיין  אחד אף מייצג לא אתה תפריע אל

מהקהל  קריאה

.            . עצומה  על שחתמו אנשים לי יש מייצג אני

"  - ר  היו שומר מר

.        .     העצומה  את לי תביא העצומה את לי תראה

ל               ה ק ה מ ת ו א י ר ק

"  - ר  היו שומר מר

      ,       ,           של  השמות את הקרובה שעה ברבע עכשיו הישיבה כדי תוך לקבל מבקש  אני

    נזמין,  ואנו  2-3האנשים  ,  ,           לקבל  תדאג אנא העירייה ראש עם לפגישה שיבואו  אנשים

.    ,   עלי  שיועבר עכשיו זה את

מהקהל  קריאה

.       בפרוטוקול  יירשם שזה רוצה אני

מזרחי  מר
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. נרשם  הכל

"  - ר  היו שומר מר

. -        .  -     נרשם  אומר שאני מה כל נרשם אומר שאני מה כל

מהקהל  קריאה

.      ,                  -   פונה  אני לאן כזאת הזמנה מקבלים לא אנו השבוע סוף עד אם לדעת מבקש אני

"  - ר  היו שומר מר

. "          , מ,  מו אתך מנהל לא אני סליחה לא

מהקהל  קריאה

. "     מ  מו מנהל לא אני

"  - ר  היו שומר מר

:       משהו  לך להגיד רוצה אני

    -  ,      ,               נסיון  לי יש ואני ספר איש אתה הזה בתחום ממך יותר נסיון קצת לי שיש  מאחר

        . ב  לקבל מבקש אני נושאים  1/4-1/2בניהול         ל- ש רשימה הקרובה  איש 3-4שעה
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,                , " שאתם  לך מבטיח ואני בכתב אלי עכשיו בבקשה זה את לי ותן ל למנכ  שיבואו

. לישיבה  תזומנו

2:     -  ' בתאגידים.  נשים יצוג העלאת דיין גב

דיין'  גב

.             , העירייה  לראש אישית לפנות גם התכוונתי וחברותי חברי

שאלה

? הוא  איפה

דיין'  גב

. -        ,   "      ,     המקום  לממלא פונה אני אז כאן מ מ יש אבל יודעת לא וודאי אני

               ,           עניין  תגלו אם מאוד אשמח אני כי אם אותנו מפזר שעכשיו בנושא לומר רוצה  אני

    "        .           שאמונה  כמי ל למנכ פונה אני אבל היום להעלות עומדת שאני החברתי בנושא  גם

     -              ,   מאוד  אשמח אני שלי הישיר האחריות בתחום לא שזה למרות האלה הנושאים  על

.      -      ,    - "       אצטער  אני אז יסתייע לא אם אפשר אם ל המנכ אצל פגישה לאותה להצטרף

:   העירייה  ראש כבוד
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,               שמעוגנת  עולם תפיסת עולם בתפיסת שתחילתו משהו על לדבר היום מבקשת  אני

   ,      ,      ,      , של  מאבק רבות שנים משך דור שנות משך שנים משך המשכו העצמאות  במגילת

                       המחוייבות  את ולקבע המינים בין השיוויון את ליישם כדי וגברים נשים של  דורות

              -  .     נושא  את להוביל השכילה שלטונית וכמערכת כעיר אביב תל חיינו מערכות בכל  לו

         ,        ,     במעגלי-  נשים של מסיבית נוכחות בעיר מגברים נשים יותר בכוח רק לא  השיוויון

       ,        ,  ועל,  בהצהרה גם אלא והעיסקיים החופשיים המקצועות ואף היצירה  התרבות

   ,          ,        , להביא  כדי האנושי המשאב של והשקעה עידוד בטיפוח הצורך הכרת תוך חוק  פי

        ,       ,     יצוג  להבטחת להגיע ובעיקר אפלייה איסור תוך המינים בין לשיוויון  בפועל

. מתקנת  והעדפה

   ,        ,         הובלנו  בו המחוקקים בבית עשור אחרי מלאות בידיים אישית אליכם באה  אני

       ,             שיוויונית  מדינה להיותנו בהתאם חיינו תחומי בכל לנשים הולם ייצוג של  לחקיקה

,  -   -        .     בהווייתה,  יפו אביב תל מהעיר יותר ומי ופלורליסטית אפליה אוסרת  ודמוקרטית

       ,        , בקו  ראשונה להיות מתאימה והשלטונית החברתית עולמה בתפיסת חייה  באורח

               ?     מזר  מיקי המועצה וחברות חולדאי רון העירייה ראש המינים בין האמיתי  השיוויון

,      -          ,     אחוזים  של מספר אחוזים בקביעת דרך פורצי היו הקודמת בקדנציה עדן  ומיכל

.                 המשפט  בבתי בחיוב כלל בדרך ומתפרשות לפרשנות הנתונות המילים  במקום

    -          ,       בקדנציה  עשתה אביב שתל כפי שאנחנו הזמן והגיע מילים הן הולם יצוג  המילים

.         במספרים,  אותן ונקבע אותן נייצב הקודמת

.               הייצוג  בהבטחת למהפכה מאוד חשוב נדבך נוסף שעבר בשבוע

ויסנר  מר
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,      -       ומיכל  מזר מיקי המועצה חברות העירייה ראש שזה כאן אותך לתקן רוצה  אני

.            הקודמת,  מהקדנציה המועצה וחברות חברי וכל עדן

דיין'  גב

.            ,            .   המהלך  את הוביל מי שאלתי אני אז הייתי שלא מצטערת אפילו אני ספק לי  אין

           ,           שהיו  וברור ברוב עבר שזה ברור שמקבלים אחרים ויש היוזם יש שבחקיקה  כשם

    ,                 . המשך  את למעשה הסיעות אותן בפני ומביאה מעזה אני לכן שותפים  לזה

הנושא.

"   -       ,             כ  ח ידי על יזום חוק הייצוג להבטחת במהפכה חשוב נדבך נוסף שעבר  בשבוע

      ,   -     "     "   - פקודת  את תיקן בכנסת אביבי התל הלובי ר ויו הקואליציה ר יו סער  גדעון

  ם  בסעיפי  249העיריות  -          , '   ' נציגי  בקרב המקומיות ברשויות הולם ייצוג וחייב וב  א

.          ,       מקומיות  מועצות של בתאגידים וכן והדירקטורים מועצה חברי שאינם  העירייה

       -         "   למעמדה  הוועדה בראש העומדת ליבני ואתי סער גדעון כים לח והערכתי  תודתי

       .      .       אלינו,  חוזרת ההובלה עכשיו עבר הזה החוק הזאת החקיקה השלמת על  האשה

 .     בארץ  אחרות לערים ומאתנו

 , -                 ולבצע  אביב בתל התושבים בשתוף זמנים לוח לקבוע ולחברי לחברותי קוראת  אני

       ,    .           להצבעה  עומד לא וזה מציעה אני המינים לשני השיוויוני הייצוג את שלבים  בשני

      .                   בשני, מציעה אני העירייה ראש של עצתו לפי למחשבה כחומר עומד זה  היום

  ל  לעלות ,40%שלבים                   הקדנציה- סוף עד מהמינים אחד לכל היצוג הבטחת  את
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-      ,        ,        , מקום,  מתפנה כאשר אחד אף להשעות לא אחד אף לפטר לא כלומר  בהדרגה

    מ  הייצוג הגדלת  30%לאפשר  40%ל-     ל- ע  4פרוס   ,   מקווה  ואני הבאות  השנים

   - -       ל  נגיע אביב לתל המאה שנת ציון  50%שלקראת    ,   בערי-  המתוקנות כמו מין  לכל

 ,                  . אני  הבינלאומי האשה יום את מציינים אנו הקרוב מרץ בחודש העולם  ובמדינות

   .          -       מבקשת  אני חודשים מספר תוך לסיים נוכל היום שנתחיל ההליך שאת  מקווה

            ,       עם  פגישות לקיים מציעה אני לקראתה הנהלה לישיבת הנושא את  להביא

   ,                , את  ותכין הייצוג הגדלת יישום פרטי את שתקבע וועדה ולקבוע השונות  הסיעות

    ל  ש הזאת  40%ההצעה       -     בחודשים  מועצה ישיבת לקראת מהמינים אחד  לכל

.         הבינלאומי,  האשה ליום מתנה אולי הקרובים

,    -      ,             העיר  פרופיל שנקראות חוברות או מאוד יפה חוברת יש שלנו היום בסדר  לפנינו

"     ,       ,               ע  תב מן עשור תכנית או חומש תכנית או שנתית עבודה תכנית זה לצד  ויש

     .    -        ,       היום.  מדברת אני העיר חזון צילומים ועם ויפה כרוך שולחננו על גם ויש  כללית

             ,    -   של  יצוג הבטחת בתחום טובה מציאות והיא המציאות שזו מהפרופיל המעבר  על

30%     .    ,             הוא,  שלנו והחזון החזון אל השנתית התכנית או החומש תכנית אל  מעבר

       ,          -     נטו  מדברת אני כאן תקציב ואישרנו תקציב דיברנו כאשר שבועיים לפני כמו  שלא

               ,        , לתת  באמת הזו העיר של המוכנות על נטו עולם תפיסת על נטו אידיאולוגיה  על

   ,      ,         את  להוביל בארץ ראשונה להיות שמתבקש הייצוג את שלה האוכלוסיה  למחצית

.              -         מלאה,  בהכרה אלא עלות ללא רק לא שאמרתי כפי זה את ולעשות הנושא

                  ,   שאני  ההחלטה הצעת את מציעה אני לפניכם ששמתי ובנייר לציין רוצה  אני

 .   להנהלה  להעביר מבקשת
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,      .    -             שבדקתי  כמה עד למחשבה כחומר כאן תיקון עוד מבקשת שאני לציין רוצה  אני

  כמעט   0יש           של  הייצוג הבטחת בתוך ערביות  30%נשים  . הייתי  אני  בדירקטוריונים

        ל  התיקון את נעשה שכאשר , 40%רוצה         בתוך-  מהמינים אחד לכל ייצוג  הבטחת

40%              ,         ולגברים  ערביות לנשים מתאים אחוז נקבע אנו המינים מן אחד כל  של

     ,                     לא,  אני כי נמנע בלתי הוא הזו בדרך ובקידום יצוג בהבטחת הצורך כאן כי  ערבים

.       הטבע  בדרך לזה שנגיע מאמינה

       ,             אחוז  העלאת על שמדברת כאן מנוסחת שהיא ההחלטה הצעת את מציעה  אני

    מ  לנשים הולם  30%ייצוג             בתאגידים-, דירקטורים מינוי בנוהל היום קיימת  והיא

        ל,  בהדרגה קדנציה תוך לעלות  40%עירוניים           היום-.  להצבעה זה את מעלה לא  אני

,            ,         הזה,  הספציפי הנושא את להעביר לאשר זה את להעביר מבקשת אני כאן

מסלאוי  מר

?    .   צודק  אני לאשר אפשר אי

דיין'  גב

.           המשפט,  את לגמור לי תיתן אם סליחה

   .      ,             את  להעביר ההצעה בסיס על העירייה בהנהלת לדיון זה את להעביר מבקשת  אני

                ,     כדי  למועצה זה את להחזיר שיוכל מנגנון ולהקמת מפורט לדיון הזאת  ההצעה

.     זה  את תאשר שהמועצה
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"  - ר  היו שומר מר

,     להצבעה,  מעלים אנו רבותי

קריאה

למה?

"  - ר  היו שומר מר

הסכמנו?

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.     להצבעה  מעלים לא אנחנו

            '   ,       - מעדיפה  שהיא אמרה כבר דיין יעל והגב בשלה לא ההצעה לדיון  כהצעה

 -                  .   לדיון  היום סדר מעל ההצעה את מורידים אנו כרגע ולכן בהנהלה יידון  שהנושא

בהנהלה.

.          ,           לדיון  העניין את לפתוח ולא מילים שתי ולומר לבוא רוצה רק אני

   ,    ,      -       שהדירקטוריונים  מאחר קשה מאוד מאוד דבר זה שינויים לעשות קדנציה כדי  תוך

 ,  -                 ואני,  תצא למישהו אומרים אם אלא הדירקטוריונים את לשנות אפשר ואי  מלאים

           .           הקדנציה  שאת קבענו הקודמת בקדנציה גם ונכון ראוי הוא כזה שדבר חושב  לא
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 .         .         מקבלים  אנו לכן ממילא בזה נדון אנו החלטה איזושהי סמך על נפתח  הבאה

.            ,           בהנהלה  העניין את ונכין נדון אלא במועצה דיון זה על מקיימים לא שאנו

וירשובסקי  מר

   .    '                  , " גם  אני דיין יעל גב העירייה ראש סגן של להצעה מסכים בהחלט אני ר היו  אדוני

     ,             שהיא  אמרה והיא בהנהלה יהיה שהדיון מודיע העירייה שראש שמספיק  חושב

.          ,       כך  על להצביע צורך ואין בהנהלה זה על לדון מבקשת

 -          ,    ,  -       שמ  מהעובדה רצוני שביעות אי את אומר הייתי להביע זה ברגע רוצה אני  -4אבל

 -   היום  לסדר  2הצעות  .   "               כמה  עד המועצה ר יו של ואחד עירייה ראש סגני של  הן

    ,          ,            , לסדר  הצעה מבין שאני כמה עד אבל אסור לא זה החוק מבחינת אולי מבין  שאני

 .            -     אני  מהקואליציה שהוא ובין מהאופוזיציה שהוא בין מועצה לחבר מיועדת  היום

  ,      ,        -       או  סגנים בישיבת או נושא כל להעלות שיכולים עירייה ראש שסגני חושב  לא

      .         ,       , גם  כולל וזה נושאים לכאן להביא צריכים אחרות בדרכים או הנהלה  בישיבת

       ,            .   "   מועצה  מחברי מונע וזה לפגם טעם בזה שיש חושב אני המועצה ר יו אדוני  אותך

.             אחרת  בדרך להעלות יכולים לא שהם דברים להעלות

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.   ההערה  את מקבלים

לוינטל  מר
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,  ½           למועצה  נציגה להביא ביקשתי כאשר שנה שלפני אותי שמצער לומר רוצה  אני

               ,         המשפט ,  לבית ללכת אז ונאלצתי נגד הצביעו כולם אז תמכה לא דיין יעל  הדתית

.   הסעד  את וקיבלנו

דיין'  גב

. רגע,  רגע

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.        .         לסדר  הצעות זה עכשיו הדתית המועצה על ויכוח יתחיל עכשיו

 "  - ר  היו שומר מר

. ירדה  ההצעה

.     הנושא  את סגרנו בזה

. בנהלה:        לדיון ותעלה היום מסדר ירדה ההצעה החלטה

3:   - בניין.   פסולת מיחזור ספיר מר

ספיר   מר



      עשרה  השמונה המועצה ישיבות פרוטוקול
 '     מס   המניין מן 24ישיבה
)  "     " ה  תשס טבת ח כ )9/1/2005מתאריך

 -54- 

.      ,    ,   לכולם" טוב ערב המועצה חברי המועצה ר יו

,  .                   מרדכי  וירשובסקי מר של לדבריו להתייחס במשפט באמת רוצה אני דברי  בראשית

    "                     יגישו  המועצה ר יו ואולי העירייה ראש שסגני ראוי כך כל שלא צודק אתה  אכן

        ,               , שזו  חושש אני אבל לסדר מההצעות נכבד חלק יתפסו לא וודאי לסדר  הצעות

.    . בלבד  מקריות מקריות הייתה

וירשובסקי  מר

.       האחרון  המשפט את שמעתי לא

ספיר  מר

"                         ר  ויו העירייה ראש שסגני הדבר ראוי שלא זה לגבי דבריך את מבין שאני  אמרתי

       ,     ש  בצורה לא וודאי לסדר הצעות יגישו .3המועצה         ידם-  על ייתפסו לסדר  ההצעות

.           בלבד  במקריות שמדובר משוכנע אני זאת עם

,                       ציינת  שאתה סיבה מאותה לסדר הצעות להגיש מרבה לא באמת אישי באופן  אני

                    לשולחן  להגיע שעתיד בנושא לסדר הצעה להגיש זאת בכל בחרתי הפעם  אבל

.      .         לזבל,  נוגעת וההצעה רבה חשיבות בו רואה ואני המועצה

        ,           ,     להקים  למטרה לו שם בראשו לעמוד הכבוד לי שיש לתברואה דן ערים  איגוד

              .     עקרונות  את למעש הלכה מיישם המחזור פארק חירייה באתר מיחזור  פארק

          ,   .   ה  שנות על מדבר ואני בעבר בפסולת המשולב  70הטיפול  80וה-   המאה-  של

   .               חשבו,  אז פסולת שריפת מתקני היה אז שנראה האולטימטיבי הפתרון  הקודמת
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,          ,           זבנג  שריפה מתקן לתוך אותה מכניסים שהיא כמו הפסולת כל את לוקחים  שאם

     .            ,   התברר,  מאוד ומהר ויפה טוב והכל קטנה שארית נותרת נעלמת והפסולת  וגמרנו

           ,  .     מאות  העולם ברחבי שצצו שלמרות התברר כלומר האולטימטיבי הפתרון לא  שזה

,  ,    -        ,     בגרמניה  המודרנית באירופה העולם ברחבי מדבר ואני כאלה מתקנים של  רבות

,        ,  , "        ,  , מתקנים,  של רבות מאות אסיה ב ארה על מדבר ואני בהולנד באנגליה  בשוויץ

   ,  .     לפני  ואז האלה במתקנים עתק  5-6השקעות      -   הפתרון  לא זה שבעצם התברר  שנים

     ,    ,       עילי.  אפר פולטים הפסולת שריפת האלה השריפה שמתקני התברר  האולטימטיבי

      ,           - שמכניסים  שככל והתברר ניכר סביבתי לזיהום לגרום שעלולים תחתי  ואפר

     ,      ,         פילטרים  אותם וגם עולה המחיר כך מתקנים אותם על נוספים פילטרים  ושמים

             ,         אותו  את למנוע מסוגלים לא הם גם האלה הפסולת שריפת מתקני על  שמוסיפים

.   לסביבה  פוטנציאלי זיהום

שכנאי'  גב

  ,         ,             ואפילו  מדויק לא הוא לדעתי שבידך שהמידע לך ולומר לך להפריע חייבת  אני

שגוי.

ספיר  מר
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.      ,           יש  בהולנד שנערכו מחקרים קליפורניה במדינת שנערכו מחקרים על מסתמך  אני

    , -                   גדול  חלק כך אחר לך להעביר אוכל שאני האלה המחקרים של ציטוט פה  לי

   ,          '       אני   אז הזה בנושא שמטפלים הראשונה מהשורה פרופ ידי על נערכו  מהמחקרים

 .       לויכוח  להכנס כרגע רוצה לא

לוינטל  מר

?     עיון  יום תעשו אולי

ספיר  מר

         ,    ,     מתקני  להקמת נחרצת בצורה מתנגדים ככולם רובם הסביבה איכות ארגוני  גם

              ,   לטכנולוגיות  נוגעים עליהם מדברת שאת המתקנים ואולי פסולת של  שריפה

    ,             ,   הם  אבל דקה עוד עליהן שנדבר אחרות וטכנולוגיות לשריפה שקשורים  אחרות

 ,      -       מכונים  שהם כפי שריפה למתקני נוגעים לא  MESS BURNוודאי   של,  הזאת  בשיטה

. וגמרנו  זבנג

         ,     , על  לדבר לי והרשו האחרונות בשנים שאמרתי , 5-6וכפי   יותר  האחרונות  השנים

.                  בעולם  המובילים הפתרונות להיות בפסולת המשולב הטיפול עקרונות הפכו  ויותר

 -    ,      -       פתרון  שנקרא מה אחד פתרון שאין היום קובעת בעצם האינטגרטיבית  התפיסה

               ,       של  סוגים מכמה מורכב להיות צריך הפתרון אלא בפסולת לטיפול וגמרנו זבנג  של

     ,    ,           לא,  וודאי ואני למדינה ממדינה למקום ממקום שונה הוא הפסולת הרכב  פתרונות

   ,              -       נוכל  אנו אוכלוסיה של פסולת בהרכב נסתכל אנו שאם אומר אני אם לכם  אחדש



      עשרה  השמונה המועצה ישיבות פרוטוקול
 '     מס   המניין מן 24ישיבה
)  "     " ה  תשס טבת ח כ )9/1/2005מתאריך

 -57- 

             ,   -     או  ענייה היא האוכלוסיה האם לדעת נוכל שלה אקונומי הסוציו המצב מה  לדעת

         -             חלו.  האם לדעת גם נוכל האוכלוסיה הרכב על שנים במהלך נעקוב אם  עשירה

   ,           ,       , ייצור  על הפסולת על שמשפיע כלכלי מצב מיתון יש האם באוכלוסיה  שינויים

.             , '     ,   אצלנו  האחרונות בשנים קרה שאגב כפי וכד במסעדות המלון בבתי  פסולת

                  הטיפול  במסגרת כלשהן הפרדות להתבצע צריכות דבר של שבסופו היא  והמסקנה

    -                 זרם, כאשר זרמים לשני היא ברורה והכי בסיסית הכי וההפרדה  האינטגרטיבי

.        -    ,      ,     האורגני  הזרם הוא הלו הרטוב והזרם יבשה פסולת של יבש זרם הוא אחד

          ,           גיבש  לתברואה דן ערים אגוד המשולב הטיפול של העקרונות יישום  במסגרת

        .           ת  בשנ כבר אני ההר למרגלות מחזור פארק הקמת של  דאגתי 2001אסטרטגיה

"  –    מ  תמ תכנית אותה , 5/3שבמסגרת           ואשר/,  איילון פארק תכנית העם בפי  הקרויה

                  לתכנון  הארצית המועצה של תכנון לענייני הוועדה ידי על לאחרונה  אושרה

   -      ,           פארק,  במסגרת היום כבר ואכן המחזור פארק של מרכיבים אותם יכנסו  ולבנייה

 ,            :         הגזם  מחזור מתקן את לנו יש מתקנים מספר פועלים חירייה באתר  150המחזור

.   -          ,          אורגני  דשן קומפוסט לנו ומייצרים באתר מקוצץ באתר ממויין גזם של ליום  טון

          של  והפרדה מיון מתקן לנו  200יש ,        -   שמייצר  ביולוגית שיטה על שעובד ליום  טון

      .                 , מתקן  לנו ויש חירייה אתר את ומפעיל מניע גם חשמל ואותו מהזבל  חשמל

  ,           ,   טכנולוגית  הדס התכוונת שאליה להיות יכול גזיפיקציה של  בטכנולוגיה

 , -        ,       גז,  גז סימ הם שלה שהתוצרים נמוכות בטמפרטורות התכה טכנולוגית  גזיפיקציה

.           שונים- לצרכים אנרגיה ממנו להפיק שאפשר סינטטי
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,                  , עליהם  מדברים שאנו הסטטוטוריים התהליכים כל של סיומם עם כחודשיים  בעוד

 ,        -          מתקן  בארץ מסוגו ראשון מתקן בחירייה המחזור בפארק לפעול להתחיל  עתיד

   -" ' "           .   חברה  שהיא י אקולוג חברת זכתה האיגוד שפרסם במכרז בניין פסולת  למחזור

      "   "  "   "  ,   "     "  שנקראת- חברה ועוד וסיד אבן ו בונה סולל אחזקות ובינוי שיכון  בבעלות

         .      -" ב " לטפל שעתיד במתקן מדובר מאוסטרליה יזמים בבעלות רימיטק  -2,000חברת

   ,       ועוד  ליום בניין פסולת של .300טון           רעילה  בלתי תעשייתית פסולת של טון

ויסנר  מר

.                 - כאלה  דברים או מהשיפוצים שמגיע הפסולת מחיר יהיה מה תהיה השאלה

ספיר  מר

 –            ביותר  נמוכה תהיה במתקן בפסולת הטיפול .18.5עלות      ,   ' מאוד  זול שזה לטון  שח

 -          ,    ,     טון  בברקת ההטמנה באתר עולה כמה אלקיים מר הטמנה באתרי היום  יחסית

? בניין  פסולת

" ל  –   למנכ משנה אלקיים מר

.30בסביבות 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ספיר   מר

 –             ,    -     חירייה  אתר על כאן מדברים אנו עלות עוד לשם השינוע את ,18.5קח  ' לטון   שח

.      ,  ,   להגעה  וקל נוח מהיר יעיל בהחלט אתר

    ,         -         של  בהריסות חדשה בבנייה מיוצרת היא בניין פסולת על מדברים אנו  כאשר

               ,    , נגרמים,  נזקים אילו לכם לספר צריך לא ואני תשתית עבודות בשיפוצים  מבנים

                      ובכל  רענן עץ כל תחת הזאת הפסולת מהשלכת כתוצאה לסביבה ביומו יום  מידי

                    , הפסולת  את ומשליכים לעצמם דין שעושים חוק פורעי ידי על אפשרי  מקום

 , -                . שהייתה  אביב תל ועיריית הרשויות של ההוצאות על לדבר שלא פתוחים  בשטחים

       ,               כסף  מוציאה גם והיום במנשיה הפסולת פינוי על כסף מאוד הרבה להוציא  צריכה

.         יפו  במדרון הפסולת פינוי על רב

ר   2003בפברוא             הסביבה  לאיכות המשרד על שמטילה ממשלה החלטת  התקבלה

      ,     ,       של  ההחלטה עיקרי התכנית ועיקרי הבניין בפסולת הטיפול את  להסדיר

  ,               : ביצוע  הרשויות בתחום בניין לפסולת מעבר תחנות הסדרת כוללים  הממשלה

.                  מסודרת  להטמנה המחזור לאחר הנותרות השאריות והעברת בניין פסולת  מחזור

                לפחות  ולמחזר לגרוס גדול בנייה בהיקף שבונים קבלנים ,50%חיוב   הבניין   מפסולת

    -       ,         שאנו  כפי פתוחים בשטחים לטפל הנושא להסדרת עירוניים עזר חוקי  לחוקק

   ,      ,  ,        , כי  להורות מעניין דבר שוב ולהורות בניין פסולת הושלכה שבהם היום  עושים

        ב  לפחות ישתמשו בנייה פרוייקט  2%בכל   ,       באמת- שזה ממוחזרת בניין  פסולת

,   -        ,  -          .   בפרט  אביב ובתל בכלל דן בגוש אביב בתל שלנו היעד כן אם חדשני מאוד  משהו

    ל  לפחות להגיע , 50%הוא       ש-  הבנין פסולת של ,50%מחזור     תמויין-  הבניין  מפסולת
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,           ,     והתשתיות  הבנייה לתעשיית היתר בין חוזרים לשימושים ותופנה  תמוחזר

      . -       ,   ,     ,   אנו, השני בשלב ברזליות ואל ברזליות מתכות פלסטיק קרטון עץ  אגרגטים

         ,           ודברים  חוזר לשימוש מקורצף אספלט כבישים פסולת של מחזור על גם  מדברים

:           זקוקים.  אנו הזאת לתוצאה להגיע כדי נוספים

1,          ,             בניין.  פסולת מחזור אתר קרי בניין פסולת למחזור ומאושר זמין קצה  לפתרון

.                   כחודשיים  בעוד לפעול להתחיל שעתיד חירייה אתר על מדברים כמובן ואנו

2       ,               היועץ.  באחריות כמובן וזה בניין בפסולת לטיפול עזר חוקי לחקיקת זקוקים  אנו

המשפטי.

3,                       הרישוי. תהליכי על ובקרה שליטה לניהול מידע מערך להקמת זקוקים  אנו

 .            ,       זה  המרכזיים הדברים אחד כמובן היא והאכיפה בניין פסולת של והפינוי  האכיפה

. -             אביב  תל עיריית בשתוף לתברואה דן ערים איגוד באחריות

                עומד  שאני היגוי ועדת באמצעות היום מתבצעת העירונית ההכנה  כשעבודת

, -     "    ,      -     -   ארי,  בן אחז ד עו גם אלקיים שלום גם בה שותפים אביב תל ומעיריית  בראשה

         .    -         חוקי  הכנת על מדברים אנו לאחרונה שהצטרפה להבי מיטל וגם זלוף רובי  גם

      ,           העיר  מועצת ואישור ההנהלה לאישור להגיע שאמורות העבודה ותכניות  העזר

 . העזר  לחוקי

:                  :   דברים  שני לאשר העיר במועצת בעצם צריכים ואנו הואיל מציע שאני מה

1.                     העיר.  מועצת מבחינת מאושר בניין פסולת כאתר חירייה אתר על הכרזה

2.  -     לכשיוכנו.  העזר בחוקי דיון
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 ,   את  להשלים העירוניים לגורמים שהות נאפשר זה בשלב שאנו מציע שאני  מה

   ,                 יבוא,  וכאשר העזר חוקי מוכנים יהיו כאשר בהמשך הדיון את ולקיים  המלאכה

.                     למחזור  מאושר בניין פסולת כאתר חירייה אתר על ההכרזה של הנושא לאישור

. רבה  תודה

"  - ר  היו שומר מר

?     מציע  אתה זאת עם

ספיר   מר

,    ,      ,             אשר  עד הדיון את להשהות היום מסדר זה את להוריד כרגע מציע אני

הרץ'  גב

,          ,       לך  שיש בכח יכול אתה העיר ראש סגן הרי אתה

ספיר  מר

   ,      -        ,   אני  למה פה היית כשלא דברי בתחילת הסברתי אני המכובדת המועצה  חברת

 -              ,       את  פה היית לא כאשר דברי בתחילת והסברתי לסדר הזאת ההצעה את  מעלה

             .        שואלת  היית לא הדרך בתחילת היית לו עכשיו שואלת שאת לשאלות  התשובות

       .               למועצה  פניתי בכוונה אני המועצה של זמנה את מבזבזת היית ולא השאלות  את
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 .               ,     הואיל  מאוד גדולה חשיבות בהם רואה אני כי האלה בנושאים לדון  וביקשתי

         ,           קודם  זה מבקש שאני מה המועצה של לשולחנה להגיע אמורים האלה  והנושאים

                    חשובים  מספיק הם האלה הנושאים כי האלה בנושאים המועצה את לעדכן  כל

.         שיתקיימו  הדיונים לקראת המועצה את לעדכן

הרץ'   גב

.          ,   לסדר  הצעה במסגרת לא אבל אתך מסכימה אני

מזרחי  מר

?        ,             עכשיו  מלינה את למה היום סדר על היה שלא נושא העלת את

הרץ'  גב

.                       לישיבה  כך אחר יעלה שהוא פה הסכימו שכולם דברים מעלים אתם מה  בשביל

 ,           ,        ,     בשביל  הצעה כל מעלה אתה כך אתו טובים ביחסים אתה עירייה ראש סגן  אתה

   ,  .              ?     לי  האמן אדוני זה את להגיד צריך המשפטי היועץ וכאן לסדר הצעה לבזבז  מה

 .    ,          .   בושה  וזו דמוקרטית כאילו בחברה חיים אנו בשבילי לא שזה

 "  - ר  היו שומר מר

.  .    ,  , דמוקרטית,  כאילו לא לא לא לא



      עשרה  השמונה המועצה ישיבות פרוטוקול
 '     מס   המניין מן 24ישיבה
)  "     " ה  תשס טבת ח כ )9/1/2005מתאריך

 -63- 

הרץ'   גב

.    , נשים  זכויות אדם זכויות

.         הבסיסיים  הדברים על פה מדברים כאשר

מזרחי   מר

.   להדס  מפריעה את

הרץ'  גב

?      ,   מפריעה  אני למה מפריעה לא אני

שכנאי'  גב

           .             ראשונה,  קדנציה לא כבר שנינו אנו הזה הנושא את שהעלת שמחה מאוד אני  דורון

         .               שאתה  כך על לי צר הקודמת בקדנציה גם שונים בפורומים בזה ודנו במועצה  כאן

  ,                     מהטעמים  במועצה מאוחר יותר דיון כך על נקיים לא ואנו ההצעה את  משכת

הבאים.

ספיר  מר

.     נכון  הובנתי לא אולי
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שכנאי'  גב

.         תשיב  כך ואחר לסיים לי תן

ספיר  מר

      ,               .   -   אמרתי  אני כי נכון ולא מיותר הוא אומרת שאת מה מיותר אומרת שאת  מה

   .       ,          היא  ההחלטה במועצה דיון ויתקיים במועצה דיון שיתקיים רוצה שאני  במפורש

 ,   במועצה  דיון לקיים

שכנאי'  גב

, רוצה  אני

ספיר  מר

           .             חוקי  יגיעו כאשר יתקיים במועצה הדיון אחד פה זה את לקבל שאפשר חושב  אני

                    פסולת,  כאתר חירייה אתר על ההכרזה תגיע כאשר יתקיים במועצה והדיון  העזר

 .    ,     בעד.  אני הדיונים יתקיימו אז בניין

ויסנר  מר

.     זה  את לחדד צריך
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ספיר  מר

                   ,       תשומת  את מפנה פשוט אני למועצה יגיע וזה הואיל אבל הדיון את לקיים בעד  אני

,            .         לסדר  בהצעה דיון סתם יהיה לא מסויימים במועדים יתקיים שזה המועצה  לב

                      דיון  ובמסגרת העזר חוקי על דיון במסגרת למועצה יגיע כשזה הדיון יתקיים  אלא

. ההכרזה  על

הרץ'  גב

?   לסדר  הצעה למה

ספיר  מר

.        ,     אומר  שאני מה זה למועצה להגיע אמור זה

שכנאי'  גב

                ,         לי  ואין היציאה דרך את לי חסם אחז מהמקום לדבר אפשרות לי נתת  אתה

.   למקרופון  לדבר אפשרות

   ,        ,        לקחת  כדאי להחלטות מגיע שאתה לפני הפנימיים הדיונים שבכל חושבת  אני

:     הבאים  הדברים את בחשבון

 .                       אני.  ויבש לרטוב במקור הפרדה שנעשה כך על דיברנו אנו הקודמת הקדנציה כל  א

          .         הבנתי  עכשיו מדבר שאתה ממה רלבנטית עדיין היא הזאת שההצעה  חושבת
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,                   שוב  להעלות מבקשת ואני זווית לקרן זה את שמת או זה את פסלת בעצם  שאתה

.         שלכם  הדיונים בכל הזה הנושא את

      .                 : את  גם תשקלו בניין לפסולת האתר של ההקמה על מברכת אני שני  דבר

     -      ,           שמשופץ  הבית שבין שקורה מה כי עלות ללא הזה האתר את לפתוח  האפשרות

      ,                 - שאם  חושבת ואני בדרך זה את שופכים כבר חירייה לאתר עד אביב תל  בצפון

                    העיר  בתוך שטחים לנקות העירייה של שהעלות נראה נכונה כלכלית עבודה  נעשה

          -         את  להפעיל מאשר יקרה יותר לעיר מסביב הפתוחים במרחבים המדינה  או

.       תמורה  ללא אפילו הזה המקום

 ,          ,          : אני  לדבריך מסכימה לא ממש אני הטרמי החימום או השריפה לגבי שלישי  ודבר

,                      ,   לאשפה  שריפה או טרמי חימום או שעושים בכך רב יתרון יש ההפך בדיוק  חושבת

 .           לפני  זה את מפרידים לא שאנו בהנחה

  ,                   ואולי  העירייה במועצת מעמיק דיון זה על לקיים שצריך חושבת בפרוש  אני

             ,         להגיד-  מה אחרים אנשים לעוד יש ובטח המלומדות הערותיו את רק לא  לשמוע

.             העזר,  חוקי את סופית מגבשים שאתם לפני בנושא

"  - ר  היו שומר מר

. רבה  תודה

וירשובסקי  מר

.     במועצה  דיון לקיים צריך
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"  - ר  היו שומר מר

.         היום  מסדר זה את מורידים אנו

שכנאי'  גב

.     דיון.  מבקשים אנו לא

העירייה  -   ראש חולדאי מר

. דיון  יתקיים

הרץ'  גב

.   הצבעה  רוצה אני

"  - ר  היו שומר מר

.  ?       שמית  במועצה דיון לקיום בעד מי

הרץ'  גב

שמית.

 " העירייה   -  ל מנכ לייבה מר
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.          ,      , אחד  פה זה אחד פה שמית צריך לא אחד פה

הרץ'  גב

.     שמית,  ביקשתי אני שמית

מזרחי  מר

.              .    ,   היום  לסדר הנושא את העלת לא את את לא לבקש יכול דורון

הרץ'  גב

.           הנושא  על שמית הצבעה לקיים מבקשת אני

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

?               אחד,  פה לך מספיק או שמית רוצה אתה דורון

. אחד  פה

.       משפטי,  יועץ דעת חוות רגע

הרץ'  גב

.             הזה  הנושא על שמית הצבעה לקיים מבקשת אני
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  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

 .             שמית  הצבעה של המקור את מכיר לא אני

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.                ?   מיותרות  הן השמיות ההצבעות שכל להיות יכול עכשיו מה יודע את

.  - התקבלה:      היום לסדר ספיר מר הצעת החלטה

4:  -    - יפו.   אביב בתל עלייה קליטת שומר מר

"  - ר  היו שומר מר

–               ,          חברת  דיין יעל שגם הנושא את פה יש במקריות דורון שאמר למה מצטרף  אני

             -       נושא  על הגימלאים סיעת מטעם לדבר התבקשתי ואני ספיר דורון וגם  המועצה

.     "            .   -     הקליטה  ועדת ר כיו משמש אני ימים חודש מזה יפו אביב בתל עלייה קליטת  של

.         הזאת  ההצעה את כרגע מושך אני

הרץ'  גב

.       הצבעה?  לקיים צריך אתה למה
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"  - ר  היו שומר מר

.      ,           עוקבת  לא את גילה כרגע להפריע לא אותך מבקש אני

"  - ר  היו שומר מר

         ,   "          ,     זכות  לי רואה אני אבל המועצה ר כיו זכותי מטעם יכול אני כמציע משמש לא  אני

        ,           ,     " זה  את אביא אני להעלות צריך שאני הדברים ואת הקליטה ועדת ר כיו  לשמש

          ,       , השרותים  מינהל של הטיפול על ומסודרת בתכתובת יותר אחרת  בצורה

     .            ,       גם  יודע אני מרובה לב תשומת לזה ניתן ואנו הקליטה ועדת של בנושא  החברתיים

       , -       "     זכות  בזה רואה ואני העירייה ראש הזאת הוועדה ר יו היה הקודמת  שבקדנציה

.              ,     "     הזה  הנושא את מושך כרגע אני ולכן הקליטה ועדת ר יו להיות מאוד גדולה

הרץ'  גב

.         הזה,  הנושא את מעלה אני סליחה

"  - ר  היו שומר מר

.     רשות  לך נתתי לא
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הרץ'  גב

,        .            ,  .   מוריד  מועצה חבר אם רשות ממך לבקש צריכה לא אני אדוני נשאל תכף אנו

קריאה

.         ברק  אהוד את כבר צריך לא

הרץ'  גב

?       משלכם  לא הוא ברק אהוד

"  - ר  היו שומר מר

.           הסוף,  עד אותי שומעת לא את גילה

הרץ'  גב

.                    -      ,   זה  את מעלה שאני או זה את מעלה שאתה או החוק פי על לך אומרת אני

"  - ר  היו שומר מר

.                ,       הזה  הנושא את להעלות זכות שום לך אין דבר שום מעלה לא את

.     בבקשה  העירייה ראש דברי
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הרץ'  גב

רגע,

ספיר  מר

.     לוותר  רוצה לא הוא

"  - ר  היו שומר מר

.       כרגע  זה את מושך אני

הרץ'  גב

.   ויתר,  הוא לא

"  - ר  היו שומר מר

.              ,   הזאת  מהישיבה כרגע זה את מושך אני מוותר לא אני

.    ,         מדבר,  אני ההצעה את מושך לא אני רבותי

.   בבקשה,  שבי שבי

.                       לומר,  לי שיש מה את אומר ואני דקות כמה לזה אקדיש אני רבותי

             -     ,   קליטת  של הזה הנושא את הגימלאים סיעת שקיבלנו אחרי ימים כחודש  מזה

    -                 , קליטת  בהיבט אביב תל העיר של הזה שהנושא לציין חייב אני בעיר  העלייה
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,   - כ,  כמוה היא יפו אביב תל  8העלייה         וצרכים-  שונים איפיונים בעלות פיתוח  עיירות

          -     -     בתחום. לבעיות משיכה מוקד מהווה מרכזיותה בשל אביב תל העיר  מגוונים

    ,       .         - רחוב  קבצני דיור חסרי עולים העירונית לרמה מעבר הרבה העלייה  קליטת

  -      , "           יפו,  אביב תל עיריית נאלצת ב וכיו המרכזית בתחנה משוטט עולה נוער  וצמתים

.               העיר  תושבי שאינם עולים של רחבה לאוכלוסיה מענים לספק

     .               - מהווה  המחייה יוקר לעולים מעבר עיר רבה במידה משמשת יפו אביב תל  העיר

            ,           מערכות  על העומס רב מכך כתוצאה העיר את עולים לעזיבת מרכזי  שיקול

                     , של  ההשקעה פירות את לקטוף ניתן לא זה שבמצב גם מה הראשונית  הקליטה

  ,              . ומערכות  הישירה הקליטה למתכונת מתאימים שאינם עולים יש אלה  מערכות

.                   ולתמיכה  לסיוע מענים להם לספק יכולת וללא אונים חסרות עומדות הקליטה

, '    ,    ,               וינט  הג את הסוכנות את הקליטה משרד את לתקוף זו במה מעל רוצה אינני

הרץ'  גב

למה?

.        ,       אותם  לתקוף הציבורי תפקידך לתקוף שצריך חושב אתה אם

"  - ר  היו שומר מר

 ,     ,                   את.  הסוכנות את הקליטה משרד את זו במה מעל לתקוף רוצה לא אני  שמעתי

      ,           ,     את' מהכרותי וגם הנושא של למידה אחרי אבל נוספים וארגונים וינט  הג

-    -              , אביב  תל שבעיר אחת לשפה אתם להגיע שצריך חושב אני שהזכרתי  הארגונים
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,                   לחברתיים  השרותים במינהל עליה לקליטת והרשות עלייה קליטת של בעבודה  יפו

   ,               .       ביקור  גם ברורה ידיעה מתוך זה את אומר ואני מאוד טובה עבודה פה  נעשית

.       חדשים  עולים נקלטים שבהם במקומות

    בשנת  שהיה  2004התקציב    -         על  עמד הקליטה רשות של הזה , 3.5לנושא בשנת   מליון

2004    על   2עמד                    . שום  להעלות רוצה ולא כסף שום פה לקבל מבקש לא אני  מליון

      -            .   של  הנושא בכל אביב תל עיריית שעושה שבהשקעה חושב אני הזה בנושא  תקציב

     ,   -   ל  מגיע הסכום יפו אביב בתל עלייה -10קליטת   -      . יפו-  אביב תל עיריית אמנם  מליון

  כ  באחוזים  40%כחלקה         , א- הו והממשלה הציבורי  60%והמימשל   חושב.  אני

:        ,            , הבאים  בנושאים מטפל הוא בעיות למספר אותו מחלק אני אם הזה שבנושא

.   עולים.  בתעסוקת א

-    ,    ,         החברתית  והקליטה ייחודיות אוכלוסיות וקשישים ונוער ילדים של הזה בנושא

תרבותית.

              ,           על  דגש שמה ישראל מדינת עוד כל עלייה קליטת של הזה שהנושא חושב  אני

.           -    , בנושא  חלק לקחת חייבת יפו אביב תל עיריית הזה הנושא

:          ,           זמני  את אעבור לא ואני נתונים מספר לכם לתת רוצה רק אני

      -         משנת  יפו אביב בתל ומתגוררים ארצה שעלו העולים  1990מספר   כ  על  -45,000עומד

    לדצמבר  נכון  2003נפש               - יוצאי.  עולים של וגדול ביותר רציני ריכוז קיים אביב  בתל

כ,   9,000בוכרה              , למה-  דוגמא להוות יכולה הזאת שהאוכלוסיה חושב ואני  עולים

-            ,      ,  . הזאת  במילה להשתמש רוצה לא ואני לומר אפשר אם הבעייתיים אצלם  שנעשה

       ,                 עולים,  של גדול ריכוז רצינית יכולת לרמת הגיעו לא עדיין אופן בכל אבל  בעייתיים
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 , של  גודל סדר על שעומד קווקז  3,000יוצאי       . שהאוכלוסיה  לציין מבקש אני  נפש

         , -           של  והנושאים המרובים הקשיים בגלל אביב תל בעיר ניכרת כך כל לא  האתיופית

      -          .   רצינית  דוגמא משמשת אביב תל שעיריית חושב אני אבל לגביהם העלייה  קליטת

,                 ,       הזה,  הנושא את לומד שאני ימים כחודש אחרי ברצינות דברי את וקבלו  ביותר

  .                 - אוכלוסית  עלייה קליטת של הזה בנושא מאוד הרבה עשתה אביב תל  שעיריית

      כ  מהווים העיר בתושבי  12%העולים             נתונים-. הם לכם אומר שאני הנתונים  כל

            .           אינני  פה אומר שאני מה בכל החברתיים השרותים מינהל ידי על לי  שנמסרו

    -     "  .             בשנים,  אביב תל דרך כ בסה המועצה בפני כאן אותם מעלה רק אני -1989מחדש

1999    מעל   110,000עברו      ,        . לעזוב  בוחרים העולים כי פשוטה לא היא הבעיה  עולים

       ,              , התרבות  בחיי חלקם אבל נוספים ונושאים הדיור יוקר בשל הנראה ככל העיר  את

       .        ,       הקשישים  העולים של חלקם גבוהים די באחוזים והם פחותים לא הם העיר  של

 65בגיל      על  עומד  10%ומעלה . 17%לעומת    הוותיקה  באוכלוסיה

            ,         הדברים  את לומר אבקש אני אבל במספרים יותר אתכם להלאות רוצה  אינני

     ,          ,    ,  לדבר:  ננסה אנו רווחה לשרותי המינהל עם יחד ארגונית במסגרת אני  הבאים

         ,   -             כל  את יחד לרכז כדי יפו אביב תל עיריית ועם הקליטה משרד ועם הסוכנות  עם

  ,     , כ  הארגונים כולל האלה  20הארגונים       בעולים- ועוסקים הנמצאים  ארגונים

,        ,        :       אחר,  במקום להיות יכול שטראוס בבית להיות יכול אחת בית קורת תחת  חדשים

       .              ,   חברי  שכל מצפה ואני אתם יחד אעשה שאני ארגונית עבודה זו לנקוב רוצה  אינני

.      -     הזה  בנושא יתמכו הקליטה בוועדת שנציגיהם המועצה
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,            :             תקציב  אבקש ולא תקציב ביקשתי לא הבא הדבר את לומר דברי בסוף מבקש  אני

    .               ננסה  אנו לרשותם שעומדים בתקציבים לעבוד עולים לקליטת לרשות ניתן  אנו

      -                 גג  קורת תחת אביב תל בעיריית שעוסקים אלה של הזה הנושא את ארגונית  לארגון

                    ,       להיות, ולא זה את לקחת ירצה לקליטה שהמשרד יודע אני פשוט לא זה  אחת

,               ,       -         לומר, שיש מה את לומר רוצה לא זו במה מעל אומר שאני כמו אבל  מעורב

   .         ,           מכירים  אנו עלייה לקליטת במשרד כולל טוב מאורגן לא הסוכנות של הזה  הנושא

   ,                ,   עיריית  אבל הזה בנושא יכולתו את להראות רוצה אחד כל האלה הנושאים  את

.                    ,       הזה- הנושא בכל אחת גג קורת של הנושא את להוביל דגל להוות יכולה אביב תל

           .           בפורום  אעלה אני הזה הנושא את הזה הנושא את להצבעה להעלות מבקש  אני

.          .     להעלות  מבקש שאני מה זה הקרובה בתקופה בעירייה מועצה

הרץ'  גב

.           במועצה  פה דיון לקיים הצבעה מעלה אתה

"  - ר  היו שומר מר

,    . ביקשתי  אני במועצה לא

הרץ'  גב

. אפשר  אי

"  - ר  היו שומר מר
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.                 המועצה.  בפורום הזה הנושא את להעלות הצעתי בעד מי בבקשה

הרץ'  גב

למועצה.

"  - ר  היו שומר מר

.      , המועצה  בפורום אמרתי למועצה לא

העירייה  -   ראש חולדאי מר

?          ?        ? מועצה  בפורום דיון רוצה אתה מצביע אני מה על ההצעה מה

"  - ר  היו שומר מר

.       מועצה  בפורום דיון רוצה אני

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.        ,             במועצה  דיון לקיים האם ביקשה שהיא מה לעשות חייב כל קודם אתה

"  - ר  היו שומר מר

.            ,     מועצה  בפורום דיון לקיים מבקש אני במועצה דיון נגד אני
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.       במועצה  לקיים לא בעד מי

הרץ'   גב

?       לקיים  שלא לסדר הצעה העלת

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

כן.

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.         במועצה,  לקיים בעד מי תשאל אריה

"  - ר  היו שומר מר

.           במועצה,  זה את לקיים בעד מי רבותי

הרץ'  גב

שמית.

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

?      ,  .       שמית  רוצה אתה שומר להגיד יכול שומר רק שמית
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 "  - ר  היו שומר מר

שמית.

ה         ע ב צ ה

 : " ה  ה :בעד " ה  ה נגד

שומרהרץ.1

חולדאי.2

ספיר.3

טיומקין.4

גיא-.5 אבי

מוזס.6

חשן.7

דיין.8

להבי.9

שביט.10

וירשובסקי  מר

.   משתתף  לא אני

,  – 1בעד –  נגד   מועצה .10חבר מועצה   חברי
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. התקבלה:      לא היום לסדר ההצעה החלטה

. - היום  סדר מאשרים

העירייה.       158 ראש   דברי

רבותי.

.      –     ,       ,   " לכולכם  טוב ערב נכבד קהל נכבדים מועצה חברי המועצה ר יו כבוד

        , ה  מעל שאני לפני דברי ,2-3בפתח           לכם  שחולק בדף אצלכם שרשומים  נושאים

   -    .             ך  במהל גדיש יעקב בשבת לעולמו שהלך גדיש יעקב של בהלוויתו  6השתתפתי

  ,               ,     עשה  לתברואה ערים איגוד עם ידיעתי למיטב עבד עירייה ראש שאני  השנים

,           ,         מאוד  טובים בקשרים אתו עמדו איילון פארק בנושא בזמנו כלכלית  עבודה

                      יפו  נמל העברת של הנושא את רגילה בלתי בצורה שקידם כמי שימש  ולאחרונה

.   -     יפו  אביב תל העיר של לרשותה

  -      ,          ,       יפו  אביב תל העיר שגם רגילים בלתי כישורים בעל איש וישר תם איש לעולמו  הלך

.      ,   אחרים  רבים כמו הרבה לו חבה

: -       העירייה  ראש לדבר עובר אני עכשיו

   ,   סעיף  לב תשימו  1אם                 הכנסת  של מעניין מאוד ניסוי שהוא חדש שרות על  מדבר

         ,           שנכנסים  אנשים שאותם מנת על העירייה בניין לתוך הפנים משרד של  השרותים

     ,              לטרוח  שיצטרכו מבלי הזדמנות באותה לקבל יוכלו שרותים לקבל העירייה  לבניין
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,            , בשיפור  אחד פן עוד בזה ויש מספק הפנים שמשרד השרותים את גם נוספת  פעם

 .   -     יפו  אביב תל לתושבי שניתן השרות

         .             טקס  את לציין רוצה אני לקרוא תוכלו שאותם כאן שמצויינים ארועים הרבה  יש

 ,      , '    ,     שבהחלט  מכובד מאוד טקס ה ומנדל טשרניחובסקי ביאליק של הפרסים  הענקת

-  -   ל  שנקרא למה .FLAVORתרם   -       יפו  אביב תל העיר של התרבותי

       ,                     לציין  שראוי חושב אני השגות לנו אין או השגות לנו יש אם שבין לציין רוצה  אני

    -      -           בעקבות  יפו אביב תל עיריית שקיבלה המים משק ניהול על המצויינות פרס  את

,  ,  ,        ,         בפינצטה  מפרכת טווח ארוכת עבודה שזו בעירייה כאן שבוצע מים של  חסכון

    ,           ,     הזה  והפרס פרייה את נותנת לאט שלאט ואחרים כאלה מקצועיים  בנושאים

.    -       -     -   קוברסקי  חיים האגדי הפנים שר שם על בטקס אביב תל לעיריית הוענק

        ה  מתוך לציין שרציתי הדברים .10אלה       לכם-  שחולקו בדפים שרשומים

. רבה  תודה

1- - יפו.            אביב תל עיריית בבניין הפנים משרד שירותי

              - - למתן  וייחודית ראשונית ביוזמה יוצאים הפנים ומשרד יפו אביב תל  עיריית

. - -         יפו  אביב תל עיריית בבניין הפנים משרד שירותי

  ך  מתארי  1/1/05החל ו   2הוצב  ,       מסופקים  בהם בעירייה הפנים משרד  עמדות

             ,       דרכון  הארכת וכן זיהוי תעודת ספח הנפקת מען שינוי כגון בסיסיים  שירותים

 -    מ  פחות .5שתוקפו שנים 

. - -               יפו  אביב בתל אוכלוסין למנהל הלשכה עובדי ידי על מופעלות העמדות



      עשרה  השמונה המועצה ישיבות פרוטוקול
 '     מס   המניין מן 24ישיבה
)  "     " ה  תשס טבת ח כ )9/1/2005מתאריך

 -82- 

הלימודים.              2 בשנת מצטיינים חינוך לעובדי פרסים הענקת  טקס

ד" תשס

 -   , ה  חמישי  9/12/04ביום           חינוך  לעובדי פרסים חלוקת בטקס חלק  לקחתי

   .                  זכו.  בפרס המיוחד החינוך של לצוותים אנוך פרס גם שולב בטקס  מצטיינים

17    ,   ם  מתוכ חינוך  4עובדי       .       מקבל  מהזוכים אחד כל ספר בתי של  צוותים

  "     ס  ע והמחאה הוקרה .500תעודת " ח  ש

אקולנוע  " .3 פסטיבל הסביבה"   2004פתיחת איכות לסרטי

 -   , ה  חמישי  9/12/04ביום "      ע  אקולנו פסטיבל בפתיחת  "2004השתתפתי

 .   אביב  תל בסינמטק

   2004אקולנוע"               השינויים"  את הקולנוע דרך להציג בישראל ראשון נסיון  הוא

.         ובעולם  בארץ המתחוללים העמוקים והחברתיים הסביבתיים

                המסחרי  בקולנוע שהוצגו וחברה סביבה בנושאי קולנוע סרטי כלל  הפסטיבל

.   בעולם  סביבתיים ובפסטיבלים

4.  - מציינת- יפו אביב פולין   1000תל יהדות שנות

  ציון  - 1000במסגרת       ו  בפולין יהדות  700שנות       נערכו  קרקוב בעיר יהדות  שנות

   ,        ,     ידידות  אגודת בישראל קרקוב יוצאי ארגון לעירייה משותפים אירועים  מספר

.       בארץ- פולין ושגרירות פולין ישראל

 -   '       ה  ג ביום התקיים המרכזי  14/12/04האירוע   הפולניה  המשוררת  לכבוד

            ת  לספרו נובל פרס זוכת שימבורסקה  1996ויסלבה   בית  התרבות  במרכז
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 '             לוין  אביגדור ומר פיקרסקי ך וויצ יאן מר בישראל פולין שגריר במעמד  אריאלה

. - -             יפו-  אביב תל עיריית של והאומניות התרבות אגף מנהל

5."    "  " ל "  ז סונין אורי ש ע צעיר קליפ תחרות

ך   14/12/04בתארי "   "   "    ,     , אורי  ש ע צעיר קליפ בתחרות שנה כמידי  השתתפתי

,           .         אביב, תל לסינמטק משותף הפרוייקט ברציפות השביעית הפעם זו  סונין

  המוסיקה   24ערוץ       "         בגיל  מלוקמיה שנפטר ל ז סונין אורי של .20ומשפחתו

              צעירים  יוצרים עידוד באמצעות להנציחו החליטה אורי של  משפחתו

         .     אביב  תל לסינמטק חברה המשפחה והמוסיקה הוידאו בתחום  וכישרוניים

 .         לחובבים  מיוחדת תחרותית מסגרת נוצרה וכך

יפו      .6 אביב בתל קהילתית למנהיגות עירוני כנס

 -   ה  שני  20/12/04ביום         שהתקיים  קהילתית למנהיגות העירוני בכנס  השתתפתי

. דוהל  במרכז

,                 קהילתי  לפיתוח היחידה של הפעילות במסגרת לקיים הוחלט הכנס  את

     ,           של  פנייה ובעקבות בעיר קהילתית ומנהיגות פעילות של בפיתוח  העוסקת

.             בעיר  ובעמותות בשכונות קהילתית מנהיגות עבור מהשטח פעילים

7. "      , ה  –  תשס הספרים מוכר ומנדלי טשרניחובסקי ביאליק ספרות 2004פרסי

                  ולחכמת  יפה לספרות פרסים שלושה להעניק החליטה יפו אביב תל  עיריית

 :                 ביאליק,  אישים שלושה של שמם על יידיש ולספרות מופת לתרגומי  ישראל
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 מורשתו  שאת ספרים מוכר ומנדלי העיר את ונשמו שחיו  וטשרניחובסקי

.     היום  עד העיר מכבדת

                    ביאליק  נחמן חיים של שמו על הוענק ישראל ולחכמת יפה לספרות  הפרס

     .      , -     יפה  לספרות הפרס מחשבה ומעורר נדיר רוחני תרבותי אוצר אחריו  שהותיר

       .        ,   ישראל  לחכמת ביאליק פרס סידון ואפרים שנהב חיה גרוסמן לדויד  הוענק

.     "      '  ,   פייקאז  מנדל ר וד סימון אוריאל פרופ קוסובסקי למשה הוענק

     ,               מוכר  מנדלי הוא אברמוביץ יעקב שלום שם על הוענק יידיש לספרות  הפרס

.                     ובעברית, ביידיש ויצירותיו ספריו את כתב ושם ברוסיה וחי שנולד  ספרים

                    לעודד  ומטרתו וספרותה היידיש שפת נכסי את ומוקיר מכבד שמו על  הפרס

            .       יידיש  לספרות ספרים מוכר מנדלי פרס היידיש בלשון סופרים של  יצירתם

.     " לוריא  שלום ר לד הוענק

                לאחד  שנחשב טשרניחובסקי שאול שם על הוענק מופת לתרגומי  הפרס

     ,    ,  .     מלשונות  גאל הוא ומתרגם משורר כרופא החדשה העברית השירה  מאבות

  ,         ,     זאת  העולמית המופת משירת מבחר העברית לספרות והכניס  לועזיות

.       המפוארת  המקורית יצירתו על בנוסף

.               משולח  ורבקה זילבר לעתליה הוענק מופת לתרגומי טשרניחובסקי פרס

בישראל      .8 דומות ומחלות אלצהיימר לעמותת התרמה ערב

 -   ה  רביעי  22/12/04ביום         אלצהיימר  לעמותת התרמה בערב חלק  לקחתי

       .   בשנת  נוסדה העמותה בישראל דומות  1988ומחלות       של  משפחה בני ידי  על

 -           ב  מתנדבים ידי על ופועלת אלצהיימר . 32נפגעי     הארץ  ברחבי סניפים
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 את  לשמר ולמשפחה אלצהיימר לחולי המסייעת ערכה הפיקה  העמותה

        .     לעובדי  הדרכה ערכה העמותה שלהם והקוגנטיביות החברתיות  היכולות

        .       , שרות  כיום מספקת העירייה בזקנים למטפלות בעיקר בתחום  העירייה

 -     לכ  הערכה את  100הכולל         השרות  ובקרוב העיר מרכז באזור  משפחות

 -     ל  גם יסופקו .100והערכה     ביפו  נוספת משפחות

המים  -   .9 משק ניהול מצויינות פרס

                -   לשנת  העירוני המים משק בניהול למצויינות בפרס זכתה יפו אביב תל  עיריית

2003.

 :            (     שיפור ( בתחומים במים וחיסכון ניהול על ניתן כספי ומענק תעודה  הפרס

.        ,      ,     ועוד  מים בצריכת ירידה המים פחת הקטנת העירוני המים משק וייעול

    "               קוברסקי  חיים ש ע הפנים שר פרסי בטקס לעירייה הוענקה מצויינות  תעודת

  ב" ל -.28/12/04ז

מזרח           .10 ודרום מזרח ברבעי הגמלאים עם חנוכה של שביעי נר הדלקת טקס

  ,               קיימה  למסורת כבר והפך ברציפות השישית השנה זו המתקיים  באירוע

.               - - העיר  תושבי לגמלאים חנוכה נרות הדלקת טקס יפו אביב תל עיריית

 -                 מ  למעלה בו והשתתפו ברבור בבית התקיים הנרות הדלקת  300טקס

.         ומזרחה  העיר דרום שכונות תושבי גמלאים

159   ' מס.     נכסים ועדת   7/05  פרוטוקול
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"  - ר  היו שומר מר

 '         מס, לנושא עוברים אנו ' 2רבותי        – מס  נכסים ועדת  ,7/05פרוטוקול

  ף  סעי  8למעט .       -       צריך, לפניה רושמת המועצה להחלטה אינו  הסעיף

   ,     צריך  הפרוטוקול על הצבעה  16לקיים       שכולם  מקווה ואני מועצה  חברי

פה.

.  ,         שמית  נכסים ועדת פרוטוקול אישור בעד מי

? בעד  מי

ה         ע ב צ ה

: " ה  ה :בעד " ה  ה :נגד " ה  ה נמנעים

לוינטלהרץשומר.1

חולדאי.2

ספיר.3

מסלאוי.4

לוברט.5

וולוך.6

גיא-.7 אבי

טיומקין.8

חשן.9

דיין.10

פנקס.11

שכנאי.12

שביט.13
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וירשובסקי.15

ויסנר. 16

,  – 16בעד –  נגד   מועצה ,  – 1חברי נמנע   מועצה מועצה  1חבר חבר

"  - ר  היו שומר מר

.       הסעיף  הוצאת את כולל זה

סעיף:   ' 2החלטה מס -      נכסים ועדת סעיף,   7/05פרוטוקול אינו,  8למעט  הסעיף

.      – (   ) ר-  ש ו א מ בפניה רושמת המועצה להחלטה

 ' מס       נכסים ועדת פרוטוקול את לאשר ך,  7מחליטים  למעט, 2/1/2005מתארי

.8סעיף 

.8סעיף  בפניה:    רושמת המועצה

( ' א(   נספח ראה

160   ' מס.     כספים ועדת      17/04  פרוטוקול

לוינטל  מר

.       לחג  שאלות לקט לי יש

                עמוד  עם להתחיל רוצה אני כן לפני  8אבל      ,   מאוד  דבר קורה שבו הזה  בפרוטוקול

   .                   סעיף,  הזה לסעיף אחז של דעתו חוות את רוצה אני ופה  224מוזר   דיווח  על  מדבר

,   "               .     העירייה  ל מנכ בראשות פשרות ועדת כאן לנו יש פשרות ועדת פעילות  על

                במהלך  השונים העירייה אגפי מגיעים אליהם פשרה הסדרי לאשר  שתפקידה
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,    ,'  ' ועדת  חברי לידיעת מובאות פשרות ועדת והחלטות החלטה יש וכו וכו  פעילותם

,  -          ,       המושחרת,  האחרונה לשורה לב שימו אבל לוועדה שנבחרו אנשים אותם כספים

ויסנר   מר

.   המושחרת,  לא המודגשת

לוינטל  מר

         .          , ועדת,  החלטות כי לקבוע הוחלט פאר חשובה הערה באמת זו מושחרת  מודגשת

            ,         חבר  כל של לעיונו פתוחות ויהיו כספים וועדת במזכירות שמורות יהיו  פשרות

?                  . הכספים  ועדת חברי לא שהם המועצה חברי עם ומה כספים ועדת

ויסנר   מר

.140סעיף   ' לחוק  א

לוינטל   מר

        סעיף.  שלפי חושב אני  140נכון      ,  ' בסעיף  שנכתב מה לחוק ,224א

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.         האישית  ברמה לקבל יכול לא אתה
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לוינטל   מר

 .          .               אני,  הרעיון את להציג לי תנו אותי תקטעו ואת העניין את להציג לי תנו  סליחה

 .                       זה  לראות לי אסור שלכאורה חומר על ולהצביע כאן לעמוד יכול לא שאני  חושב

?                ?  ?  ,   לראות  לכם שאסור משהו על כאן תצביעו שאתם מיטל יפה הגיוני לכם  נראה

.       בשיאה  הגומי מועצת זו הרי

 "  - ר  היו שומר מר

?     אליהן  פונה רק אתה

לוינטל  מר

.     לדוגמא  אליהן פונה אני

ויסנר  מר

.   אישיים  לדברים התכוונו

לוינטל  מר

   ,        .             שאל  או ונאשר נראה שאנו או מדובר אישיים עניינים באיזה לך אראה אני  תכף

               ,           ראיתי  לא שאני משהו לאשר צריך אני למה לאשר לנו תתנו ואל לראות לנו  תתנו
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.                       וזה?  לכאורה בהם לעיין זכות לי שאין נושאים עם פרוטוקול לאשר צריך אני  מאודי

       ,               פתח,  בדיוק לצערי זה לראות יכולים המועצה חברי כל שלא דברים כשקורים  אגב

        ,      .     במחשכים  שנעשים דברים שיש הפתח זה בדיוק זוטא ולשחיתויות עניינים  לניגודי

.       אותם  לראות יכול לא ואתה

,        ,  ,           העיריות  לפקודת מנוגד לדעתי אחז מנוסח שהוא כפי הזה שהסעיף חושב  אני

  לסעיף  , 140מנוגד     "  -          ,      ,' זה  חשאי לא כ סה כזה חומר להיות יכול לא להיות יכול לא  א

               , -         עליהן  להצביע צריך שאני פשרות להיות יכול לא אדם בן של אישי מקרה איזה  לא

 ,        ,      .         אז  וכואבים אישיים בעניינים מדובר מנחם לי תגיד אותן לראות יכול לא ואני  כאן

 '     לעמ  אותך מפנה .20אני            ,   מדובר  נושאים באיזה ביחד נראה בוא שקיבלנו  לחומר

   ,    , בסעיף  כן אם רואה  8ואני    , כאן  יש - 1.233באמצע    '   שמיועדת  העברה של שח  מליון

    .                 " " "   העניין  זה פשרות ועדת החלטת פי על עבר חוב בגין ת קש ל תשלום  למימון

?        ,    אותו,  לראות לי שאסור נעים הלא האישי

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

. ויש  יש

לוינטל   מר

  מאשרים  .1.200פה        ,        ,' הסיפור  מה לראות אסור זה את לראות ואסור שח

.                 ,     חוקי  לא פשוט הוא כזה שדבר חושב אני ויש ואין ואין יש
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הרץ'  גב

  ב  צודק .100%הוא     חוקי-,  לא זה

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

    ,         ,         זה  כי לאישור מובאות לא הן לידיעה מובאות הפשרות ועדת של  ההחלטות

,  , להגיע  שלה המנדט

הרץ'   גב

 ?   הזה  המנדט מאיפה

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

.               הפשרות  ועדת הקמת בעניין מועצה החלטת יש כל קודם

הרץ'   גב

?           וועדה  כזאת להקים סמכות יש למועצה מאיפה

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

.       הסמכויות  כל לה יש המועצה

הרץ'  גב
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.                 להקים.  יכולה המועצה וועדות איזה בחוק מדוייקת הגדרה יש לא

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

?      ,      ,       משנה  זה מה הקימה ההנהלה אז להקים מוסמכת לא המועצה אם

לוינטל   מר

.       הזאת  בוועדה חבר מי השאלה

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

     -    ,      ,     עליו  לחתום יכול פשרה שהסכם מהחוק אגב לומדים החוק לפי פשרה  הסכם

 .          ,           זה- את לעשות יכולים והם הסמיכו שהם מי או והגזבר העירייה ראש

הרץ'  גב

.     כך  זה את שיעשו

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

.       שקופה  בצורה פועלים אנחנו אבל

הרץ'  גב
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.     שקוף  לא בדיוק זה

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

           ,       ועדת  של שההחלטות החלטה באותה ונקבע פשרות ועדת הקימה המועצה  ולכן

   ,            .       כן  ועל אישיים פרטים גם הזה בחומר יש הכספים ועדת לידיעת תובאנה  הפשרות

          ,               ועדת- לעיון זה את נעמיד הכספים בוועדת לדיון זה את להביא במקום  אמרנו

      ,           ,     וגם. הזאת שההחלטה נשימה באותה להגיד צריך וזה אמנם נכון  הכספים

       -             סעיף-  לפי לפנות מועצה חבר כל של בזכותו פוגעים אינם ' , 140הנוהל לבקש   א

     ,                     לפי  יטופל וזה יחד גם המסמכים כל את או מסויים מסמך או מסויים פרט  לראות

'.140סעיף  א 

וירשובסקי   מר

?     האבחנה  את לעשות למה

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

             -           סעיף  לפי הזה בעניין פועלים לא הכספים ועדת חברי או הכספים ועדת ',140כי  א 

   ,          ,       במזכירות  כמובן אוטומטי באופן פתוח זה להם הכספים ועדת כחברי פועלים  הם

                של.  בנתיב לפעול יכולים המועצה חברי יתר אבל '.140הגזבר א 

וירשובסקי  מר
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.       מיותרת  בירוקרטיה הוספת רק זה

לוינטל  מר

               ,         חברים,  לא אשר העיר מועצת שחברי חושב אני שלך התשובה את שומע אני  אחז

,              ,           הפשרה  את מאשרים הם למה ראו ולא מאשרים הם מה ראו ולא כספים בוועדת

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

.   לידיעתם  מובא זה

לוינטל   מר

.          ,         יאשרו  שלא מקווה ממש אני הזה הדבר את לאשר צריכים לא

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

.   לידיעה  מובא זה

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.      ,     לידיעה  מובא זה לאישור מובא לא זה

לוינטל  מר
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.           בכלל  הזה הסידור את לאשר צריכים לא

   -             סעיף  העירייה תקנות לגבי קודם אחז את שאלתי  7אני  ,     גובה  מה זוטא מכרז  לגבי

       ,          .           לי  יש תכף כי אחז הזה החומר את תכין פומבי מכרז צריך לא או שצריך  הסכום

. שאלות  מספר

 1עמוד  . 214בסעיף                    יש,  נוספת עבודה להם לאשר צריכים שאנו עובדים שני כאן  יש

   ,    ,    .            ,   תוספת  מקבל שמו צוקרמן אחד עיני את שצדו שניים פה יש עובדים כמה  פה

 6,500של     -   '  ,   , ' ד  עו מקבלת גלעדי הגב והשני  4,000שח    . ' שבסכומים  חושב אני  שח

  של   6,500האלה    .          .       כל  את תראו רצינית עבודה להיות צריכה זו נוספת משרה כבר  זו

 , הסכומים  , 1,000שאר ' . 2,000שח           , ' וחביבות  קטנות חלטורות באמת זה  6,500שח

                 ,       ובמשכורת'  בעירייה לעבוד יכול הזה שהאדם לי נראה ולא משכורת עוד כבר זו  שח

           ,      ?      . חריג  סכום כזה לאשר למה אבל שכן להיות יכול מה יודעים אתם נוספת  הזאת

, 3ל ל-  !36שנים            ,        ? המטלות-  בשתי עומד אכן הוא ואם לשנה לו נאשר בואו  חודשים

      ,     לא  זה הרגילה השטות לא  1,000זו  .          , ' חושב  אני גבוה יותר הרבה סכום זה  שח

              ל  כזה בגובה נוספת עבודה לאשר צריכים לא  3שאנו    , ונעשה-  נסתייג לפחות  שנים

.       בלבד  אחת לשנה זה את

      עמוד  לגבי כבר  2שאלתי   סעיף,   217לגבי         בחינוך,  לתפנית עמותה לגבי שאלתי  כבר

                      בניית.  לעשות כדי מירושלים העמותה את צריכים אנו למה יודע לא אני  ירושלים

.    , -   נעניתי  לא אביב בתל ספר בית
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3בעמוד            -         אבל,  האלה המעורפלים הניסוחים על שאחראי האדם בן מי יודע לא  אני

 .       אותי  אפילו לבלבל הצליח '218הוא          ,     מס  מגרש על מדבר והוא למעלה הסעיף  נקרא

14  ,1750בתכנית       :           והשיווק',  הפיתוח קידום תטפל שהרשות מציע שהוא מה וזה  א

 .                ,       אני  הפרוייקט תוצר מנגנון פי על קובעים זה ואת קודם שמעתי שלא משהו  שזה

           ,             מודדים  איך יודע לא אני אבל האלה המילים את שממציאים האנשים מי יודע  לא

                ,     אותו  לפי ייעשה והשיווק הפיתוח שקידום מקווה ואני הפרוייקט תוצר מנגנון  את

.          -   הזה-  המשפט אומר שלא מה הפרוייקט תוצר מנגנון

להבי'  גב

.        ?     נכסים  עבר לא הוא הזה המגרש זה מה

לוינטל   מר

       ,          .            ,   להרגיע  יכול אני אבל זה מה יודע לא אני פה הולך מה מבין לא אני יודע לא  אני

     .        ,         בעמוד-  זה ולשיווק לפיתוח קידום ויעשו הפרוייקט תוצר מנגנון לפי שזה .3אותך

העירייה   –     נכסי אגף מנהל לוי אלי מר

.   החוזה  לפי זה
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לוינטל  מר

ף   219בסעי  . -  "   "          ערבות  וזו אביב בתל הספורט היכל לחברת העירייה של ערבות  יש

          .           ערבות  או ששטר לי נדמה בתאריך מוגבלת שאינה ערבות לראשונה רואה  שאני

          .    ,      של  ערבות יש פה ומותב תאריך סכום בהם שיהיו  15צריך     סוף  עד דולר  מליון

הימים.

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.   הפרוייקט  סוף עד

לוינטל  מר

.  ,  ,  ,      .      ,   אלי.  אלי אלי לעולם ייגמר שלא מתישהוא שיגמר עד שייצא עד ככה

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.       עירונית  בחברה שמדובר יודע אתה

לוינטל   מר

.     מוזר  שזה יודע אני
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סייג  מר

.                .     תוקף  יש לערבות גם ולכן תוקף יש להלוואה להלוואה בצמוד ניתנת ערבות

לוינטל  מר

       ,           !?         שאנו  בלי מאשרים אנו ידוע לא ולנו תוקף יש התאריך פה כתוב לא סתם  אז

.            .  .       מזיז  לא זה אחד לאף אולי בסדר התוקף של התאריך מה יודעים

.      ,    ,       עליהם  אעבור אני לי תנו הערות הרבה פה לי אין

    ף, סעי  220אגב     ,       . "       מאוד  סכומים זה מכרז פה אין אי חסמב קצת הוא  במחשוב

   .                   הסעיף,  כל מכרזים דורשים לא באמת האלה הסכומים אם יודע לא ואני  גבוהים

    בעמוד  המחשוב - 5ו 4של   " מערכות-.  מ ? 725,000מל      .' זה  מכרזים עושה מישהו  שח

                 , בתקנות  קודם שראינו מהמגבלות חורגים שהם אחז חושב ואני אדירים  סכומים

  ף  בסעי  7העירייה        ,        .   נעשה  אם לי ברור ולא מאוד יפים סכומים אלה זוטא  למכרז

      סעיף.  לגבי גם .221מכרז   אגב  דרך

  בסעיף   222הסכום      . "           היא –  הפרוייקט עלות מ מע כולל הוא האם כתוב  175,000לא

 ?                ?    ? "       . זה' זה את מאשרים ורק חשוב לא שזה או יודעים אתם מ מע כולל זה  שח

 222בסעיף  .7בעמוד  תבדקו. 

קריאה



      עשרה  השמונה המועצה ישיבות פרוטוקול
 '     מס   המניין מן 24ישיבה
)  "     " ה  תשס טבת ח כ )9/1/2005מתאריך

 -99- 

כולל.

לוינטל  מר

.O.Kכולל,        זה,  את לכתוב צריך

 225בסעיף     ,               לי –  מוזר קצת לאופניים המסלולים סלילת על טיומקין את מברך  אני

  "     . '               עושים  מ ק כמה שח מליון עולה יהושע גני בפארק אופניים שבילי  שפרוייקט

       '    .            ?' הפרוייקט  את לסמן כדי שח מליון צבע עם ולסמן אספלט קצת צריך שח  במליון

.      ,"   הרבה" נשמע לי יהושע גני ב

"  - ר  היו שומר מר

?        , עובדה  עם מתווכח אתה עובדה זו

לוינטל  מר

?        ,       העובדה  מה יודע אני עובדה עם מתווכח לא אני

 "  - ר  היו שומר מר

.'    , שח  מליון עובדה זו

לוינטל  מר
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."   "   "           עמוד  התרבות היכל ב מ מע שומת עם נדיבים שאנו שמח  9אני  אנחנו. 227סעיף 

             .       " להשתתף  צריכה העירייה למה יודע לא אני התרבות היכל של מ במע  משתתפים

-        ? "        .       בכרטיסים" משתתפים לא אנו מ המע עניינינו זה מה התרבות היכל של מ  במע

.    . "         הבנייה  מילא מ המע על לשלם צריכים אנו למה

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.   אתם  ההסכם זה

לוינטל  מר

? "           מ,  המע את לשלם צריכים גם אנו ההסכם

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.  ,  -    , חצי  חצי והעירייה הפילהרמונית בעלים יש

לוינטל  מר

.   מוזר  קצת זה

העירייה  -   ראש חולדאי מר
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?       קודם  שואל לא אתה למה

לוינטל  מר

        ,            ?       הוועדה  חבר לא אני האחרון ברגע זה את מקבלים לשאול יכול אני מי  את

הרלבנטית.

קריאה

    זה  את .10מקבלים   לפני  ימים

 "  - ר  היו שומר מר

.     שבת  את לך היה

לוינטל  מר

.           ,   תורנית  ספרות קורא אני שבת לא אני שבת

"  - ר  היו שומר מר

.     כך  על מברך אני

לוינטל  מר
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- 28עמוד     ,      - טרחה  שכר צעירים זוגות מגרש .1.5באמצע מליון 

הרץ'  גב

למי?

לוינטל  מר

           .    .    ,      . הזה  הטרחה שכר את קיבל מי סודי זה קיבל מישהו מכובד טרחה שכר יודע  לא

    עשה  הוא  FOR GUD SAKEומה   קיבל  ?1.5שהוא     טרחה  שכר מליון

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.        ,     הגדולה  בעיסקה המגרש זה כלכלית לבדוק צריך היה

לוינטל  מר

?       זה  מי כותבים לא למה

הרץ'   גב

?    - שקיבל  הדין עורך מי

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר
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.        .    , "   כלכלי  לפיתוח הרשות זה העירייה זה ד עו לא זה

לוינטל   מר

?     טרחה  שכר קיבלה העירייה

"  - ר  היו שומר מר

?        ,  ? לענות  מה לך יש גילצר מקשיבים אתם

העירייה  –   גזבר גילצר מר

 15ה        -               , "   בית-  של דין לפסק בהתאם הגדול הגוש מנהלי של טרחה שכר זה ח ש  מליון

. העליון  המשפט

לוינטל  מר

.       מהם  אחד לא שאני חבל

"  - ר  היו שומר מר

? מה  עוד

לוינטל  מר
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.                ,      .   בהמשך  הכלבים על המענגת לשיחה ערוך כולי ואני קצר הזמן היום הרבה לי אין

- 37עמוד      הזאת:  התמיכה  35,000האם          ,' לארגון  לסיוע מיועדת שהיא כאן כתוב  שח

?       הגימלאים.  במפלגת מדובר האם הגימלאים

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.   לא  היא התשובה

"  - ר  היו שומר מר

? מפלגה  איזה

לוינטל   מר

.           גימלאים  לארגון סיוע פה שיש רואה אני

העירייה  –   גזבר גילצר מר

.     העירייה  גימלאי בארגון מדובר

לוינטל  מר

O.K.         הזאת  המילה את להוסיף אפשר
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. 37עמוד     , נוספות  שעות .15,000למטה            ' אגרות  לגביית באגף נוספות שעות יש  שח

 –           ?  ?         שרותים  ודמי אגרות לגביית האגף כן ומיטל יפה שם אחרי עוקבות  15,000אתם

 -     ארנונה',  לחיובי אגף  – 10,000שח    ,' הכנסות  אגף  –20,000שח    ,' לגבייה  האגף  שח

190,000            .      ,     ' בזה  ההתייעלות מה יודע לא אני מאוד חריג שזה נוספות לשעות  שח

. 3שמפטרים       .             אם  מוזר מאוד זה כזאת בכמות נוספות שעות ליתר ונותנים  אנשים

, להתייעל  צריך

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.    ,   לאגף  זה לאנשים לא זה

לוינטל  מר

            .       שעות  לאחרים ונותנים אנשים מורידים למה מאנשים מורכב שזה יודע  אני

                  נוספות?  שעות לאחרים ונותנים אדם כח ממצבת אנשים מפטרים למה  נוספות

    ל  קופץ שזה  190,000ברמה        .          ' לא-  לך נראה לא זה זה ליד הסכומים כל לעומת  שח

?   שצריך  כפי מנוהל

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.   מצוין  מנוהל זה
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לוינטל  מר

 , מצוין  .100%מנוהל

לוינטל  מר

    ד  בעמו קטנה  46שאלה  ,      :     וזה,  חיילים לגימלאים הנחות למה האחרונה שאלתי  זו

    עד  הם  15%וזה    ? רק  למה  15%הנחה           לגימלאים.  לתת היה נהוג לא  לא? 50%האם

               ?   רק  של הנחה להם לתת הגיוני זה מנחם נהוג  15%היה   בעמוד?   46אנו  5סעיף 

. ההנחות  בסעיף

העירייה  -   ראש חולדאי מר

?   רוצה  אתה כמה

לוינטל  מר

         ?    ?   להם  שמגיע לי נדמה התמקחות זה רוצה אני .50%כמה   ולסטודנטים,  לגימלאים

העירייה  –   גזבר גילצר מר

. שינוי  אין
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לוינטל  מר

     ,              ד  לעמו ולחזור ולסיים הדברים את לסכם אלא לנו נותר  8לא ף   ולבקש, 224סעי

 -          ,              שבו  הזה ההסדר את לאשר לא הכספים ועדת חברי לא שהם המועצה חברי  מכם

.            .         אחראי  ולא הגיוני לא פשוט זה לראות לנו שאסור משהו מאשרים אנו

תודה.

להבי'  גב

,      .               שאלה  שאל רון רון ידי על שהועלה לנושא משהו להוסיף רוצה אני

"  - ר  היו שומר מר

.        , להתייחס  לך אתן אני מיטל רגע

הרץ'  גב

ף   224בסעי ד  ,8עמו   .           -     ראשית  פשרות ועדת פעילות על דיווח לוינטל מר  שהעלה

           - מ  בלמעלה הוועדה דנה היום עד פה -100כתוב        .   בן-  מר מבקשת אני פשרה הצעות

-          ,  , "             עליכם,  יקל זה אם או לקבל ל המנכ אדוני אליך וגם המשפטי היועץ אדוני  ארי

     ,     ה  כל את מזכירתי את אשלח  100אני  ,    .     מקשיב-  אתה אחז מר שנעשו פשרה  הצעות

.O.Kלי?        בסדר?  אומר בראש הנהון
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  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

. שמעתי  אני

הרץ'  גב

               ?   ה,  את לראות לקבל לי מאשר לא אתה שמעת רק ?100אה הצעות- 

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

.      ? העירייה  לראש תפני פתאום מה

הרץ'   גב

?      ?      ? הפשרות  בוועדת הוא אומרת זאת מה פתאום מה

טוב.

  ,       "           : קיבלנו  וירשובסקי מר שלה ר שהיו הוועדה באפריל לדעתי לפני שניה  שאלה

           .     "   -   וביקשתי  מכתב שלחתי כבר אז אני ארנון יגאל ד לעו טרחה שכר בעניין  החלטות

                   .       לועדת  שהגיע דבר זה האם לדעת רוצה אני ראשית אז זה עם קורה מה  לדעת

פשרות?

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

.           לבוררות  ללכת והוחלט פשרות לועדת הגיע זה
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הרץ'   גב

          ,        ?   בין  יריבות שאין שאמרנו מאחר לבוררות ללכת לא אמרנו אמרנו אנחנו  ומה

, - אביב  תל עיריית

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

.   אמרת  את זה

וירשובסקי   מר

          .          ,      .   וועדת  להקמת קדם הזה העניין מאוד חמור דבר באמת זה כך זה אם דבר עוד  זה

,           נדון,  להיות ימשיך שזה סיכמנו ואנו הפשרות

המשפטי"   –   היועץ ארי בן ד עו

. לא,  לא

וירשובסקי  מר

.       למועצה  ויבוא הרגילה בדרך

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו
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.           המועצה,  לאישור זה את להכפיף אפשר בבקשה

וירשובסקי  מר

.       המועצה  לאישור זה את תביא

הרץ'  גב

  ,               .     : ואני  הזה שהסעיף חושבת שאני הסיבה בדיוק זאת מבקשת אני אדוני  סליחה

         .       "    ,     אותה  הבאתם שאתם כפי ההחלטה משפטי יועץ וגם ל מנכ גם לך וגם לך  אומרת

     .        ,         בניגוד,  רק לא לחוק בניגוד החלטה היא אותה לאשר מתכוונים אתם אם  עכשיו

לחוק,

קריאה 

.       לחוק  בניגוד דברים הרבה עושים

הרץ'   גב

,           ,       .       בידיעה  לחוק בניגוד מצביע וכשאתה אדוני נכון זה אומר שאתה מה נכון  זה

             ,           בניגוד  שיעופו מליונים כמה עוד יהיו שאז היד עם תנועה ככה עושה גם  ואתה

.       חמור,  שזה חושבת אני לחוק
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.                    אסביר  ואני לדון וביקשתי היום הצעתי פה שאני לסדר להצעה אותי מחזיר  זה

  ,        –      .     שכאשר  בישיבה במועצה פה להראות שלי המטרה ובקצרה פעם עוד  אותה

         ,  ,    ,     שאני  פעילויות אותן כל ועוד ספריות חלב טיפות קשישים מועדוני לסגור  באים

     ,      ,        ,   זורקים  שני ומצד כסף שאין בטענה פה אנו בגללן שבכלל חשובות שהן  חושבת

       ,          ,     שהוא,  דבר הלו זה אותם לשלם שאסור לכיוונים מליונים מגזימה לא ואני  מליונים

.            ,      ,      , חוקי  בלתי ובעיקר מוסרי בלתי הוא צודק בלתי הוא נכון בלתי הוא נסבל  בלתי

     ,                 כועסת  מאוד שאני המשפטי היועץ של השתיקה הודעת את שוב זה על  ומקבלים

     .            , "         מבינה,  לא אני כועסת מאוד אני כך על שגם ל המנכ של ראש ההינהוני את  עליה

 ,                 ,    לאפשר  כוח זה זאת בכל אבל לכם שיש המצומצמים בכוחות מרשים אתם  איך

.   הזאת  ההתנהלות את

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

? התנהלות  איזה

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

? פשרות  ועדת

הרץ'   גב

.  ,   וודאי  פשרות וועדת גם
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 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.    ,      ,      , פוליטיקה  ללא פנים משוא ללא פניות ללא שדנה מקצועית ועדה

הרץ'   גב

,           .             ועדה  של החלטה יש אם נכונה לא התנהלות וכן פוליטיקה כן בדיוק זה

  – - המישפטי"  היועץ ארי בן ד עו

.      ,   להבהיר  מבקש אני להבהיר רוצה אני

הרץ'  גב

.    , תוכל  אתה שנייה רק

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

     -    ,        :   איננה  הפשרות ועדת חוזר ואני חייבת איננה הפשרות ועדת להבהיר מבקש  אני

              ,         לאישור, שלה ההחלטות את להביא חייבת איננה זה את מדגיש ואני  חייבת

,                .     זה  את מביאים אנחנו כן פי על אף העירייה ממוסדות מוסד איזהשהו
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הרץ'  גב

.      .             העניין  בדיוק זה מועצה לועדת תחליף לשמש יכולה לא היא לכן

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

.          . המבצעת  לרשות סמכויות גם יש חייבת איננה

.                 הכספים  ועדת לידיעת יובא שזה הוחלט כן פי על אף

הרץ'   גב

למה?

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

   ,                    -   יוכלו  אלא יטייל לא שזה כדי הוועדה של לפורום יובא לא שזה רוצים שאנו  מה

,                .     הרגילה  בדרך בזה לעיין יכולים המועצה חברי יתר הגזבר במזכירות בכך  לעיין

.             העירייה  של מסמך בכל לעיין רשאים שהם כפי

הרץ'   גב

     ?     מדבר  אתה הרגילה בדרך זה .140מה יפה',  א
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לוינטל  מר

.       קיים  שזה יודעים לא הם

הרץ'  גב

.           יודעים,  לא שהם רק לא זה לא

לוינטל  מר

 '       מס  פשרה הסכם אבקש ?94אני

הרץ'   גב

       ,         לפי  מוסרים לא יודעים לא שהם רק לא  140זה        .' לפי  חומר מוסרים לא ',140א  א 

           ,       ,   הפנים  משרד של לפקיד שילכו רוצים להם מוסרים לא מועצה חברי  מטרטרים

.   למסור  שיורה בשביל

לוינטל  מר

?       לבקש  מה יודע אני איך

הרץ'  גב
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.      .   יודע  לא אתה יודע לא אתה

       -        .         הם  מה בשביל אז מסלאוי פה אותי שואל הסוף עד שתקשיבו עכשיו מבקשת  אני

:        ?   למה  לך אגיד אני זה את צריכים

מסלאוי  מר

.         לפה  זה את להביא מה בשביל

הרץ'  גב

        ,           .     של  החלטה שיקבלו רוצים חוקיות הלא ההחלטות את כי למה לך אגיד  אני

,          .            .     המשפטי  היועץ לך אמר הרי רק אחריות לא זה אז כי אחריות לפזר כדי  המועצה

.            .               בפרוטוקול  וזה זה את אמר הוא רוצה שהוא מה על לחתום יכול חולדאי רון הרי

"  - ר  היו שומר מר

.   להצבעה  ניגשים אנו

הרץ'  גב

?                ?  ?   להצבעה.  ניגשים אז חולדאי רון השם את הזכרתי מה העניין מה סליחה

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו
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?           לפשרה,  להגיע קל שזה חושבים אתם רבותי

 "  - ר  היו שומר מר

.            .          ,  , דבר,  לכל הישיבה את מנהל אני דבר בשום אותי תאשים אל לא לא לא

הרץ'   גב

.         ייעשה  לא הוא מעשה פה יש

"  - ר  היו שומר מר

.   לך  מקשיב אני

הרץ'   גב

.      .                   רגע  רק אבל לדבר רוצה עוד וירשובסקי גם כי להצבעה לגשת יכול לא אתה

,        ,  ,     להכנס  רוצה לא אני שוב דוגמא לכם אביא אני

"  - ר  היו שומר מר

.            ,       וירשובסקי.  מרדכי המועצה לחבר ונעבור תסיימי לך שיקשיבו רוצה אני לא



      עשרה  השמונה המועצה ישיבות פרוטוקול
 '     מס   המניין מן 24ישיבה
)  "     " ה  תשס טבת ח כ )9/1/2005מתאריך

 -117- 

בבקשה.

הרץ'  גב

:    .    -                 אומרת. ואני המשפטי היועץ אליך הפניתי שאני מכתבים שני פה לי יש  תראו

                    לב  תום בחוסר התושבים מול העירוניים הגורמים התנהלות כי החשש בי  עולה

,        .   מכתבי  למרות יתברר אם היחיד המחדל אינו

וולוך   מר

             .             לעמוד,  צריכה שאת זמן של מגבלה יש שעה תהיה היא אותה תפסיק לא אם  אריה

.      ,     אותה,  יודעת ואת הכבוד כל עם בה

הרץ'  גב

,      .          ,         נגד,  מצביעה אני נכסים בענייני דיברתי שלא כמו לדבר חשבתי לא דווקא אני  נתן

 .              .         אסור  ייעשה שהוא שאסור דבר נעשה פה אבל אתכם להטריח רוצה לא באמת  אני

 ,      .                 . אני  לך אומרת אני בעיר הקשישים את שמייצג מי בתור לך אסור להסכים  לך

     .   מהם  לוקחים התקציב בספר  20%מסתכלת         ב,  העירוני התקציב כל את מעלים

20%     ,   "          .       שילך-,  טוב יותר מסויים ד לעו שהולך מליון חצי כי לזה להסכים לך  אסור

.   הקשישים  של למעונות

 "  - ר  היו שומר מר
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. נסיים  בואי

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

?    ,     ובגזבר  באחז בי דופי מטילה את

הרץ'  גב

. לא.  באמת

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.     אומרת  שאת מה זה

הרץ'  גב

       ?               עליכם  שמפעילים חושבת אני חושבת באמת אני מה לך אגיד שאני רוצה  אתה

לחצים.

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.     בהחלט  טועה את אז
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הרץ'  גב

.      ,    מאוד  רע זה לא אם אז

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.                -   הזה  בעניין תפקיד בעל ולא מועצה חבר לא פנה לא מעולם

הרץ'  גב

.      .   מאוד  רע זה מאוד רע זה

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.   בהחלט  טועה את

הרץ'  גב

? עירייה  וראש

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר
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 -         .           יכולים  שאנו בלי בנו דופי מטילה את דבר בשום עירייה ראש פנה לא  מעולם

.     בעניין,  תרגעי אז לענות

הרץ'   גב

?             הפשרות  של בעניין החלטות מקבלים אתם איך אז

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.    ,           בעיה   אין הפשרה בוועדות לעיין יכולים המועצה חברי וכל

הרץ'  גב

.      .     שלא  אומרים אתם שלא לי אומרים אתם

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

. שכן  אמרנו

הרץ'  גב

י   140לפ  -                 ' לא  ואני אינפורמציה לקבל מבקשת שאני מכתב להקריא רוצה אני  א

.  -   להסביר.  דוגמא בתור מקבלת
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 "  - ר  היו שומר מר

.    , אותם  תנסי לבקש תלכי

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.    , הגיזבר  אצל פשרות לועדת

הרץ'  גב

?                 לי  לתת יכול שהוא או ממך אישור לקבל צריך הגזבר

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.   אישור  קיבל הוא

הרץ'  גב

,      , עכשיו  מקבל אתה הגזבר אדוני

"  - ר  היו שומר מר

גילה.
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הרץ'  גב

. שנייה  רק

"  - ר  היו שומר מר

       ,          ,           דוגרי.  לך אומר ואני ליבי טוב את מנצלת את זה את הופכת שאת חושב אני  לא

   ,                     את,  כי אותך ולהוריד וחלק חד המועצה חברי בכל להשתמש הרי יכול אני  ישירות

 .          .    .     נקודה  ולראות לגזבר ללכת רשות קיבלת סיימי אנא לדבר ומעבר מעל  מקבלת

תודה.

.   להצבעה  ניגשים אנחנו

הרץ'  גב

.     לדבר,  רוצה וירשובסקי רגע

"  - ר  היו שומר מר

.     זה  את לי תשאירי

.       בבקשה  וירשובסקי מרדכי המועצה חבר

הרץ'   גב
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.  ,     שיירשם  לפרוטוקול זה את תכניס

"  - ר  היו שומר מר

.  ,     בפרוטוקול  שאמרת דבר כל רשמו

.                ,   בפרוטוקול  דבר כל ורשום זה על חזרתי אני יודעת את הרי

.     וירשובסקי  מרדכי המועצה חבר

. לך  תודה

וירשובסקי   מר

.                .      , " הזאת  הפשרות ועדת של ההסדר את מקבל אני מועצה וחברי חברות ר היו  אדוני

   .                     חושב  אני אפשרי וזה החוק במסגרת שזה חושב אני אבל מזה מאושר שאני  לא

             -           ולהעיר  ולראות לעיין יכול מועצה חבר שכל זה את מנסח לטעמי הייתי לא  שאני

                   . סעיף  של בדרך דווקא זה את לעשות רוצים אם ההערות  140את   ועדת  מחברי  חוץ

               ,         נראית  שלא קפנדריה איזושהי קצת באמת זה אבל זה את לעשות אפשר אז  כספים

לי. 

                ,     הפשרות,  לוועדת הלך שזה אמר בהגינותו המשפטי והיועץ אחד מקרה יש  אבל

,                      ,     ומשהו  מליון בערך של טרחה שכר תשלום של עניין זה בוררות לעשות שם  והוצע

        ,           , '     את  הערתי אני ואז הכספים לועדת בשעתו הגיע שזה שח אלפי מאות  כמה

,                     הרץ,  גילה המועצה חברת מצד הערה גם היתה למועצה הגיע וכשזה  ההערה
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-        .      . היועץ  ועם הרץ גילה עם הזה בעניין אצלי היו לדיון הוחזר זה התנגדנו  שאנחנו

    - ה  איז לעירייה  3-4המשפטי               , שכר  את לשלם צריך מדוע הבנו לא אנחנו  דיונים

     ,    ,               , אלינו  הוחזר ולא לבדוק והובטח זה וכל העירייה בין קשר ראינו לא הזה  הטרחה

         -         שהתעורר.  לאחר זמן הרבה שהתקיימה הפשרות שוועדת שומע אני והנה  החומר

                 ,   "     ולא  הקודם בטיפול להיות צריך היה ארנון עניין כלומר ארנון ד עו של הזה  העניין

,          ,                . אושר  כבר זה אם או הזה בפרוטוקול מופיע זה שאם מבקש אני אז פשרות  בוועדת

.                ,       עלי  הוטל בשעתו שזה כפי לבדיקה שיוחזר או המועצה לאישור ויובא יעוכב  שזה

      ,           ,     יכולים  לא שאנחנו ואני הרץ גילה המועצה חברת למסקנה הגענו שאנו  מפני

          ,               של  מחובתה לא בכלל וזה לשלם שצריך לנו הוכח שלא דבר בעד  להצביע

               ,           שחברי.  כדי במועצה לדיון לבוא צריך זה אז ככה זה שאם חושב אני אז  העירייה

.            ,     הפשרות  לועדת זה את להעביר ולא ולכאן לכאן יחליטו המועצה

       ,              ,       את  לאשר מוכן ואני כאן שהלך מה עם קשר כל ללא הזה שהנושא מבקש אני  אז

,          ,           הזה,  הספציפי במקרה לא אבל הפרוצדורה את לאשר מוכן גם אני  הפרוטוקול

       ,                 ולא  באלף מדובר ולא מגיע אכן שזה משוכנעים לא שאנחנו דבר נעשה שכאן  מפני

.'       שח  וחצי במליון אלא באלפיים

"  - ר  היו שומר מר

?        , משהו.  לענות רוצה אתה אחז תודה

העירייה  –   גזבר גילצר מר
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.       הזה  בפרוטוקול נמצא לא זה

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.              ,     הדיבורים  מה על יודע לא אני אז כאן מופיע לא זה

וירשובסקי  מר

.               זה  את שיעצרו רוצה אני מופיע לא זה אם

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.         זה  על מדברים לא עכשיו אז

     ,      ,    -    :     על  מדבר אני אתך מסכים אני לוינטל רון האופוזיציה כבוד לוינטל לרון כל  קודם

הפתק.

 ,            .       ממך  האופוזיציה לחברי גם ממליץ באמת אני כאן שהועלו לעניינים עכשיו  אבל

   -                .     ניתן  שלא ההסברים את לקבל וניתן מגיע זאת בכל החומר לבקש יכול לפחות  אני

   ,          ,         את  ולבזבז יודע לא משהו אתה אם בפרוטרוט המועצה במת מעל אותם  לתת

               ,         ראוי  למענה זוכה לא כך אחר באמת זה הבמה מעל בשאלות המועצה של  הזמן

.        ,       ברצינות  להתייחס רוצה אני מתייחסים שלא אומר אתה ואז

             .      : לעבודה  היתרים לגבי ברורים מאוד כללים יש נוספת לעבודה היתר מקום  מכל

      עד,  להגיע מותר  50%נוספת      .     לבדוק  מענייני זה אין בעירייה שמרוויחים  מהשכר
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 שעתיים  תמורת מישהו מקבל תקבולים או תגמולים ואיזה נוספת עבודה  איזה

                   . אנשים  מאשר יותר מקבלים עבודה שעתיים שבעד אנשים יש לפעמים בערב  עבודה

      -      .         עבודתו  את ממלא אדם שבן זמן וכל שלם ושבוע שלמים ימים שעובדים  אחרים

                  ,       מה, לגבי המדינה בכל המוסדות בכל מקובל מזה כך הכללים הם אלה  כראוי

.     " המדינה-  עובדי ר תקשי שנקרא

-      ,          ,     תל  בעיר גם שרותים שנותנת ארצית עמותה היא עליה שדיברת הפנימייה לגבי

. יפו  אביב

       ,          -   תוצאות  סמך על שמתבצע הכלכלית הרשות עם ההסכם זה פרוייקט תוצר  מנגנון

      -          - החברה  עם יחד אביב תל עיריית שקבעה לכללים בהתאם וההתחשבנות  העבודה

הכלכלית.

 ,            :   וההלוואה  העיר מועצת באישור הלוואה שניתנה מאחר הספורט להיכל  הערבות

      ,         ,         הזאת  הערבות הרי הערבות על מדובר כאשר קבוע והוא מועד לה יש  הזאת

.            ,       התאריך  נפרד באופן מצויין לא לכן ולמועדיה הלוואה לאותה בעצם צמודה

.             במכרז" מחוייבים אינם תרבות באגף ויועצים מים נש

              :     הגבייה  את הגברנו הגבייה שבאגף לעשות מה הגבייה באגף נוספות  שעות

  ,             -         אז  לנו שמגיע מה את לקבל כדי הגבייה את להגביר מבצעים לעשות  וצריכים

.    ,   הסעיף  וזה נוספות שעות לוקחים

.     "          , כספים  ועדת ח דו על להצביע ממליץ אני כאן עד

"  - ר  היו שומר מר
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.            ,       אותה  פספסתי ואני משהו ביקשה מיטל העירייה ראש אדוני רגע רק

.   סליחה  מבקש אני

להבי'  גב

אפשר?

"  - ר  היו שומר מר

.            -     שלי.  וגם העירייה ראש של גם ההתנצלות את ביקשתי כן

.   מיטל  מהמקום דברי

להבי'  גב

               -       בנוגע  מתבצעים הם ואיך האם יודע לא שהוא המכרזים בנושא לוינטל רון  העלה

:               .     התקשרות  סוגי שני מאשרים שאנו רואה אני מחשוב בנושא שרותים  לנותני

-      ,            –  עקיפה  שניה והתקשרות שרותים נותני עם האגף של ישירה אחת  התקשרות

        -           . "   כשהיא " הכספים וועדת האם לשאלה תשובה רוצה כן אני חינוך יובל  דרך

       ,          -     עובר  לא שזה או מכרז באמצעות זה את עושה האלה התקשרויות את  מאשרת

?     ככה  מגיע וזה מכרז

העירייה  –   גזבר גילצר מר
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:      ,    , "       יובל  דרך גם דרכים בשתי נעשית צודקת את ים נשמ עם התקשרות של  הנושא

     .                      .   אגף  כן על במכרז מחויב לא זה כי מכרז של בדרך נעשה לא זה ישירות וגם  חינוך

.           נהלים  לפי השרותים נותני עם מתקשר המחשוב

להבי'  גב

.        ,          ,   לי  מציק מאוד וזה עובד לא בחדר שלי המחשב לך אגיד אני

העירייה  -   ראש חולדאי מר

?     עכשיו  שייך זה מה

להבי'  גב

  ב  פה  135מדובר          ,  של-  אחד בחוזה פה ומדובר  21איש  -     שלו  שחלק אחר וחוזה  מליון

,13הוא           , "              . יצירתי  מאוד מקצוע לא זה מים נש עם עובדים איך יודעת לא אני  ומשהו

.     צייר  שזה לא זה

"  - ר  היו שומר מר

.   מקצוע  זה אבל

העירייה  -  ראש חולדאי מר
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.       מקצוע" לא זה מ נש

להבי'  גב

,       מקצוע" לא זה מ נש

"  - ר  היו שומר מר

.   שרותים  נותני זה

להבי'  גב

            -       איכויות  איזהשהן נודעות אדריכל של שלשמו לדוגמא להגיד יכול אתה  אבל

.           ספציפי,  מאוד מישהו עם לעבוד ורוצים מסויימות

העירייה  -   ראש חולדאי מר

. "        ,    ,     מ  הנש של העניין זה אותו מפטרים ממשהו מרוצים לא אם

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.   פיתוח  פרוייקט זה
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להבי'  גב

   .          ,         השני  הדבר השאלות שאר את אשאל ואני לפרוטוקול הבהרה רוצה שאני שני  דבר

     . -      -     במהלך  קיבלתי אני קלאבים הקאונטרי לגבי זה לפרוטוקול הבהרה רוצה  שאני

     ,   -           שונה  תעריף שנהוג משגב החיל רמת באזור מתושבים תלונות הרבה שעברה  שנה

.            ,         שרת  נווה את הסובבות השכונות ולתושבי שרת נווה לתושבי ביחס שרת  בנווה

       :             בריכות  של התעריף האם הפרוטוקול ולמען ולתמיד אחת פעם הבהרה רוצה  אני

.                   נבדלים  תעריפים שיש או העיר תושבי כל עבור זהה בשכונות שחייה

"  - ר  היו שומר מר

?     לענות  רוצים אתם גילצר

.        .       הבהרה  תקבלי ואת נרשם הזה בעניין הבהרה תקבלי את

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.   תשובה  ותקבלי נבדוק

"  - ר  היו שומר מר

,   להצבעה  הולכים אנחנו
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הרץ'  גב

. שמית  הצבעה

"  - ר  היו שומר מר

       .               בנושא.  מוסיף רק אני הכספים ועדת של הפרוטוקול אישור של הזה בנושא  שמענו

       -         "       בנושא  לעיין יוכלו שהם הפשרות ועדת פעילות לגבי ל המנכ שאמר מה את  הזה

.   פתוח  וזה הזה

? בעד  מי

ה           ע ב צ ה

: " ה  ה :בעד " ה  ה :נגד " ה  ה נמנעים

איןלוינטלשומר.1

הרץחולדאי.2

ספיר.3

מסלאוי.4

וולוך.5

דיין.6

פנקס.7

להבי.8

כחלון.9

מינקה.10
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לוברט.11

שביט.12

בנאי.13

ויסנר.14

וירשובסקי.15

שכנאי.16

,  – 16בעד –  נגד   מועצה -2חברי  , אין   נמנעים מועצה חברי

 ' מס:     כספים ועדת פרוטוקול .17/04החלטה ר –      ש ו א מ

 ' מס:       כספים ועדת פרוטוקול את לאשר . 21/12/2004מיום  17/04מחליטים

( ' ג(   נספח ראה

האהבה.      161 מצעד לקיום   התקשרות

"  - ר  היו שומר מר

 :       הסוף  את מקריא רק אני

                      מכרז:  חובת חלה לא כי ומאשרים המשפטי השרות דעת חוות את מקבלים  החלטה

           ,           הוועדה  עבודת את המנחה הנוהל כי פעולה ושתוף ארועים עם בקשר העירייה  על

        ,           לכל  שווה הזדמנות מעניק בו שהוכנסו התיקונים על פעולה שתופי  לאישור

          ,           זו  בדרך הארועים הפקת וכי להפיקו או זה מסוג באירוע להשתתף  המבקשים

.    ,             לעיל  וכמפורט הרחב הציבור של עניינו את המקדמת תחרות יוצרת

? בעד  מי
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לוינטל  מר

.   שאלה  לי יש

לוברט  מר

?         האלה  העלויות את השנה נחסוך אולי

ת      ו א י ר ק

לוברט  מר

?             ביחד  האהבה עם הגאווה את לאחד אפשר אולי

.     ביחד  כולם את לערב

לוינטל  מר

,  ?          " "          איתי  והאהבה הגאווה מצעד את לאחד יחד סיעת של הצעה שיש מבין  אני

?           והגאווה  האהבה מצעד את לאחד בעד אתה

"  - ר  היו שומר מר
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?    ,      ,            ?    ,   יש  מה זה את נאחד זה את לאחד אפשר אם אבל לא למה המצעד בעד  אנחנו

. לא  למה

לוינטל  מר

.             הזה  האיחוד בעד אתה אם שאלתי רק אני

"  - ר  היו שומר מר

.       זהר  הזה המצעד בעד אני

לוינטל  מר

.    ,     אותם,  תרגיע אריה אותם תרגיע תרגעו

"  - ר  היו שומר מר

.     רציניים,  נהיה בואו רבותי

?   המצעד  בעד אתה

לוברט  מר

.  ,      ,        ,    ,   גמרנו  הספרייה את נפתח החלב טיפות את נפתח כסף נחסוך אחד ארוע נעשה
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לוינטל  מר

?              .      -   תפילות  הרבה כך כך צריך מה בשביל כסף נחסוך גם אחת תפילה תעשה

"  - ר  היו שומר מר

.          ,           גדול  השג שזה חושב אני הזה הנושא בעד הוא לוברט נפתלי אם

לוינטל  מר

      -     ,       ,   , החומר  את קוראים שקוראים אלה קוראים כולנו לא כלומר קוראים  אנחנו

,                ,       פעולה  שתופי לאישור וועדה כאן שיש למדים ואנו האהבה מצעד לגבי פה  המדובר

  ,         .             בהתנהלות  אחר בסיפור מזמן לא לדעת אשמח ואני בה חבר מי יודע  שאינני

    -         ,         ועדה  שיש אחרת פרשייה לי התבררה המשפטי היועץ מול בודק שאני  אחרת

   ,          -      , שיש  גילינו כאן בה שדנו הקודמת בפרשייה ספורות דקות ולפני אולמות  להקצאת

     -        -    .   מכירים  לא שאנו יש נוספות ועדות כמה השאלה נשאלת פשרות לאישור  ועדה

  .     ,           -     איפה, עליהן נשמע תפרוצנה ואחרות כאלה ששערוריות ככל הזמן ועם  אותן

  ,       ,         ,     כמה  אותן מאשר מי האלה הוועדות אושרו איפה האלה הוועדות את  אישרו

.                ?       מועצה?  חברי דווקא יש אולמות להקצאת בוועדה כי מועצה חברי בהן יש  ולמה

       ,    -           מי  יודע לא שאני המטבחים בית לוברט שלך הוועדה לגבי שאילתא שאלתי  אני

.      ,      , אותה  חדשו אם אותה אישרו אם אותה מאשר

לוברט  מר
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.  , אה,  אה אה

לוינטל  מר

.  ?  ?  ? לא?  היו עשו חידשו אישרו

לוברט  מר

. שוחטים  שמה

לוינטל  מר

     .        ,        . מה  יודע אני שוחטים אתם מה את שלנו הכספים את שוחטים לשונרא  ועתה

 . שוחטים  אתם

"  - ר  היו שומר מר

1:0. נפתלי 

לוינטל  מר
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.                     העיר  במועצת שאושרו לוועדות מעבר יש וועדות עוד איזה לדעת שמח  הייתי

           ,      ,         של  כזאת רציפות להן יש והם אושרו הן איך העיר במועצת אושרו לא שהן  מאחר

.'  '  '           וכו  וכו וכו קודמות ממועצות שנים גבי על שנים

להבי'  גב

.       הקואליציוניים  ההסכמים במסגרת וועדות יש

לוינטל  מר

   -  ,            ,     הוק  אד ועכשיו הקיימות הוועדות כל את בפנינו ולהציג סדר לעשות קורא  אני

,           הזה  הסיפור את שנאשר לפני הזה בנושא

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

      ,                   לעשות, כדי ולא תקין ניהול שיהיה כדי ופועלות קמות האלה הוועדות כל  אגב

." שטיקים"

לוינטל  מר

   -              ,         לא  רק התקין הניהול את למקסם בשביל אבל תקין ניהול שיהיה כדי קם  זה

.                 בהן  יושב מי לנו מגלים ולא קמו שהם לנו מגלים
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הרץ'   גב

.     הפוך  יוצא זה בפועל

לוינטל   מר

.    ,   בסוד  אבל תקין ניהול הן

"  - ר  היו שומר מר

.     עניינית,  בבקשה תתייחס רון

לוינטל  מר

?         אריה  לך לעזור יכול אני איך

O.K     ,            -   הם.  פעמים כמה פעולה שתופי לאישור הוועדה חברי מיהם היא  השאלה

       ,     .'        , לשנות  יכולה עליה שהתשובה השאלה זו וכו התכנסו הם מתי השנה  התכנסו

.     הזה  בנושא דעתי את

העירייה  –   גזבר גילצר מר
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,         פקידותית  וועדה היא פעולה לשתופי הוועדה

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

 .            ,     לשלוף  סתם מאשר פשוט יותר זה שאילתא להגיש יכול הוא

 " העירייה  –  ל מנכ גילצר מר

,    -                 סייג  מר הגזבר סגן אותה שמרכז פקידותית וועדה היא פעולה לשתופי  הוועדה

         ,           שתופי  של במקרים עוסקת והיא המשפטי והשרות התרבות אגף מנהל עם  יחד

             ,     להביא  שצריך בתמיכה מדובר שלא לבדוק ותפקידה חיצונים גורמים עם  פעולה

   ,      -          ,   לו  נקרא רקע על שהוא פעולה בשתוף באמת מדובר אלא תמיכות לוועדת  אותה

.    ,     תמיכה  ולא תפעולי או עיסקי או

"  - ר  היו שומר מר

.     להצבעה.  נגשים אנו תודה

לוברט  מר

?                -     לספריות  כסף ולתת יחד המצעדים שני את לערב שלי ההצעה עם מה

"  - ר  היו שומר מר
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?         באמת  זה על שנצביע רוצה אתה

לוברט  מר

? לא  למה

"  - ר  היו שומר מר

.         נפתלי  התשובה את יודע הרי אתה

לוברט  מר

.   לי.  שיסביר לא

"  - ר  היו שומר מר

  .               ,         עצם  המועצה לחברי זה את אומר ואני עניינית הצעה היא שלך  ההצעה

       .               מסכים  שאתה העובדה עצם טוב וזה ברכה כבר זה לזה מסכים שאתה  העובדה

לעניין.

לוברט  מר

.      ,   לאלה  אחת משאית לאלה אחת משאית
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"  - ר  היו שומר מר

         -        .      , שאתה,  כך על מברך אני מסכים שאתה העובדה עצם לפרטים תכנס אל לא  לא

.   זה  את אומר

.   לאשר  מבקש אני

מסלאוי  מר

?     שלו  ההצעה עם מה

"  - ר  היו שומר מר

.          .         היום  לסדר זה את שיציע היום היום סדר על לא זה

"  - ר  היו שומר מר

?   בעד,  מי רבותי

הרץ'  גב

. שמית  הצבעה

"  - ר  היו שומר מר
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?    ,   בעד  מי שמית הצבעה רבותי

ה         ע ב צ ה

: " ה  ה :בעד " ה  ה נגד

הרץשומר.1

ספיר.2

חולדאי.3

חשן.4

דיין.5

פנקס.6

להבי.7

כחלון.8

לוינטל.9

שביט.10

וירשובסקי.11

שכנאי.12

הרץ'  גב

?       שלו,  ההצעה עם מה רגע

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר
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.       היום  סדר על לא זה

הרץ'   גב

.       זה  את העלה הוא אבל

"  - ר  היו שומר מר

.          ,    ,       היום  לסדר הצעה לא זה עכשיו לא כהצעה זה את יעלה הוא

.          ,        ,   פוליטיים,  סיבוכים לך להיות יכולים פעם עוד תחשוב אבל בעדך אני נפתלי

לוברט   מר

?         היום  שלי ההצעה את להעלות אפשר

שכנאי'  גב

לא.

 "  - ר  היו שומר מר

       ,          -       על  לא שזה מאחר זה את להעלות ניתן שלא המשפטי היועץ של היא  התשובה

. היום  סדר
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לוברט  מר

?  ,         נכון  טובה הצעה שזו חושב אתה אבל

"  - ר  היו שומר מר

           .               שאתה.  כך על אותך מברך אני כך על אותך מברך שאני לך אמרתי אני  מצויינת

.    -     חשוב  שהוא הזה לדבר אישור נותן

לוברט  מר

?   נגד,  מי רגע

הרץ'   גב

? ההצעה  מה

"  - ר  היו שומר מר

.             היום  זה את להעלות ניתן שלא היא ההצעה

הרץ'  גב



      עשרה  השמונה המועצה ישיבות פרוטוקול
 '     מס   המניין מן 24ישיבה
)  "     " ה  תשס טבת ח כ )9/1/2005מתאריך

 -145- 

.     שלו  ההצעה על לדון

 "  - ר  היו שומר מר

!?        ,        .       כן  לי אומרת ואת לא המשפטי היועץ אומר זה את לי תגידי אל

לוברט  מר

?    ,   נגד  מי אריה נגד מי

  " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

. הרץ  גילה

.     נגד  לוברט את תוסיפו

.  ? אין  נמנע מי

,  – 12בעד –  נגד   מועצה .2חברי מועצה   חברי

סעיף:   .4החלטה ר -     –      ש ו א מ האהבה מצעד לקיום התקשרות

 ' מס:     החלטה את לאשר מיום     441מחליטים העליונה ההתקשרות ועדת  של

26/12/2004.

"  - ר  היו שומר מר
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. "                , את  זוכר לא אתה ל המנכ עם לפגישה זה את מביאים שאנו אמרנו הספריות  על

      ,     ,       . משבוע  פחות בעוד רשימה וקיבלתי רשימה שקיבלנו אמרנו הישיבה  תחילת

. "     ל  המנכ עם פגישה תהיה

      לסעיף,  עוברים אנו :5רבותי

עירוניות.     162 בוועדות   שינויים

"  - ר  היו שומר מר

? בעד  מי

לוינטל  מר

. רגע,  רגע

"  - ר  היו שומר מר

.     נושא  באף תזלזל אל

לוינטל  מר

.          .     נושא  באף מזלזל לא אני הכלב כפני הדור פני
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"  - ר  היו שומר מר

.               מועצה  חבר אף של נושא באף מזלזל לא אתה

לוינטל  מר

.       -              . הכלבים  של הצואה שהוא לדיון שאושר היחידי בנושא לא וחומר קל שלא בוודאי

"  - ר  היו שומר מר

.              ,           כבוד,  באותו מועצה חבר כלפי תנהג אז אומר שאתה במה מזלזלים לא אנחנו רון

.  ,   בבקשה  עירוניות בוועדות שינויים

לוינטל  מר

 -    ,             כל,  האלה והשינויים בוועדה שינוי איזהשהוא לאשר הולכים אנו עכשיו  חברים

,    ,              .     בסדר  זה אוהב מאוד שאני מילה היא שינויים המילה שינוי מגיע מועצה  ישיבת

     .                  .     כך  אחר אבל וועדה של אחר או כזה שינוי מגיע ישיבה כל יפה מילה זה  שינוי

    ,             .     וועדה  יש בוועדה הצבתי שאני נציג אלי פנה מתכנסות לא הללו  הוועדות

 .      ,        -       יש  הזקן למעמד הוועדה לזקן הוועדה נקראת היא יפה לא קצת בשם  שנקראת

. כזאת  וועדה

קריאה
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.   כזאת  וועדה אין

לוינטל  מר

.    . הצבענו  אנו עירונית ועדה

דיין'  גב

.         אותה  מקים לא שהוא הודיע נתן

לוינטל  מר

   ,        ,        , '  .   יכול  אני זוכר איני שמה את המבוגר לגיל ועדה יש ה חבר המבוגר הגיל  ועדת

.          . אדם  שם שמתי בעצמי אני לכם להגיד

.       שנה  התכנסה לא הזאת הוועדה

"  - ר  היו שומר מר

?    ,      .         מה  אז כזאת וועדה אין כזאת וועדה שאין לך אומרים אבל

לוינטל  מר

 .     כזאת  ועדה אישרנו אנחנו

?      ,        -      ,   זה  בגלל אולי פעם אף התכנסה לא אותה שאישרנו אחרי שהוועדה בגלל אולי
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דיין'  גב

.        ,           הקדנציה  בתחילת בוטלה והיא קיימת לא היא כי התכנסה לא הוועדה

לוינטל  מר

?   בוטלה  היא מתי

קריאה

. הקדנציה  בתחילת

לוינטל  מר

.            ,     ביטולה  על שהצבענו זוכר לא אני עליה שהצבענו זוכר אני

"  - ר  היו שומר מר

?         להצעתך,  נקודתית לגשת מוכן אתה רון

לוינטל  מר

    ,           "       , כמה  בדקה אמרה שעברה שנה של ח בדו העירייה שמבקרת היא  הנקודתית

    ,       ,         צריכות  הן מתכנסות לא הוועדות לוועדות מגיעים לא שאנשים וגילתה  וועדות
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,    .                 אומר  אני הספורט ועדת בכלל מתכנסות לא והן רבעון כל החוק פי על  להתכנס

,    .            ,       כך-  אם הראשונה בפעם התכנסה חודש שלפני עד שלמה שנה התכנסה לא  לכם

 .            ,        ,   כך  אחר מתכנסות לא הוועדות כי אנשים ולהוציא אנשים למנות לבוא צורך אין

העירייה  -   ראש חולדאי מר

?   מציע  אתה מה

לוינטל  מר

.          ,          -   האנשים  את למנות להפסיק או הוועדות את לכנס או זה מציע שאני מה

"  - ר  היו שומר מר

   ,    ,            -   יהיה  וכך מתכנסת היא מתכנסת לא קליטה שוועדת שטענת שכמו לך אומר  אני

.      ,   הערתך  את וקיבלנו הספורט ועדות עם

?         עירוניות  בוועדות לשינויים ההצעה בעד מי

ה         ע ב צ ה

מועצה  13בעד-  חברי

אין –  נגד

אין-  נמנעים

סעיף:   .5החלטה ר –    –      ש ו א מ עירוניות בועדות שינויים
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: כדלקמן      עירוניות בוועדות שינויים לאשר מחליטים

בריאות  .1 בוועדת   שינויים

לסעיף    בהתאם המועצה     150מחליטים להחלטת ובהמשך העיריות  לפקודת

,  25/1/2004מיום  " בוועדת,        כחברה צ מר סיעת נציגת וייס רחל את  למנות

 . " צ,        מר סיעת נציגת דיין יעל של במקומה בריאות
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תאגידים.        163 של מנהלים במועצות ושינויים   מינויים

לוינטל  מר

.     מהמקום  שאלה לי יש

 ,      -   בירן  סבינה האם היא שלי השאלה

"  - ר  היו שומר מר

.    - לתיירות  העמותה בירן סבינה

לוינטל  מר

     -    ,     "        ,      -' כאן  אין האם כן ואם תעופה חברת ר יו לא היא האם הציבור מן נציגה ב  סעיף

. עניינים  ניגוד

"  - ר  היו שומר מר

." " ,       "    ,   ישראייר  תעופה חברת של לית מנכ היא יודע שאני כמו

לוינטל  מר

?          -         בלבד  אחת חברה של כשהיא לתיירות בעמותה אותה לשים ניתן האם
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העירייה  -   ראש חולדאי מר

         ," "    "         יש  שבו המקום בדיוק וזה ישראייר חברת ל מנכ היא ידיעתי למיטב בירן  סבינה

   .     "             עמד  מינוייה לתיירות העמותה ר יו בתור שעומדת מקצוע אשת שיש לכך  יתרון

     ,               ,   בין  אינטרסים וניגוד לכך מניעה כל רואה לא אני ולכן דירקטורים לאישור  בוועדה

.   -      " יפו " אביב תל העיר לבין ישראייר חברת

 "  - ר  היו שומר מר

.     העירייה  לראש רבה תודה

? בעד  מי

ה         ע ב צ ה

מועצה  16בעד-   חברי

מועצה  1נגד -   חבר

אין- נמנעים

סעיף:    -    6החלטה ש –       ו א מ תאגידים של מנהלים במועצות ושינויים  מינויים

ר.

סעיף     לפי סמכותה - 4בתוקף "  (  ) ם    תש תאגידים הקמת העיריות  ,1980לצו

התאגידים          של המנהלים במועצת העירייה נציגי את העירייה מועצה  ממנה

: להלן  כמפורט

התאגידים    .1 של המנהלים במועצות   שינויים

אתרים א.  חברת

    1.  "    –    ' יחד.  צ מר סיעת נציגת אוחיון רוקח סימה גב

    2. עירייה.    –   עובד פרידלר ערן מר

לתיירות ב.  העמותה
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  '    "     –   ' קפלן     שרה גב במקום העמותה ר ויו הציבור מן נציגה בירן סבינה  גב

יצחקי.

חוף  ג.  אחוזות חברת

.    ,  " אגבריה      –    כאמל במקום יחד צ מר סיעת נציג חוף אבי מר

יהושע  ד.  גני חברת

.     , ברעם      –    גיורא מר במקום הציבור מן נציג ברימן מאיר מר

"ה.   – " א  ת י א מוזיאון

.   "   ,    –   " מלר    צופיה ר ד במקום הציבור מן נציג גרינברג דורון ר ד

       ,          , הועדה  ידי על אושרו עירייה ועובדי הציבור מטעם נציגים הדירקטורים  כל

   ,               ביום  נתיב משה מר של בראשותו דירקטורים כשירות לבחינת .4/1/05הציבורית

לכלבים.       164 הניתנים בתנאים ושיפורים    הקלות

ובעליהם

 "  - ר  היו שומר מר

ף   7סעי   :             הועלה, הנושא ובעליהם לכלבים הניתנים בתנאים ושיפורים  הקלות

.               .         פנקס  איתי המועצה חבר את מבקש אני במועצה לדיון ואושר יום לסדר כהצעה

לוברט  מר

?          .       בעיר  הכלבים על אחראי מי זה על אחראי לא איתי

פנקס  מר
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. הכלבים  מצעד

לוברט  מר

.      ,  .  ?     אורנה  של הכלבים איתי שלך בעיר הכלבים מי של

פנקס  מר

.   ביחד  עובדים אנחנו

?     אה  בחיות מבין אתה

העירייה  -   ראש חולדאי מר

 :                       מה  אותו ושואל ברחוב אזרח אותו שתופס זה העיר לראש שקורה רגוע הכי  הדבר

.                    ? כלבים  בעד או כלבים נגד הוא אם יודע לא ואתה הכלבים עם

"  - ר  היו שומר מר

.      .  ,           כלב,  לי יש נקודה המועצה חברי לכלל שייך הזה הנושא נפתלי

לוברט   מר

.     "   כלבים  ועדת ר יו היא אורנה
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"  - ר  היו שומר מר

?        .  ,       זה  על חולק אתה נקודה המועצה חברי לכלל שייך זה

לוברט   מר

 . לא,  לא

פנקס  מר

.               קצר  דיון לקיים שנוכל כדי לסדר ההצעה את העלתי

.      , רגע  לי תן לוברט הרב

 "  - ר  היו שומר מר

.  .     תודה  לוברט נפתלי המועצה חבר

פנקס  מר

     , הוא  הסיפור אופן  15,000בכל  ,   -         הרבה  זה יפו אביב בתל רשומים וכלבים כלבים  בלי

       ,             אלקיים,  משלום הבנתי גם בהרבה גדול יותר הוא האמיתי שהמספר כנראה  מאוד

      .         ,       שיש  אומר זה גדולות כמויות ממש זה יותר גדולים במספרים כנראה  שמדובר

      ,         - - -   , - שחשוב  נושא ושזה כלבים עם חיים שהם יפואים אביב תל אביבים תל  הרבה

 ,                  .   רק  קיבלו במועצה וחברות חברים ועוד פניות מאוד הרבה קיבלתי להם ונוגע  להם
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-       ל  קרוב הגיעו לסדר ההצעה את שהעלתי ,1,000מאז      . כמובן-  מרוכזות חלקן  פניות

  "          .           לאותם  כ בסה מתחמים שני יש כיום שונות גינות של באזורים עצומות על  מדובר

ט   20,000כמע             .     יכולים  שבהם מוכרזים אזורים שני היום יש כלבים ובעלי  כלבים

   , -      ,        ,   יש  שם מאיר גן על מדובר רצועה ללא כלבים כלומר להסתובב ובעליהם  כלבים

       ,        -      ,   בלתי  שזה כמובן בחורף הילטון לחוף צפונית שזה הכלבים חוף ועל גדול לא  אזור

.'     וכו,  רטוב האזור אפשרי

קריאה

פנקס  מר

.                ,         מוכרז  לא או מוכרז כן שזה אומרים חלק החלטית תשובה לקבל הצלחנו לא

  .                     בעקבות  הזה לעניין מקום מספיק אין הדעות שלכל כזה הוא המצב אופן  בכל

  "     ,                 ועדה  ר יו והיא בנושא שעוסקת בנאי אורנה של פנייה וגם שלי פנייה  באמת

         -          ,   גינה  רובע בכל להקצות של לביצוע למעשה הצעה עלתה כן חיים בעלי  לענייני

     .           –      רבעים  יש אבל רצועה ללא שם להסתובב כלבים שיוכלו מתוחם מקום יהיה  שבה

           .          ,  .   של  אחד מקצה אדם שבן להגיד אחד רובע הוא יפו כל למשל גדולים מאוד  שהם

.         לביתו  -  סמוכה היא שתיבחר הגינה יפו

.                       הכלבים,  עם מה אותך וישאלו אליך כשיבואו לעשות מה תדע לא אתה רון
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,          ,     בשלב,  תכניות לי ואין כלב לי אין כלב לי היה לא מעולם ומציין מדגיש אני  אגב

              ,             מסדר, שאני אותי להאשים אפשר שאי כך כלבים על רעה מילה אף בלי  הזה

. גינות  לעצמי

"  - ר  היו שומר מר

.    .      , נושא' כל ברצינות לזה תתייחסו ה חבר

פנקס  מר

      ל,  שרלבנטי נושא זה -.5%לוברט

"  - ר  היו שומר מר

.               שלו,  נושא כל עם מועצה חבר כל כבדו אנא

פנקס  מר

5%     ,                , -   זה  כנראה אז כלב יש שבהם בתים מספר על מדובר ואם אביב תל  מתושבי

10%  .20%ואולי    -         יפו,  אביב בתל אנשים מאוד הרבה זה

   ,            :      - לא  גם חופשית בצורה להסתובב יכולים לא הכלבים כזה הוא המצב אופן  בכל

 .              ,        ,   יש  עליו מערער לא אחד שאף חוק וזה הזה בעניין חוק יש שלהם הבעלים  ליד
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,                  ,   יתקרב  שכלב רוצים ולא ילדים עם שהולכים אנשים יש מכלבים שחוששים  אנשים

           .               חוק  על מערער לא אחד אף שכאלה התקפות ועל נשיכות על מדבר לא כבר  אני

.             הזה,  העניין על להקל דרך יש אבל שקיים

.          , הצעות  מספר לי יש למעשה שלי ההצעה

,          ,      -           אכיפה  של קרוב בנושא אבל הזה בנושא לא העיר ראש עם דיברתי קצת  אני

 –          הגבוה  הקנס סכום על ההערה  440ולמרות          ,' לא  אולי קצת לנו נראה שככה  שח

   .                ,     לא  אני הזה בעניין מחודש עיון לעשות אפשר אם אבל העבירה חומרת את  תואם

.          ,         לכבד  צריך החוק את כי הקנס סכום של בנושא הצעה מעלה

          -    ,        ,   משלם  שלו הכלב את שרושם אדם בן כל בעיר כלב בעל שכל היא נוספת  הערה

          ,   '       ,         סכום, זאת בכל זה אבל בשנה שח עשרות כמה גבוה מאוד לא אמנם  סכום

.             שרשומים,  כלבים מאוד הרבה באמת שיש מכיוון שמצטבר

להבי'  גב

?     לזה  בקשר ההצעה מה

פנקס  מר

.           שנייה,  בעוד ההצעות את אסכם אני תכף

 ,    -               כשהם  פקחים של לפעמים ההתמצאות חוסר של בעיה היא שעלתה נוספת  בעיה

באים,
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 ,           שלהם  ההתמצאות חוסר הדוחות את ומגישים הכלבים נושא עם  ומתעסקים

בנושא.

              :     הציבוריות  הגינות בכל לכלבים מיוחד מתחם להקים כאלה הן שלי  ההצעות

               -   -   שעות  כל במשך רצועה ללא להסתובב לכלבים שיאפשרו יפו אביב תל העיר  ברחבי

   ,                       לא,  אני סמוכה בגינה כזה מתחם יש כאשר או טכנית מניעה יש כאשר למעט  היום

  שכל   100חושב       ,            ' צריך  מקום בכל אבל כזה מתחם שמאפשרת גינה להיות צריכה  מ

 ,        ,        .     בכל  מקום שבכל אומר זה אדירה בכמות באמת מדובר הבית ליד לאנשים  לאפשר

              ,             כדי, עיר חצי ללכת צריכים לא והם כלבים ובעלי כלבים יש רחוב בכל  שכונה

,                     .   אותו  לספק דרך למצוא וצריך הכלבים של טבעי צורך זה כזה למתחם  להגיע

.                 ילדים  ושל האנשים שאר של הבטחון על ששומרים לזה במקביל

                  : הערב  בשעות ציבוריים בגנים רצועה ללא כלבים שחרור לאפשר שני  דבר

 ,                 אפילו.  בגן מבקרים אינם ותינוקות ילדים שבהם סבירות בשעות מדובר  המאוחרות

 24.00מ  06.00עד-           ,      , או-  בכלב ישקיע שבאמת שמי כדי הקטנות השעות אפילו  בבוקר

        ,     .             גנים  על רק מדובר אופן בכל לרוץ באמת להם לאפשר ויוכל אתם יצא  בכלבה

.                       עצמו,  לגן הרחוב בין חפיפה ואין ממילא תחומים שהם גנים על רק מגודרים

               -   הכלבים  בעלי אוכלוסית עם במגע שבאים הפקחים שכל היא השלישית  ההצעה

  ,           -         כדי  חיים בעלי של בתחום גם שלהם הרגיל ההכשרה קורס במהלך  יוכשרו

.        ,     בעדינות  זה את נגיד מנוסה יותר תהיה שהגישה

                 ,  : הראשונה  בפעם שנקנס רשום כלב של בעל שיפנה במידה לשקול רביעית  הצעה

    ,           .           , את  לשקול הראשונה בפעם נקנס הוא אם דבר שום ולא השנה לא פעם  אי
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,          .         שיש  אנשים יש חנייה של ממצב שונה זה הזה בעניין אזהרה לו לתת  האפשרות

-                  ,       אי  מקבל שאדם ויחיד ראשון קנס שעל חושב ואני הזה בעניין ידיעה חוסר להם

       ,          ,       גם,  שזה חושב אני סביר דבר שזה חושב אני באזהרה להמיר לשקול אפשר  פעם

.               כלבים  ובעלות בעלי הרבה אצל שיש מהתסכול חלק יפחית

                    : לשרותים  הכלבים רישוי אגרת בין ישירה זיקה ליצור מבקש אני האחרון  הדבר

                  ,   .   ידי  על היום שמושקע שהכסף ספק שום לי אין ואגב הכלבים לבעלי  שניתנים

                 , מסכום  שיעור לאין גבוה הוא כלבים ולבעלי לכלבים בשרותים בכלבים  העירייה

,    -          , שנה  בסיום בשנה שפעם מציע הייתי אבל שמשולם האגרה

מהקהל  קריאה

?     מקבלים  אנחנו שרותים איזה

פנקס  מר

.       זה  על תשובה תהיה תכף

לוברט  מר

.          , גם  להם יש ציבוריים שרותים ים חוף

פנקס  מר
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.            .     עכשיו  עד אמרתי מה שמעת אתה נמוכה מאוד היא האגרה

מהקהל  קריאה

  משלמים  .80אנחנו          ,        ' מקבלים  שאנו שרותים שום ואין כלב כל על אגרה שח

פנקס  מר

?        ?          ?       לך  שנראות הצעות זה שלי ההצעות את שמעת אתה אומר אני מה שומע אתה

מהקהל  קריאה

.   רלבנטיות  לא הן

פנקס  מר

 ,                  .  ,   אבל  רלבנטי שזה חשבו כלבים להם שיש אחרים איש אלף בסדר רלבנטיות לא  הן

בסדר.

שביט'  גב

.             חיים  לבעלי קברות בית של לנושא גם תתייחס

פנקס  מר
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.      ,     טובה  הצעה זו ולהציע לעלות יכולה את

"  -    :            ,     ר  ד וטרינר ישנו הזה לנושא מתנדבים שני לנו יש אגב הפקחים הכשרת  העניין

 ,          ,            , אני  בהתנדבות זה את לעשות שמוכן יוסף בן יריב בשם כלבים ומאלף קסטל  דידי

                  במסגרת  לפקחים ההכשרה את לתת שישמחו אנשים הרבה עוד שיהיו  בטוח

                    .   בעיה  שאין אמר והוא אלקיים שלום עם זה על דיברתי הפקחים של  ההכשרה

.     הזה  הנושא את לשלב

             ,       ישיר  באופן שמופנים התקציבים את להראות באמת בו לסיים שעמדתי מה  לגבי

 .            ,       אמנם  לאגרה תמורה שיש יראו שאנשים כדי כלבים בבעלי לטיפול עקיף  ובאופן

.                ,   יתפרסמו  שהדברים וכדאי דברים זה עם עושים אבל גבוהה לא אגרה

( כפיים(  מחיאות

להבי'  גב

-            , -      ,         ,   כלבים  שרותי על אתי כשמדברים אז אדם בן גם ואני ילדים גם לי ויש כלב יש  לי

      ,                 בוועדה  לפחות אבל כלבים שרותי ואיזה מדובר מה על יודעת לא באמת  אני

.                 חשובה  גם היא אדם לבני שרותים של שמדיניות החלטנו המקומית

                  :   בגינות  או הגינות בכל לכלבים המיוחד המתחם של הנושא הכלבים לגבי  אבל

.           -       נכון  רעיון כמו לי נשמע כזה מתחם בהן לעשות שניתן

( הקהל(    של כפיים מחיאות
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להבי'  גב

.      ,              ,     אתנגד  אני ולזה לכלבים רק אותן שייעדו גינות שיהיו זה ממנו חוששת שאני  מה

       ,        ,           יש  העיר בלב אז מאיר גן את הזכרת בעיר גדולות מספיק גינות שיש חושבת  אני

       ,            ,   להן  ובדומות האלה ובגינות בעיר ידיים רחבות גינות מספיק ויש הכובשים גן  גם

.         לכלבים  המגודר המתחם את לעשות אפשר

                     ,   זה  אתו לצעוד היכולת ואת החוסר את הכי מרגישה שאני המקום כלב כבעלת  אני

      -    ,             עם.  לצאת רוצה כשאני היום וגם אליו ללכת אוהבים מאוד שכלבים מקום זה  בים

         .            , שבה  המיידית הסביבה את אין ולנסוע האוטו על לעלות צריכה אני משוחרר  כלב

         ,             , מדברים.  איך גם לחשוב צריך גינות במסגרת הקצאה על מדברים אם ולכן  אפשר

        .         ,       שאחרי  היום יודעת אני מסויימות שעות על או ים חוף במסגרת הקצאה  על

    בשעה  הולכים  18.00שהפקחים    .           צריך ,  לא וזה הכלבים של השעה להיות הופך  זה

           ,            , הופכים  במודע לא או במודע ואז אכיפה ואין פיקוח אין שכאילו בגלל כך  להיות

  ,                 שבעלי,  שעות איזהשהן או זמנים איזהשהם להגדיר צריך ממש אלא  לעבריינים

.         הזאת  בעיר לחיות יוכלו וכלבים כלבים

             .     בנושא  קנס שמקבלים הראשונה שבפעם יודעת אני הזאת להמלצה מצטרפת  ואני

            ,         .       חוקי, שמשנים קטע אותו את יש זה את חוויתי אני הלם היא התחושה  חדש

.          ,'  '          , הראשונה  בפעם מקבל אתה ואז וכו וכו תמרור השתנה פתאום או במקום  חנייה

       ,              , האזהרה  את לתת כדאי הקנס של החדש הסוג את שיש ברגע מסויימים  במקומות

.        ,       כבד,  בקנס כשמדובר ובמיוחד הקנס את שנותנים לפני קודם
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,              לצרכים.  גם מותאמת תהיה שהתכנית הגינות תכנית של בנושא לב לשים רק  זהו

  ,       ,         ,   - ומתוך  הכלבים לבעלי וגם הכלבים בעלי הם כי והתושבים האדם בני  של

.   לפעול  הזאת הנקודה

( הקהל(    של כפיים מחיאות

שביט'  גב

-           ,             הצעה  גם להוסיף רוצה ואני ואורנה איתי של היוזמה על לברך רוצה  אני

,  .                   היום  חיים לבעלי קברות בית להקים יהיה אפשר שבו למתחם תדאג  שהעירייה

,        ,             - גדול  מאוד כאב וזה לעולמה שהלכה מחמד חיית לקבור רוצים אביב תל  כשתושבי

     .        , -         שבמסגרת  חושבת אני יקר מאוד מאוד וזה מונד בתל זה את לעשות צריכים  הם

   ,          -     מציעה  ואני הזאת האפשרות גם להיות צריכה לתושבים מספקים שאנו  השרותים

.         זה  את לקדם לנסות איתי לך

הרץ'  גב

       :          ,   איזו.  אתם לכם תארגנו ולאורנה לאיתי פונה אני ובעיקר מבקשת אני  מהמקום

, משותפת  וועדה

קריאה

. וועדה  יש
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הרץ'  גב

.              ,       חופשי  הכלבים עם להסתובב אפשר שבהן ושעות בגינות שערים באמת של  לעניין

, 01.00ב        ,        ,   כי-  ציבוריות לגינות ללכת אפשר דוגמא נותנת סתם ואני למשל  בלילה

  ,               ,     ומבחינה  ישנים כזאת בשעה כלל בדרך המבוגרים גם שם מבלים לא  הילדים

.       זה  את לאפשר אפשר בטיחותית

"  - ר  היו שומר מר

.      -           הירוקים  סיעת בשם ויסנר פאר המועצה וחבר העירייה ראש סגן

להבי'  גב

     -       :           ילדים,  שאין בשעות להגיד נוהגים כולם אחד משפט עוד להגיד לי תרשה  פאר

         -         לאהבת.  והחינוך הסביבתי החינוך שבמסגרת הוא להגיד רוצה שאני מה  בשכונות

.                    , נפרדות  שעות לעשות ולא ביניהם לחבר דווקא זה מהעניין חלק חיים בעלי

( הקהל(    של כפיים מחיאות

"  - ר  היו שומר מר
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,               להתאים  צריכה העירייה הזה בנושא ישראל במדינת חוק שיש שתדעו רוצה  אני

         .        ,     זה  את אומר שאני סליחה רציניים הם הדברים אבל המדינה לחוקי עצמה  את

.       מאוד,  חשוב נושא זה כאן

מהקהל  קריאה

.          ,               כאלה  גינות אין שני ומצד לכלבים גנים שיהיו כך על מדברים אנו אחד מצד

פנקס  מר

. ההצעה  זאת

"  - ר  היו שומר מר

.                .  . הזה  הדבר את להרשות יותר יכול לא אני תודה ההצעה זאת

       ,               הרבה.  יש במועצה בדיון במועצה לדיון זה את מעלים שאנו העובדה עצם  שמענו

. ,   ,        .     תודה  שמעתי כרגע זה את עזבו הזה בנושא הצעות מאוד

.    .           בבקשה  פאר הזה הנושא את שמייצגים מועצה חברי יש

ויסנר  מר

:        ,   "  ,   פנקס  איתי וידידי חברי המועצה ר יו העירייה ראש אדוני

1      ,         .     -     -     לא. שאתה וחבל לזה מתייחסים אנו כאשר לב כמו המילה זה כלב  כשיש

         ,             ורוצה,  להצטרף שרוצה אחד כל אחד כל ואנחנו לנושא מתייחסים אנו כאשר  שומע
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-            ,           לה  שקוראים מועצה חברת לכאן הגיעה חיים לבעלי אהבה של לנושא כתף  לתת

,              .       עליה,  האמסטף נושא את לקחה בנאי כשאורנה בנאי אורנה לה קוראים  אמסטף

  :             ,         אהבה  אחת מסיבה רק למועצה נכנסה והיא כתפיה על אותו לקחה היא  אז

  ,           -       . בזכות  נפלאה עבודה עושה הזאת שהוועדה בראשותה וועדה יש חיים  לבעלי

.           בידיה  שיש התקשורת יכולת ובזכות שלה הכישורים

    , "     -       :     עם  ביחד ל למנכ המשנה אלקיים שלום מר לכלבים שטחים הקצאת  בנושא

   -            ,     גינה  להקצות רובע בכל ראשון בשלב להקצות הוחלט ביחד ואיתי בנאי  אורנה

   ,    '  -      ,      .     הגורמים  כל ונוף גנים מח זלוף רובי מר זה על עובדים כלבים להם שיש  לאנשים

     .            ,       - שותפה  גם אורנה כזאת מפה לנו לתת מנת על זה על עובדים אביב תל  בעיריית

                 , ההקצאה  תהיה פברואר חודש תחילת שלקראת מאוד מקווה ואני האלה  לישיבות

 8של  ב  .8גינות                . כאלה-  גינות עוד שיהיו זה אחרי מקווים אנו רובעים

וולוך  מר

? -     אביב  בתל יש כלבים כמה

ויסנר  מר

.   יודע  לא אני

קריאה
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30,000.

ויסנר  מר

30,000 ,20,000 ,15,000.   הרבה,  יש

             :       בנושא  כלבים לבעלי ההקלות שנושא ספק אין כלבים לבעלי ההקלות של  הנושא

     ,          -       עושה,  הכלב אם הסיעה חברי ושאר בנאי אורנה לסיעה חברתי וגם אני  הקנסות

           .      ,         לשחרר  של נושא על מדברים אנחנו קנס לו מגיע אוסף לא הכלב ובעל צרכיו  את

             ,  משעה  הרצועה את לשחרר של ונושא הרצועה  22.00את   או   23.00בלילה לא,   זה

-                       , הבנה  של סוג לאיזה נגיע העירייה ראש עם שיחד מקווה ואני בחוק  מופיע

.             אותם  לשחרר שאפשר מסויימת בשעה להיות יוכלו שהכלבים

.           הספר,  בבתי חיים לבעלי לאהבה חינוך בנוסף

מינקה'  גב

.           שלי  הנכד של החול בארגז לא רק

ויסנר  מר

       ,                 החול  ארגזי כל את אלקיים שלום עם ביחד העירייה שראש לך להודיע יכול  אני

                  ,        - בעלי  בין חיץ אזורי שהם אזורים שיהיו מנת על גידור ידי על סגרו בעיר  כמעט

.          ,            .   חשוב  שהוא הקשר את ויודעים ילדים גם לנו שיש לי תאמיני הילדים לבין  החיים
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-    ,        - שלו  הצרכים את עושה הכלב אם שני מצד חיים לבעלי האהבה את אחד  מצד

   .                -   לי   תאמיני לפה מכניס מכן לאחר שהילד לסלמונלה גורם הוא החול ארגז  בתוך

 .              ,   קטנים  הכי הפרטים עד הולכים אנו כלומר התעסקנו בזה שגם

מינקה'  גב

.     זה  את להזכיר צריך

ויסנר  מר

,      ,      -      .       חיים  לבעלי ואהבה אדם לבני אהבה אחד מצד הצדדים שני לנו חשובים  לכן

.        בנושא  להבנות להגיע צריכים ולכן

            :         בבתי, חיים לבעלי לאהבה חינוך בנושא להשגים והגענו שהצלחנו מה  בנוסף

          .             חינוך. של שנושא מאמינים אנו מיוחד תקציב שהשגנו לכם מודיע אני  הספר

            ,           של  נוסף תקציב נוסף ולכן אדם לבני לאהבה חינוך זה חיים '60,000לבעלי  שח 

              ,       ת  ועמות נוספים מדריכים שני עם ביחד חיים בעלי לאהבת חינוך  S.O.Sלצורך

חיות.

                    בעיר  חיים בעלי למימכר בחנויות וחתולים כלבים הצגת ואחזקת איסור של  הנושא

         .          , חיים- שבעלי למצב להגיע הצלחנו שעבר בשבוע בעתונים גם קראתם אביב  תל

.           כאלה  בחנויות יוצגו לא וחתולים כלבים כמו
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 -     להסתיים  אמור והיה מתעכב שהוא למרות העירונית הכלביה שיפוץ  פרוייקט

          ,             ,   חודש  סוף שעד מאמין אני רישוי של בעיות איזה שם יש דצמבר חודש  בסוף

              .     ,   שלא-  נושא זה העירונית הכלבייה של הנושא יהיה זה העיכוב למרות  פברואר

   -    ,       '      .   של  כהמשכם בנאי וארנה זה עם התחיל ני וילוז שמואל בזמנו אותו העלנו  אנחנו

.     פועלו,  את המשיכה שחקנים

.      -       בטיפול  זה גם בקרקסים פעילות הפסקת של הנושא

      ,                 מטפלים  גם אנו העיר ברחבי העבודה סוסי של התופעה הפסקת של  הנושא

. הזה  בנושא

 -        ,         משטרת  שנקרא פרוייקט להקים מנסים העירייה עם ביחד להקים ניסינו  וכמובן

.        , עבודה  בשלבי נמצא שזה חיים בעלי

           ,              , שאיתי  מה בכל אגב תומך אני בנושא שמטפל גוף שיש חושב שאני מכיוון  ולכן

    .           -           הירוקים  סיעת חיים בעלי של נושא בכל אמר אחר מועצה חבר כל או  אמר

                  חיים  בעלי למען ולמאבק למלחמה להצטרף שמוכן ואדם אדם כל  מברכת

       ,             שלא,  ועדות שיש למרות תצרף עליה אחראית בנאי שאורנה הוועדה ולכן  ובעליהם

     ,        ,           מבקש,  אני ולכן ורעיון רעיון כל לקבל לועדה אחד כל לצרף מוכנה היא  מוכנות

     -               אורנה  של בראשותה חיים לבעלי לוועדה בחזרה האלה הנושאים כל את  להחזיר

בנאי.

תודה.

"  - ר  היו שומר מר
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.        ,         כנושא.  עלה פשוט זה זה על מצביעים לא אנו תודה

.       העירייה,  ראש של התייחסות בבקשה

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.            ,   דעתי  את להביע גם רוצה אני דיון שישנו מאחר

                      בספסלים  שם שמריע לקהל להזכיר רוצה אני כאלה בדיונים דווקא לפעמים  כי

           ,         פחד,  שמפחדים אנשים ויש קשישים יש ילדים יש הזאת שבעיר ולהזכיר  האחוריים

.          ,     ומתלוננים  אלי שבאים האנשים אלה עליהם שמתנפלים מכלבים מוות

קריאה

.     כלבים  בעלי גם ויש

העירייה  -   ראש חולדאי מר

  -           .         יפו  אביב תל בעיר שמסתובבים אנשים אותם ולצעוק להריע הנה באים לא  הם

     ,          -       פוגשים  רק הם ולהריע לצעוק הנה באים לא המוקשים על וערב השכם  ודורכים

.          :           הכלבים  בעלי על תשתלטו מתי לו ואומרים הזדמנות בכל העירייה ראש את

שכנאי'  גב

.    , אכיפה  עשו באמת השתלטו
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העירייה  -   ראש חולדאי מר

.      ,     מדבר  אני ועכשיו לדבר לכולם נתתי אני

,                       חיים  בעלי עם קרקסים יהיו שלא ואמרתי נכנעתי אפילו שאני לומר מוכרח  אני

           ,             הולך  אותו רואה שאני סוס לבין בקרקס סוס בין ההבדל את מבין שאינני  למרות

 .    , בעליו  עם עגלה עם

שכנאי'  גב

.       לטפל  מנסים הזאת בבעיה גם

העירייה  -   ראש חולדאי מר

    ,                     של  וגם ממני יותר טוב הכלבים של נשמתם את שיודעים כאלה שיש יודע  אני

,            -               כלב,  עם ולא חתול עם לא היום עד תקשורת לי היתה שלא מאחר אבל  החתולים

           .       ם  כלבי לי היו זאת לעומת דעה להביע צריך אני  40אז ,     והכלב  חיי משנות  שנה

      .         ,     -   הכלב  כמו בדיוק רבה באהבה אותי קיבל בזנב כשכש הביתה כשבאתי  תמיד

      ,       ,           לי- היתה ולא מידה באותה בדיוק רבה באהבה בעליו את שמקבל  בקרקס

         .            -   ולא  בית חיות שהן וחיות פחות מרוצה ומי יותר מרוצה מי אותם לשאול  אפשרות

 -                        , על  שעובדת חיה לבין בקרקס חיה בין הבדל יש מדוע סיבה רואה אינני בר  חיות
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 -             ,     ,       בדרכים  בעליו ידי על שמאולף כלב או עגלה סוחבת ישראל במדינת חוק  פי

. -                  , אביב  תל של ההומים ברחובותיה והערב השכם אותו רואה שאני ואחרות כאלה

           ,             מהילד  יותר לי אכפת מקרה בכל העירייה כראש אני מקרה שבכל אומר אני  ולכן

. ברחוב  שננשך

מהקהל  קריאה

.   סותר  לא זה

העירייה  -   ראש חולדאי מר

,                      -     באולם  שיושבים מהאנשים חלק בעיני חן מוצא לא זה אם גם דעתי מה אומר  אני

   ,        ,             גם  מה להם שאסור גם מה ביניים קריאות לקרוא בלי גם להקשיב יתרגלו  והם

. להם  שאסור

מהקהל  קריאה

.   מהאולם  יצאת אתה

העירייה  -   ראש חולדאי מר
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 .             -     אנשים  יש הכאב עוצמת על מעידה לא הצעקה שעוצמת למדתי מזמן כבר  אני

,      ,      ,    ,   הטיפול  את מקבלים החולים לבית הולכים צועקים לא מכלב נשיכה  שחוטפים

       .            ,       אנא  מבקש אני אז לדבר העיר לראש מפריעים לא וגם לצעוק כדי כאן נמצאים  ולא

,    ,    ,              , לעשות  מה חייבים ואתם הבמה מעל כאן לדבר זכותי זו עכשיו מכם  במטותא

להשיב.

בנאי'  גב

.      .          - סותר  לא זה חיים בבעלי ולא בילדים לא מזלזלים לא

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.   מזלזל  לא אני

בנאי'  גב

.                   שלך  הכלב את וגם שלך הילד את גם לאהוב יכול אתה

העירייה  -   ראש חולדאי מר

          כלב  לי שהיה לך אמרתי  40לכן  .            , מנסה  אני הכלב את ואני אותי אהב הכלב  שנה

            ,           כך  כל לא דברים אם גם להקשיב תלמדי את שגם ומנסה אובייקטיבי  להיות

.   בעיניך  חן מוצאים
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בנאי'  גב

.       בעיני  חן מוצא לא מאוד

העירייה  -   ראש חולדאי מר

     ,                  .   מה  שומע אני בעיני חן מוצאים שלא דברים להרבה פה מקשיב אני העניין זה  אז

  -                ,     יפו  אביב תל בעיר אזרחים מאוד הרבה לייצג חייב ואני הבמה מעל כאן  אומרים

.     ומתלוננים  ברחוב אותי שתופסים

ויסנר  מר

.   זה  על דיברנו

העירייה  -   ראש חולדאי מר

           . זה  על דיברת אתה גם יודע ? 10אני      ,         אז  קרה מה אז פעם עוד היום ודיברת  פעמים

.        .       מדבר  ואני דיברת אתה כן גם מדבר אני היום

לוברט  מר

.     מעמד  החזיק שלך הכלב
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העירייה  -   ראש חולדאי מר

           .        ,        .   חי  שלי מבוגר הכי הכלב שפיץ כלב לי והיה זאב כלב לי היה כלבים מספר  17זה

 .       טובה  בשיבה בהחלט וזה שנה

לוברט  מר

?       מעמד  להחזיק הצליח הוא איך

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.               שיחקתי.  רק ואני בו טיפלה שלי האמא זה מזל

.        ,         ביחד  גדלנו והיא אני חיי מנוף חלק היתה דולי הכלבה

           ,               שיילקח  דבר שבכל אומר אני כי האלה הדברים את להגיד מאוד לי חשוב היה  לכן

                          , את  הכל ולפני כל קודם אקח תמיד שאני לומר מצטער אני בחשבון  ונלקח

.    ,       הכלבים  לפני העיר תושבי של וטובתם רווחתם

-                    :       הכלב  את שמחזיק מי בידי לסייע יכולים שאנו מקום בכל כזה דבר אומר אני  ולכן

   -    ,           ,       עושים  אנו שאמרנו כפי לשחק יכול שהוא המקום את הגדירה את לו לייצר  כדי

 ,  ,      .              , יבואו  המציאות זה עם ביחד להוסיף אפשר עוד מה ונראה נשב אנו התכנית  את

            ,           , בפארק  מאוד הרבה מטייל אני אבל מחר עד לגחך יכולים ואתם אנשים  איתי

                    שהם,  הטרדה ידי על קשות שמתלוננים אנשים מאוד הרבה אותי ועוצרים  יהושע

.        -         אותם  ומטרידים בפארק שמסתובבים וכלבים כלבים בעלי ידי על מוטרדים
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הרץ'  גב

.   מדובר  זה על

העירייה  -   ראש חולדאי מר

     ,            .         מצליח  אני אם מבינה שאת מה על תדברי את מדובר זה שעל להגיד יכולה  את

 .    ,              .     הנכבדה  גבירתי מדבר שאני מה על בינתיים מדבר אני אומרת את מה להבין

הרץ'  גב

. להם  תשיב

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.         לך  ולא להם משיב לא אני

הרץ'  גב

.    ,   לך  מותר בסדר זה לי

העירייה  -   ראש חולדאי מר
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,          ,    ,   לבעלי  לאפשר כדי יכולתנו כמיטב לעשות נשתדל אנחנו ואומר וחוזר אומר אני  אז

  .                 גם  בחופשיות כלביהם עם להסתובב יוכלו הם שבהם מקומות יותר  הכלבים

          .    ,         אומר  אני זה עם יחד התקדמות ויש דברים מספר נעשו כבר האחרונות  בשנים

,                    ,     העיר  תושבי על הכל ולפני כל קודם אסתכל תמיד שאני הזאת הבמה מעל  בכוונה

. הכלבים  לפני

-      ,  ,            ,     אביב  תל בעיר ולילד ולנכה לקשיש דואג כל קודם אני כי שישמעו לי חשוב  היה

.           יסתור,  שלא במקום רק אטפל ואני יפו

"  - ר  היו שומר מר

. רבה  תודה

. נפתלי,  נפתלי

.   הצעות,  אין אין

לוברט  מר

 ,          ,          ,   אתה  כלב אל כמו מתייחסים אלי הכלבים כמו סובל הרי ואני כלבים על  מדובר

יודע.

הרץ'  גב
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?   כלב  לך יש

לוברט  מר

: נכבדים  חברים

       ,      ,    .  ,     כמובן  הזאת בנקודה אבל צחקתי גם אני בעיה אין באמת הערה עוד להעיר  רק

.             שלהם  המקומות את לכלבים שיהיו בעד גם שאני

( הקהל(    של כפיים מחיאות

לוברט  מר

               ,          , כלב  איזה אל כמו מתייחסים לפעמים אלי גם זה את מרגיש אני גם תפחדו  אל

?  ,     ,  .          ,       אה  מיר אוף רחמונס א שלהם הצער את יודע אני טוב זה את מרגיש ואני

         .                 שם.  שיש במקום גם אני עלה שרון לפני עוד לדבר רציתי עליה הנקודה אבל  לא

       ,          ,        , ילדים  שני מכיר אני זה מה יודעים לא אתם והשכם חזור מקבל ואני ילדים  הרבה

"    .      .            ,   ר  יו גבירתי צחוק לא זה הזה היום עד בטראומה נמצאים והם אחריהם רץ  שכלב

. החיות  ועדת

בנאי'  גב

קריאה.
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לוברט  מר

,        ,                .  , ילדים,  שני מכיר אני בצרחות פורץ והוא קטן ילד אחרי שרץ כלב באמת לא  לא

,      .  . בטענה'  בא אני הפיקוח אורנה גב

לוינטל  מר

?         -   בעיר  המכוניות כל את תעצור מאוטו שנדרס אדם

לוברט  מר

         .  ,           המקומות.  את ליצור היא הנקודה באמת רון עליה שמדברים הנקודה בעד אני  לא

       ,        ,    . מתהלכים  שהכלבים רואים ואם להכנס יותר צריך הפיקוח שני מצד שדובר  כמו

 ,              .       אין-  הפה על זמם עם ללכת צריכים הכלבים הכלבים בעלי את לקנוס  בחופשיות

 ,                    , אין  לרוץ המקומות את יהיה כן שלכלבים המקומות את ליצור אבל ברירה  שום

.                , שלו  האכיפה את יותר להגביר צריך הפיקוח אבל בעיה שום

"  - ר  היו שומר מר

תודה.

                     .     את  אעשה ואני אורנה ביקשה אבל זה את עושים לא אנו מהקהל מדבר אחד  רק

.    , קצר.   משפט בבקשה זה
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מהקהל  גברת

-                     שלכם  היקר מהזמן מקדישים שאתם העיר ולמועצת העיר לראש להודות רוצה  אני

 .        -        ,       זה  פה אותם מייצגים שאנו החיים בעלי בעלי ושל החיים בעלי של הזה  לנושא

.              ,   לעירייה  לטובה וציון אור שזה חושבת ואני אותנו מרגש מאוד

 ,      ,     -         לקראת  החיים בעלי לקראת לקראתנו בא אביב תל עיריית של הראשי הוטרינר  גם

          -        ,   הדגל  את לשאת יכולה בהחלט אביב תל שהעיר חושבת ואני החיים בעלי  בעלי

   .        ,  ,  , מבקשת,  ואני החיים בעלי עם בהתחשבות בחמלה באנושיות בפתיחות  בקידמה

 ,     -          ,   ושחבר,  לכם תמליץ החיים בעלי שועדת ההצעות את תאשרו העיר מועצת  שאתם

.     הגיש  פנקס איתי המועצה

"  - ר  היו שומר מר

.                .   מאשרים  אנחנו אבל זה על מצביעים לא אנו לך מודה אני

קריאה

.   לאשר  מה אין

"  - ר  היו שומר מר

,        .     אישור  רוצה לא אתה אישור במילה משתמש אני
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לוינטל  מר

?            ,     אותו  לסכם אופרטיבית הצעה אין ובסוף ארוך דיון כזה יש

"  - ר  היו שומר מר

              ,           . ומה  איתי שאומר מה את מקבלים ואנו במועצה לדיון עלה זה הצעה  אין

,    ,           יחזור  וזה ויסנר פאר שאמר במה הירוקים סיעת שסיכמה

שכנאי'  גב

.           חיים  בעלי בועדת מעמיק לדיון יחזור וזה

"  - ר  היו שומר מר

.              ,       בנאי  ארנה המועצה חברת של בראשותה בוועדה שדיברת הנושאים עם דיון יהיה

. רבה  תודה

 '             מס  המניין מן המועצה ישיבת את סוגרים .24אנו

בשעה    ננעלה 19:10הישיבה

____________________ 
____________________
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 " ל                    כ נ  מ
 " ר   ו י

 "  '    , - העירייה:   ל מנכ וע המועצה מזכירת חורין בן גלילה ערכה
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